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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 55 

 
 

 

От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 

17.02.2015 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  32. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 31 общински 

съветници. 

В хода на заседанието се включва общински съветник Осман Ариф. 

По уважителни причини отсъства общински съветник Никола 
Николов. 

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 
Разград; г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград, г-жа Ценка 
Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград, г-н Хасан Хасанов – зам. – 

кмет на Община Разград, кметове на населени места и кметски 

наместници, Г-н Ангел Петричев – изпълнителен директор на ПФК 

„Лудогорец”; г-н Яков Папарков - директор на ДЮШ „Лудогорец”, 

представители на общинска администрация и журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Вече колегите са в зала. На 17.02.2015 година ви приветствам в този 

мразовит февруарски ден с добре дошли на заседанието на Общински 

съвет Разград. Поради изтегляне на сесията по – рано от нормалното за 
провеждането й време, с оглед спазване сроковете за приемане на 
общинския бюджет се оказва, че имам привилегията най –рано от името на 
Общинския съвет да поздравя всички вас с настъпващата пролет – Честита 
ви Баба Марта в аванс. Бъдете живи и здрави и дано поздравленията, които 

намирате на вашите банки да ви подействат благотворно. Пожелавам ви 

добра енергия през цялата предстояща пролет и успешна работа на 
днешната сесия. Още едно поздравление искам да отправя към нашия 

колега госпожа Надежда Радославова, която беше удостоена преди време с 
престижна награда. Нейни деца бяха отличени за участие в Националния 

конкурс „Пътят към славата”. Поздравления за грамотата, която тя е 
получила и която отново показа, че в Общински съвет Разград работят и са 
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съпричастни към неговата дейност хора, които отдават своите таланти в 

името на местната общност.  
 Преди да започнем работа по същество и да открия сесията ще ми 

позволите отново този път да започнем с поздравления към нашите 
рожденици, тъй като за пореден път имаме съвсем актуален рожденик. От 
мое и от ваше име ми позволете да поздравя д-р Зоя Велкова, която днес 
празнува своя личен празник. 

 Госпожо Велкова,  

Освен в професионален план пожелавам Ви да нямате много болни деца 
въпреки това да се развивате като професионалист. Да бъдете все така 
полезна за Общинския съвет и успехи в личния живот. Заповядайте да Ви 

поздравя от името на колегите. Ще изчакаме да си получи поздравленията 
доктор Велкова. 

 / Д-р Зоя Велкова получи поздравления от групата на ПП „ГЕРБ/. 

Още един колега общински съветник на 08 февруари беше рожденик 

господин Румян Занев. Честито господин Занев. Успехи на ръководения от 
теб състав.  

За днешното заседание на Общински съвет Разград са се 
регистрирали 31 общински съветници. От тях имаме уведомление от 
общински съветник Никола Николов, че има служебни ангажименти, 

поради което не може да присъства. Без уведомление отсъства Осман 

Ариф, за когото имаме уверение, че ще се включи в нашата работа.  

Наличието на 31 общински съветници е предпоставка за откриване 
на заседанието на Общински съвет Разград на 17.02. 2015 г. тъй като е 
изпълнена нормата за кворум предвидена в ЗМСМА и в нашия 

Устройствен правилник.  

 

На днешното заседание дежурен секретар е  общински съветник 
Теодор Ролев. 

 

Кворумът става 32 общински съветници. Господин Осман Ариф се 
включва в заседанието на Общинския съвет. 

По дневния ред, съгласно предварителното му обявяване той се 
състои от: 

1. Докладни записки 

2. Текущи. 

Имате ли предложения по дневния ред? Допълнения, изменения. 

Няма. Пристъпваме към неговото гласуване.  

 

С 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

дневният ред  се приема. 

 

Пристъпваме към неговото изпълнение. 
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ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Първата докладна записка е с вх. № 69/ 04.02.2015 г. 
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  – кмет на Община 

Разград 

Относно: Приемане на програма за управление и разпореждане с 
имотите - общинска собственост за 2015 година. 

Давам думата на вносителя. Заповядайте, господин Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

Благодаря ,госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В началото на всеки мандат Общинският съвет приема стратегия за 
управление на общинската собственост по мое предложение. В изпълнение 
на стратегията се приема годишна програма за управление и разпореждане 
с имотите - общинска собственост. Във връзка с това предлагам предвид 

гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и т.12 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация  и чл.8, ал.9 и ал.10 от Закона 
за общинската собственост да приемете следните решения:  

1. Приема програма за управление и разпореждане с имотите - 

общинска собственост за 2015 година, която е приложена към настоящото 

решение и е неразделна част към него. 

2. Програмата да управление и разпореждане с имотите - общинска 
собственост за 2015 година да бъде публикувана на интернет – страницата 
на Община Разград. 

В приложеното приложение подробно са описани всички имоти с 
тяхното предназначение за бюджет 2015 година. В този смисъл моля и за 
вашето решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Две постоянни комисии по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и  

по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствените 
организации на съвместно заседание разгледаха докладната записка. Давам 

думата на госпожа Салим да ни уведоми как протече дебата и гласуването 

по нея. Заповядайте. 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 
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На 11 февруари от 16.00 часа се състоя поредното съвместно 

заседание на комисията по управление на общинската собственост и тази 

по законност. Докладната записка беше разгледана на това съвместно 

заседание и гласуването по нея протече както следва: комисията по 

управление на общинската собственост подкрепи тази докладна записка с 
8 гласа „ЗА”, без „против” и 3 – ма „въздържали се”; комисията по 

законност също подкрепи докладната записка със 7 гласа „ЗА”, без 
„против и 2 – ма „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,госпожо Салим.  

Уважаеми колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Госпожо 

Орешкова, имате думата.  

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря. Господин Бояджиев, имам три  въпроса към Вас. Първият 
е: Смятате ли, че се управлява целесъобразно общинската собственост в 

перспектива, а не само към 2015 година, предвид многото продажби на 
общинска собственост? Вторият ми въпрос е: Смятате ли, че са 
реалистични планираните приходи за тази година, за 2015? И третият ми 

въпрос е свързан с една случайна информация, която стана мое достояние. 

При обсъждане на Националната програма за енергийна ефективност една 
домоуправителка сподели, че има позиция на Община Разград, че 
жилищните имоти общинска собственост, които попадат в етажна 
собственост няма да участват в тази Национална програма. Има ли позиция 

Общината по този въпрос?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,госпожо Орешкова. Други въпроси? Няма. Давам думата 

на вносителя на докладната записка за отговор. 

 

Г-н Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател. Абсолютно съм убеден, че се 
управлява напълно законосъобразно общинската собственост не само до 

сега, но съм убеден, че така ще е  и  в бъдеще. Няма как да не се управлява 
законосъобразно защото това е процес, който подлежи на публичен 

контрол и не само на публичен контрол, а и от специализираните органи, 

които са Сметната палата и прокуратурата включително и всички сделки, 

които са извършени с общинска собственост подлежат на такъв текущ 

контрол и чрез Сметна палата ежегодно когато те правят такива текущи 

проверки и от прокуратурата включително. По отношение реалистични ли 

са приходите? Да, реалистични са и затова сме ги заложили в този вид и 

разчитаме и не случайно тази докладна записка предхожда приемането на 
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бюджета защото и в самия бюджет в приходната му част, там където са 
общинските дейности виждате, че това което е заложено в Програмата то 

влиза и в цялостната рамка на приоритетите за придобиване и за 
разходване на бюджет 2015 година. 

По отношение на това, че Община Разград нямало да участва с 

общинските имоти звучи ми много интересно и много весело. Няма как 

Община Разград да не участва със своите имоти ,тъй като ние няма да 
слагаме дето се казва така по народному ,прът в колелото на тази 

Програма. Дай боже тя да тръгне и да бъде обезпечена финансово. Да бъде 
трайна , да не бъде предизборна и да обслужва само интересите на няколко 

града в България, както се очертава, но всичко това според мен просто ще 
си дойде във времето с конкретен отговор.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Бояджиев. Доуточняващ въпрос, заповядайте.  

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Доуточняващ въпрос. Извинявайте господин Бояджиев, попитах 

целесъобразно ли е, а не законосъобразно ли е. Мисля, че има разлика. 

 

Г-н Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

Ами то няма как да стане целесъобразно ,ако не е законосъобразно, 

госпожо Орешкова. То едното в този случай  тъй като става разпореждане 
с имущество е свързано с другото. Дори и да искаш да бъде по – 

целесъобразно трябва да бъде и законосъобразно.  

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

И вторият ми доуточняващ въпрос беше във връзка с третия: Има ли 

упълномощен представител на Община Разград, който отказва участието? 

Който разговаря с домоуправителите?  

 

Г-н Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

Имаме цяло звено, не само упълномощен представител. 

Това е в ресора на госпожа Таракчиева. Имаме цяло звено, което се 
занимава с етажната собственост, което е упълномощено да дава 
разяснения на всички председатели на етажна собственост. Необходимата 
информация от правна гледна точка, насочване към практическо 

реализиране, попълване на необходимите документи. То е наш 

ангажимент. То ни е вменено по силата на  закона. И не става въпрос тук за 

самодейност или за желание. То просто е изпълнение на правни норми.  

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други въпроси? Няма. Аз ще направя само едно съвсем пунктуално 

доуточнение, допълнение към дадения отговор от Кмета на Общината. По 

повод въпроса на г-жа Орешкова.Съгласно закона политиката по 

целесъобразност за управление на общинската собственост е в 

компетенциите на Общинския съвет. Така, че ние сме хората, които трябва 
да си дадем отговор на въпроса дали е целесъобразно и в интерес на 
местната общност творим тази политика, която и правим с настоящата 
докладна записка. След като изчерпахме въпросите ви давам думата за 

изказвания, становища, предложения за корекции, технически грешки ако 

има допуснати да ги откоригираме. Има ли желаещи? Няма. Прекратявам 

дебата. Подлагам на поименно гласуване докладна записка № 69. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 
17. 02 . 2015 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов   + 

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов   + 

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова   + 

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов   + 

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков   + 

13. Милена Дачева Орешкова   + 

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров   + 

16. Михаил Парашкевов Тодоров   + 

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова   + 

20. Наско Стоилов Анастасов   + 

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   
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26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова   + 

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова   + 

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов   + 

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 732 

 

Съгласно разпоредбата на чл.8, ал.9 от Закона за общинската 

собственост общинският съвет приема годишна програма за 

управление и разпореждане с имотите - общинска собственост, по 

предложение на кмета на общината. Програмата може да бъде 
актуализирана през годината, като при необходимост се извършва и 

актуализация на общинския бюджет. 

В изпълнение на изискването на закона е направено настоящото 

предложение  за приемане на програма за управление и разпореждане 
с имотите - общинска собственост за 2015 година. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и т.12 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация  и чл.8, 

ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост, Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 13,  

Р Е Ш И: 

 

1. Приема програма за управление и разпореждане с имотите -

общинска собственост за 2015 година, приложена към настоящото 

решение. 
2. Програмата да управление и разпореждане с имотите -

общинска собственост за 2015 година да бъде публикувана на интернет 

– страницата на Община Разград. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
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ПРОГРАМА ЗА УПРАВЛЕНИЕ И РАЗПОРЕЖДАНЕ С ИМОТИ-ОБЩИНСКА 

СОБСТВЕНОСТ ЗА 2015ГОДИНА 

 

РАЗДЕЛ І 
ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ 

1.Програмата се приема в изпълнение на Стратегията за управление на 

общинската собственост на територията на община Разград за периода 2012-2015 

година. 

2.Основна цел на настоящата програма е практическата реализация на 
приоритетите за изпълнение на стратегията. 

3.Предмет на настоящата програма са всички имоти - публична и частна 

общинска собственост, подлежащи на управление и разпореждане през 2015 год. 

 

РАЗДЕЛ ІІ 
ПРОГНОЗА ЗА ОЧАКВАНИТЕ ПРИХОДИ И НЕОБХОДИМИТЕ 

РАЗХОДИ, СВЪРЗАНИ С ПРИДОБИВАНЕТО, УПРАВЛЕНИЕТО И 

РАЗПОРЕЖДАНЕТО С ИМОТИ, ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ 

 

А ПРИХОДИ : 1 645 129 лв., в т.ч.  

• от наеми- 810 120лв., в т.ч.150 000лв. за Бизнес зона „Перистър” 

• от продажби по реда на ЗОС-650 000лв. 

• от вещни права-138 000лв., в т.ч.136 000лв за Бизнес зона „Перистър” 

• от концесии -51 000 лв. 

1. От незастроени имоти 

1.1.Наем : 41броя части от имоти за поставяне на преместваеми обекти -  33 330лв. 

1.2 Продажби : 18броя имота-150 000лв.                                                                                                                            

1.3.Вещни права-8броя-136 000лв. за Бизнес зона „Перистър” 

 

2.От застроени имоти 

2.1.Жилищни имоти 

2.1.1 Наем : 175 броя имоти – 94 540лв. 

2.1.2 Продажба 7 броя-50 000лв. 

2.2.Нежилищни имоти 

2.2.1.Наем : 147броя– 372 250.лв., в т.ч.42 броя  на стойност 150 000лв. за Бизнес зона 

„Перистър” 

 

2.2.2. Продажба : 10броя -50 000лв. 

2.3. Вещни права-7 броя-2 000лв. 

3.От общински поземлен фонд 

3.1.Наем  и аренда:  - 310 000лв. 

3.2. Продажба : 102 броя имота – 400 000лв. 

 

4.Продажба на движими вещи-10 000лв. 

 

5.Имоти, предоставени на концесия : 7 броя –51000 лв. 

 

Б. РАЗХОДИ : 101 000лв. 

1. За изготвяне на оценки- 5 000лв. 

2. За обяви-1 000лв. 

3. Издаване на скици и удостоверения-5 000лв. 
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4. За отчуждителни процедури  -10 000 лв. 

5. За текущи и основни ремонти на общински имоти-50 000 лв. 

6.За изготвяне на концесионни анализи-10 000лв. 

7. За изготвяне на технически паспорти на общинския сграден фонд-20 000лв. 

 

РАЗДЕЛ ІІІ 
ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, ПРЕДМЕТ НА ПРОЦЕДУРИ ПРЕЗ 2015 

ГОДИНА 

1.Незастроени имоти 

1.1.Наем-общо имоти, отдавани под наем 41 броя, в т.ч. с предстоящи процедура -

1брой, както следва: 

1.Терен, Разград, ул.”Симеон”, северно от бл.”Люлин” за обект за търговска дейност 

 

1.2 Продажби-18 броя 

1. Имот №61710.502.6525, Разград,ул.”Добруджа” №1, 3811 кв.м 

2. Имот №61710.504.3176, Разград,ул.”Дим.Ненов” №12-244 кв.м 

3. Имот №61710.502.6154,Разград, ул.”Ст.Зорзанов” №16, 472кв.м 

4. Имот №61710.502.6171, Разград,ул.”Хъшове” №41, 424кв.м 

5. Парцел ХV-580, кв. 37 с.Пороище, ул.”Доспат”№5-725 кв.м 

6. Имот №419, кв.84, с.Ясеновец,ул.”Вежен” №55, 1745кв.м 

7. Имот №62089.502.530, с.Раковски, ул.”Кирил и Методий” №2б, 944,00 кв.м 

8. Имот №62089.502.518, с.Раковски, ул.”Кирил и Методий” № 2а, 727,00 кв.м 

9. Имот №62089.502.569, с.Раковски, ул.”Г.С.Раковски” №81а, 944,00 кв.м 

10. Имот №62089.502.576, с.Раковски, ул.”Г.С.Раковски” №81б, 726,00 кв.м 

11. Имот №61710.502.7186, Разград, ул.”Добруджа”,1106кв.м 

12. Имот №61710.504.3348, Разград, ул.”Гео Милев” №2а, 152 кв.м 

13. Имот №61710.504.3476, Разград, ул.”Скобелев”№2б, 123кв.м 

14. Имот №61710.505.570, Разград, ул.”Костур”№28, 6405кв.м 

15. Имот №61710.505.571, Разград, ул.”Костур”№26, 1919кв.м 

16. Имот №61710.505.572, Разград, ул.”Костур”№24, 3016кв.м 

17. Имот №1006, кв.25, с.Ясеновец, ул.Св.св.Кирил и Методий”№2А-1780кв.м 

18. Имот №1016, кв.25, с.Ясеновец, ул.”Първи май”№63, 1247кв.м 

 

1.3.Вещни права-8 броя 

1.Имот №61710.505.7234, гр.Разград, ул.”Мебелна” №2, Бизнес зона „Перистър”; 

2.Имот №61710.505.7203, гр.Разград, ул.”Конверсия” №4, Бизнес зона „Перистър”; 

3.Имот №61710.505.7307, гр.Разград, ул.”Конверсия” №2, Бизнес зона „Перистър”; 

4.Имот №61710.505.7209, гр.Разград, ул.”Конверсия” №3, Бизнес зона „Перистър”; 

5.Имот №61710.505.7207, гр.Разград, ул.”Конверсия” №5, Бизнес зона „Перистър”; 

6.Имот №61710.505.7304, гр.Разград, ул.”Търговска” №6, Бизнес зона „Перистър”; 

7.Имот №61710.505.7200, гр.Разград, ул.”Търговска” №3, Бизнес зона „Перистър”; 

8.Имот №61710.505.7199, гр.Разград, ул.”Търговска” №1, Бизнес зона „Перистър 

 

2.Застроени имоти 

2.1.Жилищни имоти 

2.1.1 Наем 

Общо имоти, отдадени под наем 175 броя, в т.ч. с предстоящи процедури 16 броя в 

гр.Разград, както следва: 

1. ж.к „Орел”, бл.6, вх.Б, ап.16                                          тристаен 

2.  ж.к „Орел”, бл.7, вх.Д, ап.1                                             двустаен 
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3. ж.к „Орел”, бл.12, вх.А, ап.18                                         едностаен 

4. ж.к „Орел”, бл.13, вх.А, ап.1                                           тристаен 

5. ж.к „Орел”, бл.19, вх.Е, ап.16                                          двустаен 

6. ж.к. „Орел”, бл.27, вх.Г, ап.2                                           тристаен 

7. ж.к. „Орел”, бл.29, вх.А, ап.4 двустаен разширен 

8. ж.к. „Орел”, бл.29, вх.В, ап.15 двустаен разширен 

9. ул. „Свети Климент” 106, вх.А, ап.20                            двустаен 

10. ул. „Свети Климент” 106, вх.Д, ап.12                            двустаен 

11. ул. „Абритус” № 23, ап.27                                             едностаен 

12. ул. „Перистър” 12, бл.2, ап.6                                         двустаен 

13. ул. „Костур” № 22 ап.52                                                двустаен 

14. ул. „Костур” № 22 ап.53                                                 двустаен 

15. ул. „Костур” № 22 ап.54                                                двустаен 

16. бул. „Априлско въстание” № 23, ап.14                       двустаен 

 

2.1.2.Продажба-7 броя 

1. Ул.”Тимок” №1, вх.А, ап.10 едностаен 

2. Ул.”Перистър” №16, ап.15 двустаен 

3. Ул.”Граф Игнатиев” №7 къща 

4. Ул.”Тутракан” №4 къща 

5. Ул.”Връх Св.Никола”№10 къща 

6. Ул.”Кирил и Методий” ЖБ Б, вх.Б, ап.12 едностаен 

7. Ул.”Н.Пенев” №46, вх.В., ап.1 двустаен 

 

2.2.Нежилищни имоти 

2.2.1.Наем 

Общо имоти, отдавани под наем 147 броя, в т.ч. с предстоящи процедури-29броя, както 

следва: 

1. Бул. „България” №21 П, помещение №7, Разград 

2. Бул. „България” №21 П, помещение №34, Разград 

3. Бул. „България” №21 П, Разград помещение №12, Разград 

4. Бул. „България” №21 П, /кафе-автомат/, Разград 

5. Бул. „България” №21 П, помещение №36, Разград 

6. Бул. „България” №21 П, част от помещение №32, Разград 

7. Бул. „България” №21 П, помещение №9, Разград 

8. Бул. „България” №21 П, помещение №35, Разград 

9. Бул. „България” №21 П, помещение №23, Разград 

10. Бул. „България” №21 П, помещение №28, Разград 

11. Бул. „България” №21 П, помещение №10, Разград 

12. Бул. „България” №21 П, партер, щанд №1, Разград 

13. жк „Освобождение”, бл.1, партерни помещения, Разград 

14. Бул. „България” №44, партерно помещение, Разград 

15. Партерно помещение, бул.”България” №5, Разград 

16. Физкултурен салон на втори етаж, ОУ ”Отец Паисий” Разград 

17. Имот на ул.”Добровска” №5, Разград 

18. Първи етаж от двуетажна сграда , ул.”Й.Стоянов” с.Дряновец 

19. Част от здравна служба с.Стражец 

20. Част от Спортна зала ”Лудогорец”, помещение 9, Разград 

21. Част от Спортна зала ”Лудогорец”, помещение 5 и 6, Разград 

22. Лекарски кабинет в Здравна служба с.Побит камък 
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23. Лекарски кабинет в жк „Орел”, Разград 

24. Сграда №26 с идентификатор 61710.505.7214.1, ул.”Складова” №8, Разград 

25. Четири броя помещения, находящи се в източната част на Сграда №25 с 

идентификатор 61710.505.7218.1, ул.”Складова” №1, Разград 

26. Помещение №10Б, находящо се в приземния етаж на Сграда №10 с 

идентификатор 61710.505.7237.1, бул.”Априлско въстание” №4, Разград 

27. Клетка №15 от Сграда №19 с идентификатор 61710.505.7232.1, ул.”Мебелна” 

№1, Разград 

28. Складово помещение в западната страна на Сграда №22 с идентификатор 

61710.505.7225.1, ул.”Мебелна” №1, Разград 

29. Помещения от сграда на кметство с.Островче 

 

2.2.2.Продажба - 10броя: 

1.УПИ ІХ, кв.20 и сграда с.Дряновец/бивше кметство/; 

2. Имот 62089.501.238, ул.Вихрен №1, Раковски; 

3. Имот №1007, кв.25, с.Ясеновец, ул.”Св.св.Кирил и Методий” №2, 745кв.м 

4.Продажба на имоти на собственици на законно построени сгради-7 броя. 

 

2.3.Вещни права-7броя в т.ч. пристрояване, надстрояване и сервитути. 

 

3.Общински поземлен фонд 

3.1 Наем и аренда 

3.1.1 Пчелини- 97 дка,  с предстоящи процедури имоти с площ 10 дка 
3.1.2.Мери и пасища – 107 имота, с предстоящи процедури  34 имота.  

3.1.3.Земеделски земи /ниви/ - 697имота, с предстоящи процедури -59 имота.  

3.2.  Продажба: 

102 броя земеделски имота с обща площ около 300 дка. 

 

4.Продажба на движими вещи- 2 бр. 

 

5.Имоти, предоставени на концесия 

Общо- 7 броя имоти, в т.ч. за отдаване през 2015 год.-стадион „Лудогорец Арена” 

гр.Разград  

 

 РАЗДЕЛ ІV 

ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ РАЗПОРЕДБИ 

1.Настоящата програма подлежи на актуализация при възникнала необходимост  
през годината.  

2.Програмата и промените в нея се обявяват на населението и се публикуват на 

интернет страницата на Общината.  

3.Настоящата програма е приета с Решение № 732 по Протокол № 55 от 

17.02.2015 год. на Общински съвет Разград. 

 

С Т А Т И Я  2 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Поставям на вашето внимание следващата докладна записка в 

хронологичен порядък по точка първа от дневния ред. Тя е с вх. №56.  

Докладна записка от  Денчо Бояджиев  – Кмет на Община Разград 
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Относно:  Приемане на проекта за бюджет на Община Разград за 

2015 г. 
 Преди да дам думата на вносителя за да представи докладната 
записка с мотивационната част и проектите за решение искам да ви 

уведомя, че са спазени изискуемите от Закона за публичните финанси 

срокове, които са съобразени с приемането на държавния бюджет. На 
27.01. 2015 г. беше внесен в Общински съвет Разград материалът, който 

сега ще обсъждаме и ние провеждаме нашето заседание за неговото 

приемане в 15 – дневен работен срок, след датата на внасянето му. Днес е 
17.02, 15 – дневният срок е спазен с насрочването на сесията на тази дата. 
В постоянните комисии бяха поставени няколко въпроса, бяха изискани 

специални документи и бяха отправени покани към представители на 
отделни институции ,имащи отношение към дебата повдигнат в комисиите 
при обсъждане на бюджета. Уведомявам ви, че нашата покана е приета и 

уважена и в залата присъства господин Ангел Петричев, който е  
изпълнителен директор на ПФК «Лудогорец» и Яков Папарков – директор 

на ДЮШ. Така, че ще имате възможност да задавате въпросите си, които 

ви интересуват в тази част на бюджета, свързана със спорта директно към 

тях. Съгласно изискванията на закона докладната записка беше разгледана 
във всички постоянни комисии ,като в тази по бюджет беше разгледана два 
пъти- в началото, с което се откриха заседанията на комисиите по 

обсъждане на материала и на заключително заседание за отразяване на 
направените предложения и корекции. Също обръщам внимание, че са 
спазени процедурните изисквания на закона за провеждане на публично 

обсъждане на бюджета ,за което има представен протокол, както и такъв за 
обобщаване на направените предложения. А сега давам думата на 
вносителя на докладната записка господин Бояджиев да представи проекта 
за бюджет на Община Разград за 2015 година. Заповядайте, господин 

Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа, 

 Бюджетът, това е основният на практика документ ,по който работи 

общинският съвет през съответната година. В случая става въпрос за 
бюджетната 2015 година. Както каза и госпожа Цанева цялостната 
процедура, разписана в Закона за публичните финанси, е спазена и от 
общинската администрация, сформиран е екип допълнително към тази 

информация, която ви беше дадена от председателя. С моя заповед е 
сформиран екип, който работи в продължение на близо два месеца и 

половина по подготовката, приемането на всички искания от страна на 
второстепенни, третостепенни разпоредители и общински звена, 

обобщаването на същите, цялостната сглобка на бюджета в приходната и в 
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разходната част за общинските дейности тъй като държавните дейности те 
са функция от приемането на Закона за приемането на бюджета на 
Република България и се пренасят на практика от самия закон в бюджета 
на общините. Съвсем накратко каква е философията, какъв беше подхода.  

Основна цел на проекто- бюджета за 2015 година беше да се създаде 
бюджетна устойчивост в един период на продължаваща финансово-

икономическа нестабилност чрез прилагане на финансова политика, 
основана на принципите на добро управление, осигуряваща поетапна 
реализация на мерките и постигане целите  заложени в общинския план за 
развитие за периода 2014-2020 година. 

И през настоящата 2015 година продължаваме да спазваме 
философията на бюджета от няколко години за формулиране на ясни 

приоритети: реална приходна част и оптимално разпределение в 

разходната част на бюджета. С така установения разполагаем финансов 

ресурс стремежът ни е  да  запазване обхвата и  равнището на 
предоставените  публични услуги за населението, при едно повишаване 
качеството и ефективността но публичните разходи;  

Едно осигуряване на добра организация и ресурс за успешно 

приключване на проектите по оперативните програми за изтичащия вече 
период 2007-2013г. и подготовка на проекти за новия програмен период 

2014-2020г. 
Да продължим  реализирането на мерки , с които се цели повишаване 

събираемостта на местните данъци и такси; 

Стремим се към подобряване на публичната инфраструктура чрез 
реализация на инвестиционна програма, осигурена от  кредитен ресурс; 

Стремим се към разширяване на обхвата на услугите в социалната 
сфера и подкрепа на образованието   

Въобще политиката на общината по отношение на приходната част 
на бюджета е насочена преди всичко към подобряване събираемостта на 
вземанията, като не се предвижда увеличение на данъчната тежест за 
населението и фирмите. Работим вече няколко години при такива норми.  

Общият обем на проекта за бюджет е в размер на 37 024 х.лв., при 

стартов за 2014 г.  32 603. х.лв., в т.ч. за  държавни дейности – 17 495 х.лв. 

и за общинските дейности и дофинансиране на държавните дейности 19 

528 х.лв.. Планираните приходи за тази бюджетна 2015 г. са с 4421 х.лв. 

повече спрямо първоначалния план на 2014 г., което в процентно 

отношение е с 13,5% ръст спрямо приходите за 2014г, дължащо се на по-

високия  размер на приходите от имуществени данъци и неданъчни 

приходи и увеличения размер на субсидии от републиканския бюджет и 

прехвърления преходен  остатък от 2014 г.  
Общият обем на приходната част на  бюджета за 2015 г. и 

разпределението по параграфи е видно от Приложение № 1, което е във 

вашите докладни записки.  
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 Приходите  за държавни дейности са с общ обем  17 495 х.лв., в 

т.ч. обща субсидия -16 648 х.лв., преходен остатък 845 х.лв. и 

възстановени временни безлихвени заеми в размер на 2,700 х.лв 

 Приходите от местни дейности – общият обем заложен на 
приходите – 19 528 х.лв., разпределен по приходоизточници както 

следва: 
 Данъчните приходи – общият  обем е 3 878 х.лв. при 

първоначален обем за миналата 2014 г. - 3671 х.лв .. 

 Планираният обем  на данъчните приходи за 2015г. е с ръст 6%  

спрямо първоначалния план на  предходната година.                           

 Неданъчни приходи  -  общят обем на планираните приходи за 

тази група е 11 194 х.лв.при 10883х.лв за 2014г.,което в % отношение е с 
3% ръст, дължащо се на по-високите размери приходи от продаж ба на 
общинско имущество , такси и други неданъчни приходи. Самите приходи 

по отделни групи са: 

 - Приходи от управление на собственост – 5 384 х.лв.   

 - Приходи от продажба на общинска собственост – 798 х.лв  

 - Приходи от такси –  по тази група приходи са планирани   5 186 х.лв.,                 

 - Приходи от изравнителна субсидия – в размер на  1752 х.лв, тъй като 

изравнителната субсидия  съгласно ЗДБРБ за 2015 г. и  включва 1 550 х.лв. 

за субсидия за  местните дейности и 202 х.лв. за зимно поддържане и 

снегопочистване.  

-  Приходи за капиталови разходи – предвидени са общо по закон 700 х.лв. 

които включват и  302 х.лв. за ремонт на общински пътища. Планираните 
за тази година капиталови разходи са държавата беше по -щедра с цели 56 

х.лв. повече спрямо 2014г. 
- Финансирания – планирани са с отрицателен знак 2 113 х.лв. 

предназначени  за покриване на главници по посочените  в справката за 
общинския дълг инвестиционни заеми  и за погасяване на заем от Фонд 

„ФЛАГ”. В тази група са планирани със знак „- „ и 1118 х.лв. за преводи 

към РИОСВ знаете, че това е наше задължение по силата на Закона за 
управление на отпадъците и всяка година тези средства подлежат на 
депониране съгласно схемата, която е приета до 2020 година и всяка 
година се увеличава тази вноска, тъй като това изискване е съгласно чл. 60 

и 64 от ЗУО. 

Общият размер на разходната част на бюджета е 37 024 х.лв., в т.ч. 

както казах  за държавни дейности - 17 495 х.лв., 18 511 х.лв. за местни 

дейности и 1017 х.лв. за дофинансиране на държавните дейности. 

 Подчертавам го този елемент 1017 х.лв. това са средства от местни 

дейности събрани от нашите данъкоплатци, които отиват за покриване на 
недобори в различните държавни структури непокрити по съответните 
държавни стандарти - 1017 х.лв.. 
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 По това може да си направите за вас съпоставка, а и хората ,  които 

ни гледат и ни слушат, че на практика ние закърпваме дупки от държавния 

бюджет с нашето дофинансиране, а за 1017 х.лв. сами може да си дадете 
сметка защото сте се запознали с разходите в местните дейности колко 

други неща могат да бъдат свършени за сметка на нашите данъкоплатци и 

за хората, които живеят в нашата общност.  
 В интерес на истината бяха заявени потребности на звената, които са 
финансирани с наши собствени приходи и тези заявки далеч надвишават 
възможностите на приходната част. Затова и при планирането  на 
разходната част има приоритизиране на исканията, съобразени с реалните 
финансови възможности, с реалният обем от средства, които могат да 
бъдат събрани от местните дейности за да могат да бъдат решени всички 

основни въпроси във всяко едно от направленията, във всяко едно от 
звената. 

Какво е разпределението на средствата за държавни и местни  

дейности по функции, дейности и видове разходи, както и 

дофинансирането им е видно от Приложения №№ 2.1до 2.9., вие ги имате 
във вас, това са на практика основните функции в които се разпределя 

нашия бюджет: 
Във функция ”Общи държавни служби” са  предвидени общо 3133 

х.лв., като 1442 х.лв. са определени за държавната дейност, осигуряваща 
средства за трудови възнаграждения на персонала  по единни разходни 

стандарти за 126 броя щатни бройки. Това е класическата численост на 
щата на общинската администрация. Сто двадесет и шест бройки тъй като 

в комисиите останах с впечатление, че някои колеги не са много наясно с 
тази терминология. Всичко останало, което се издържа от общинския 

бюджет второстепенни, третостепенни разпоредители, общински 

предприятия, това са структури, които живеят от общинския, но те не са в 

числеността на общинската администрация.  Това е администрация, това е 
персонал на всяка една от тези самостоятелни структури, които реално 

разходват общинският бюджет.       
И тъй като стандартите не обезпечават нито ръста в минималната 

заплата, нито ангажимента за изплащане на обезщетения както за 
пенсиониране, така и за изборните длъжности е планирано дофинансиране 
в рамките на 618 х.лв., тъй като тази година е изборна всички кметове им 

изтичат мандатите, на тях им се прекратяват служебните правоотношения , 

ако имат евентуално неползвани отпуски, ако имат някакви други 

обезпечения те трябва да бъдат начислени и съответно преведени по 

съответния финансов ред поради приключване на техните служебни такива 
отношения. Но искам да ви дам една много популярна цифра за сравнение 
какво е било и какво е в настоящия момент тъй като говорим за 
дофинансиране. Бюджета на общинска администрация за 2008 година тъй 

като и в този период съм бил кмет на Община Разград беше близо 1 
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милион и 800 и малко отгоре хиляди лева. Това е фонд „работна заплата” 

при малко по – малка численост. Тогава госпожо Петрова, колко бяха към 

118 бройки, ако се не лъжа, сега са 126. В началото на бюджетната 2015 

година по тази първа функция бюджета както виждате е 1 442 х.лв. 

уважаеми колеги. С 400 и кусур х.лв. по – малко спрямо 2008 година. Ако 

някой от вас си мисли, че ангажиментите на общинска администрация са 

намалели просто си мисли нереални работи. Напротив в този период бяха 
възложени на общинска администрация много още допълнителни дейности 

от държавата към общините, с едно винаги фамозно изречение, с 
удебелени буквички в края на всяко едно от тези Постановления, че всички 

разходи в това отношение човешки ресурс и материална издръжка са за 
сметка на общинските бюджети. Ако това е подход здраве му кажете. Това 

е факта 400 и близо 30, 40 хиляди лева по – малък финансов ресурс за 
почти същия ресурс, който човешки ресурс, който решава тези въпроси. Не 
говоря за обема, това е друга тема, можем да говорим и по нея друг път.  

Следващата  функция ”Отбрана и сигурност” това е изцяло функция 

държавна дейност и чрез нея се осигуряват средства за  издръжка на 
военни отдели, възнаграждения и осигурителни вноски на денонощни 

дежурни и обществени възпитатели, издръжка на комисии за борба с 
противообществени прояви, издръжка на Детска педагогическа стая и 

районните инспектори. Тук са заложени 267 х.лв.. Пак казвам това е 
основно фонд „Работна заплата” и за превантивни дейности от собствен 

ресурс  предвиждаме  20 х.лв.. Дай боже да не се случват големи рискови 

събития, но това ще бъде една сума като превенция за бързи действия за 
решаване на най – неотложни въпроси. 

Във Функция ”Образование” - една от най-големите по обем 

функции, като за нея са планирани  общо 14029 х.лв. , което представлява 
37% от общия размер на плана. Държавният трансфер за делегираните 
дейности е 11389 х.лв., като  разпределението на средствата  по учебни и 

детски заведения става на база формула, която се утвърждава от кмета на 
общината. Това ще бъде извършено сега непосредствено, ако се приеме 
бюджета на общината, а дофинансирането е в размер на  286 х.лв. като 

отделно за общински дейности общо вв тази функция са планирани 2353 

х.лв.. От тази глобална сума средствата за училищата са в размер на 7129 

х.лв. в т.ч. съгласно единните стандарти в образованието 6877 х.лв.и 252 

х.лв. от преходен остатък от предходната бюджетна 2014 година. 

Допълнително като дофинансиране предвиждаме 234 х.лв  това са 
собствени приходи  на училищата и приходи от общината за маломерни  и 

слети паралелки в размер на 12 х.лв. Броят на учениците съгласно ЗДБРБ 

на базата на която бройка е изчислена държавната субсидия за училищата е 
4613 деца. Това е обобщената бройка, която се води в Министерството на 
финансите за 2015 г. и на тази е правено разпределението.   
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За  детските  заведения  са осигурени 4516 х.лв. от които за 
държавните дейности  3376 х.лв., и те  осигуряват разходите за работна 
заплата, осигуровки на заетия персонал.  Средствата по стандарт са в 

размер на 3318 х.лв, а  преходният остатък е само   58 х.лв. За издръжка на  
1942 деца в детските градини от собствени средства общината заделя  1140 

х.лв.. Знаете, че издръжката на едно дете в детските заведения съвсем не е 
в рамките на таксата, която плаща, а е много по – голяма и тази по – 

голяма част на практика се поема от общинския бюджет.  
Със средства по стандарт и преходни остатъци е обезпечена 

издръжката на   Средношколско  общежитие  и  Спортно  училище,  сато 

съответно за Средношколското  общежитие  са   508 х.лв.  и 264 х.лв. са за 
Спортно  училище. Допълнително за храна и участия в състезания  на 
учениците  от Спортното училище се предвижда като дофинансиране 
30х.лв.. За Средношколското  общежитие дофинансирането е в размер на 
8,500 х.лв..  

Във функцията са разчетени средства за издръжка на 
изънучилищните заведения –ЦРД, ЦУНТ и УСШ от общински приходи 

субсидията да бъде в размер на 425 х.лв. и това е основно фонд «работна 
заплата» за работещите тези три изънучилищни звена. 

Следващата функция ”Здравеопазване”. В нея  са предвидени общо 

1253 х.лв. ,с които се обезпечава издръжката на здравните кабинети в ЦДГ 

и училищата и двете детски ясли с млечни кухни към тях. Държавният 
трансфер тук е в размер на 888 х.лв., определени по стандарт  и преходен 

остатък 71 х.лв. Стандартите за тези дейности обезпечават предимно 

трудови разходи, както и за повечето други. За тази година  увеличението 

на  стандарта в детски ясли е с 10%, а увеличението на средствата за 
здравните кабинети за съжаление е незначително. Тук като държавен 

трансфер са и средствата за двама здравни медиатори, които са в Община 
Разград. Бяха трима, едната бройка тази година я взеха от Министерството 

на здравеопазването. 

Средствата за издръжка на детските ясли са отговорност на 
общината и се осигуряват от собствени приходи  като общият  размер е  
276 х.лв. От местните приходи осигуряваме всяка година  и 18 х.лв. за 

дезакаризация и дезинсекция . Знаете винаги в началото на пролетта и във 

втората част на лятото задължително ги правим тези пръскания, с оглед 

обезпаразитяването на основните публични площи, които се ползват от 
населението и най – вече от децата.  

Следващата функция „Социално осигуряване и грижи” са планирани 

общо разходи 2903 х.лв., като за държавни дейности са предвидени 2227 

х.лв. С тях се финансират  два дома за възрастни хора със 140 места, Дом 

за деца и младежи с умствена изостаналост с 40 места, Дневен център за 

възрастни хора с увреждания с 25 места, Център за социална интеграция и 

рехабилитация с 45 места, Център за обществена подкрепа с 45 места, 
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Център за настаняване от семеен тип за деца и младежи без увреждания с 
20 места и Защитено жилище за деца с умствена изостаналост с 6 места.  За 
допълнително финансиране в тази сфера са предвидени още 45 х.лв., които 

са от местните дейности.  Във функцията са предвидени средства от 
местни приходи  за трудови разходи и издръжка на Домашен социален 

патронаж с 455 патронирани лица в размер на 559 х.лв. и 35 х.лв. сме 
предвидили като конкретен целеви разход за закупуване на конвектомат от 
който има изключително голяма потребност, с оглед поддръжката на 
качествена храна за всички ползватели на услугата и за издръжка за 
клубовете на пенсионерите сме  заложили 20 х.лв., с които последните 2 

години тези разходи напълно достигат за обитаваните клубове на 
пенсионери. 

Функция „Жилищно строителство, БКС и опазване на околната 
среда“  изцяло се финансирана от местни приходи и заема най-голям дял в 

местните дейности в размер на 42%. Тук са планирани средствата за 
осветление на улици в рамките на 290 х.лв., които успяват да поемат 
разходите в тази социална дейност. Дейностите по опазване на околната 
среда са 86 х.лв., за озеленяване – 346 х.лв. и ремонт на уличната мрежа – 

3240 х.лв., като тук има и целеви ресурс, който беше гласуван по 

инвестиционния кредит от Общинския съвет и  съответно беше използван 

чрез обществена поръчка и определена банка, която да реализира този 

кредит. Тук е планирана дейността на ОП ”Ремонтстрой” с обем на 
разходите   - 643 х.лв. 

        Тук са разходите на дейност „Чистота” в размер на 2 379 х.лв. /без 
таксите по ЗУО и без самоначисления ДДС, които както видяхте вървят в 

друга схема.  

Във функция „Почивно дело, култура, религиозни дейности” са 

планирани средства в размер на 3728 х.лв. в това число за държавни 

дейности 1216 х.лв . Определените с Решение на Министерски съвет 801 

средства по стандарт са 1192 х. лв.  и  8 х.лв. преходен остатък, които  

осигуряват делегираните отговорности за трите общински  културни 

института с регионално значение. Трите казвам, те са много ясно очертани, 

Регионален исторически музей, Регионална библиотека, Художествена 
галерия, чийто средства директно идват по държавен стандарт. Отделно  от 
средствата по стандарт се  финансират и 25 читалища на територията на 
общината, като е  увеличена с 1 бройка субсидираната численост в тази 

функция за Регионална библиотека Разград. Художествената галерия е 
определен допълващ стандарт в размер на 43 х.лв. Стандартът по принцип 

на  читалищата  покрива трудовите разходи и разходите за дейност и се 
разпределя от  комисия с участие на представители от читалищата.  Това е 
дейност, която сега ще последва приемането на бюджета и ще бъде 
извършена в най – кратък срок и съответно средствата ще бъдат 
разпределени към читалищата. 
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В общата численост тук на читалищата са предвидени и трите 
бройки за Регионалния център „Читалища”, като разходите им се планират  
по – рано бяха към общинска администрация сега се планират в бюджета 
към читалище ”Напредък” - Разград. Това са разходи за трудови 

възнаграждения за тези 3 бройки и се изплащат от счетоводството на 
читалище ”Напредък”.  

В тази  функция  са планирани от собствени   средства на общината 
2462 х.лв., за издръжка на Капански ансамбъл  583 х.лв., за ОП ”Обреден 

дом” 255 х.лв., Радио Разград 90 х.лв., Зоокът 90х.лв. и за  обезпечаване на 
дейности по културния и спортния календар. За субсидии за  спортни 

клубове са предвидени 220 х.лв., 

Създаден е нов второстепенен разпоредител „Общински културен център” 

за стопанисване и управление на сградния фонд на културния център и 

залата на филхармонията  с бюджет 223 х.лв. Знаете миналата година 
реформата, която беше извършена, създаде се Театрално, музикално 

дружество, което на практика обедини усилията на двата културни 

института. До миналата година цялостната издръжка се залагаше в 

бюджета на Капанския ансамбъл. Тази година това ще се изпълнява от 
Общинския културен център. Затова го правим и второстепенен 

разпоредител защото е съвсем нормално изцяло разходите по издръжката, 

ремонт и т.н. да бъдат в ангажиментите на това звено.  

Планирани са  575 х.лв. за капиталови разходи в т.ч. за стадион „Лудогорец  

Арена”  316 х.лв  от целевия  преходен остатък, те вече са и усвоени като 

преходен остатък  и за разсрочено плащане за спортна зала „Абритус” в 

размер на 259 х.лв. това, което е заложено по бюджет от разсрочката за 
2015 година в цялостната схема на изплащането на този разход.  

Във функция «Икономически дейности и услуги « са планирани 3553 

х.лв. почти изцяло осигурени от собствени приходи. 

Планирани са средства за зимно поддържане и снегопочистване в размер 

на 313 х.лв., които включват трансфер от републиканския бюджет за 
местни дейности  202 х.лв. и преходен остатък  111 х.лв. от миналата 
година. В същата дейност са планирани и 302 х.лв от целеви трансфер за 

изграждане и основен ремонт на общински пътища. 

Тук са отразени и разходите за дейността на двете общински предприятия 

ОП ”Разградлес” и ОП ”Бизнесзона „Перистър” съответно с обеми от 1830 

х.лв и 354 х.лв .Самото ОП ”Разградлес” в неговия разчет на балансите за 
2015 година са разчетени да внесе чист приход в резултат на своята 
дейност  в общия обем за разпределение на общинската приходна част са в 

размер на  520 х.лв. 
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За приюта за безстопанствени кучета са предвидени 106 х.лв. като 58 

х.лв. капиталови разходи  в това число и за  изграждане на открити клетки 

за кучета. Ангажимент който имаме по специфични закони, които 

регламентират тази дейност. 
В проекта за бюджет сме ви приложили план-сметките на 

общинските предприятия. Те са на вашо разположение. Те са разработени 

и са съобразени със спецификата на тяхната дейност, действащата 
вътрешна нормативна уредба  и на практика са разчетени да задоволяват 
тяхната нормална дейност. 

Приложено е разпределението на разходите по кметствата -  

приложение № 8, като  на самостоятелен бюджет от всички кметства е 
само кметство Дянково. Както знаете то е най – голямото кметство в 

Община Разград, като всички останали кметства се отчитат като 

неразделна част от собствения бюджет на общината. 

Средствата за инвестиционни разходи  за 2015 год. са в размер на 
4874 х.лв., разпределени  по източници за финансиране и по обекти 

съгласно Приложение № 5. Това са в основни линии разчетите в проекта за 
бюджет 2015 г.  

Направени са промени в бюджетната прогноза за периода 2015-2017 

г. въз основа на изискванията на Закона за публичните финанси. В 

приложение № 13 също ще се запознаете с него. 

Както каза и госпожа Цанева в своето въведение материалът по проекта e 

представен на местната общност, публично обсъждане е проведено на 
27.11.2014 г. в едно от заведенията общинска собственост. Поканата 
публично беше оповестена. Бяха поканени хора.  Изготвен е протокол. 

Протоколът е приложен към проекта за бюджет. 
Затова и предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и 

чл.52, ал.1 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, съгласно чл.94, ал.2 и 

ал.3, чл.39 и чл.97 от Закона за публичните финанси /ЗПФ/ и във връзка с 

разпоредбите на ЗДБРБ за 2015 г.  и чл.4, ал.1 и чл.23-чл.27 от Наредба 
№15 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза 
за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на 
общинския бюджет предлагам Общинският съвет да приеме решенията 
подробно обявени и вписани в проекта за решение от т.1 до т. 18. В този 

смисъл приключих. Моля за вашето решение. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Бояджиев.  

Уважаеми колеги, 

В залата са почти всички кметове и кметски наместници на населени 

места в нашата община. Искам да им благодаря за съпричастието и за това, 

че те са направили своите предварителни проучвания, прогнози и са дали 

заявка на собствената си местна общност от потребностите при определяне 
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на бюджета. Сега ще изслушаме председателите на постоянни комисии 

където се разгледа проекта за бюджет на община Разград за 2015 година. 

Първо ще дам думата на председателя на специализираната постоянна 
комисия по бюджет, финанси и икономическа политика господин Петко 

Стоянов да докладва и за първоначалното встъпително и за 
заключителното му заседание. Имате думата, господин Стоянов.  

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

При първоначалното заседание на комисията по бюджет и финанси 

бе разгледан първоначалния вариант на проекта за бюджет за 2015 година 
за Община Разград. Тогава гласуването протече с 5 гласа „ЗА”, без 
„против” и 3-ма „въздържали се”. След това както и Вие споменахте беше 
разглеждан проекта за бюджета във всички останали постоянни комисии и 

на окончателното заседание на комисията по бюджет и финанси на което 

присъстваха и председателите на останалите докладната записка бе 
подкрепена с 8 гласа „ЗА”, 3-ма „против” и без „въздържали се”. 

Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Стоянов. Госпожо Салим ,ще Ви помоля да ни 

информирате за съвместното заседание на постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и тази по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол. Заповядайте. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Постоянната комисия по законност с 6 гласа „ЗА”, 2 гласа „против” 

без „въздържали се” подкрепи докладната записка за бюджета.  

Комисията по управление на общинската собственост също подкрепи 

тази докладна записка. За нея гласуваха 7 общински съветници, 4 – 

„против”, а „въздържали се” нямаше. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянната комисия по култура, културно – историческо 

наследство и духовни ценности. Господин Занев ,имате думата. 

 

Г-н Румян Занев – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

В постоянната комисия по култура взеха участие 7 члена, с 4 гласа 
„ЗА”, „против” – 3, „въздържали се”  – няма. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Госпожо Арабаджиева, за комисията по образование и 

наука.  

 

Г-жа Незиха Арабаджиева – Председател на ПК 

Благодаря. 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 

В комисията по образование и наука се разгледа проекто бюджета. С  

4 гласа  „ЗА”   и  с 4 „въздържали се” беше гласуването. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов, Постоянната комисия по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. Заповядайте. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря Ви госпожо председател.  

Уважаеми колеги общински съветници, 

Постоянната комисия по околна среда, с 5 гласа „ЗА”,  3 - ма 
„против” без „въздържали се”, подкрепи докладната записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Иво Димитров, Постоянна комисия по 

устройство и развитие на територията, транспорт на общината.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Постоянната комисия разгледа докладната записка и я подкрепи  с 5 

гласа „ЗА”, 2 - ма „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Дякова, Постоянната комисия по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване.  

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 

Комисията по социална политика и здравеопазване, „ЗА” докладната 
записка и предложения проект за решение гласуваха 7, „против” гласуваха 

3, „въздържали се” – няма. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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И на Вас благодаря. Постоянна комисия за младежта, спорта и 

туризма. 

Господин Мустан , имате думата.  

 

Г-н Музаффер Хамид – Председател на ПК 

Благодаря ,госпожо председател. 

Докладната записка бе разгледана от Постоянната комисия за 
младежта, спорта и туризма на 10.02. 2015 година. Гласуването протече 
както следва: „ЗА” 3, „против” – 1,  „въздържали се” – 2. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. И последната десета постоянна комисия по европейска 
интеграция и международно сътрудничество. Давам думата на нейния 

председател господин Ролев.  

 

Г-н Теодор Ролев – Председател на ПК 

Благодаря, уважаема госпожо председател. 

Уважаеми колеги, 

На свое заседание на постоянната комисия по европейска интеграция 

и международно сътрудничество разгледа доклад9на записка под № 56 от 
27.01. 2015 г. и при гласуването се получиха следните резултати:  

гласували „ЗА” – 1, „против” – 4, „въздържали се” – 1, с което комисията 
не подкрепи докладната. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги, пристъпваме към обсъждане на докладна записка 
№56 за приемане на проекта за бюджет. Първо ви давам думата за въпроси 

към вносителя. Заповядайте. Господин Михаил Тодоров, имате думата. 

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря госпожо председател.  

Уважаеми господин кмете, моят въпрос се състои от няколко въпроса 
и основно касае приходната част на бюджета. Въпросите ми Вие добре 
съобщихте, че приходната част на бюджета е с 13,5% повече планирана за 
2015 в сравнение с приходната част на бюджета планиран за  2014. Удобно 

си спестихте да съобщите, че това се дължи основно на кредита, който 

общината е получила през предходната 2014 година като 3 милиона знаем 

всички са вече усвоени и това е по – голямата част от ръста с 4 милиона 
които предлагате. Въпросът ми е конкретно в приходната част от данъчни 

и неданъчни приходи всичко със собствените приходи които планирате в 

този бюджет, който ни предлагате в момента сумата е малко над 15 

милиона 15 070 х.лв. по мои сметки са приходите които Вие планирате 
общината да получи като приходи през 2015 година. Може ли да влезете 



 24

малко в по – голяма конкретика тъй като бяхте доста конкретни в 

разходите, които планирате да направите през 2015 година, но за 

приходите и то в общинските приходи не бяхте така конкретен да ни 

кажете: На какво смятате да стъпите за да получите такъв голям приход 

според мен? Тъй като  ще припомня и на колегите общински съветници за 
изминалите 2 години, 2012, 2013 общината реализира приходи собствени 

приходи и помощи от порядъка на 13 100 х.лв., 13 200 х.лв.. Имам един 

такъв пресен пример: през 2012 година също сме планували да получим 

приходи почти 15 000 х.лв., 14 600 х.лв. ако не ме лъже паметта от които 

така успяхме да реализираме 13 100 х.лв. Нямате ли такива опасения тъй 

като добре пак казвам сте си планирали разходите, че ако не успеете да 
покриете тези разходи с приходната част няма да можем да вържем 

бюджета? Благодаря Ви. С това завършвам.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други въпроси? Господин Бояджиев, заповядайте за 

отговор. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря Ви ,госпожо Председател.  

Господин Тодоров, аз неслучайно казах, че бюджетът не е само 

докладната записка, а всички приложения към докладната записка. И 

всичко това, което го искате да ви го кажем,  го има пред вас. Обърнете на 
Приложение №1 ,където е приходната част на бюджета и там всичко е 
записано, от държавни приходи, за общински приходи, по всяко едно 

направление от кой данък какво предвиждаме, при база 2014, при база 

2015 и веднага ще си дадете отговор на всички тези въпроси, които ми ги 

задавате. Ако искате да Ви препрочета приходната част на бюджета в 

местните дейности нямам нищо против, но мисля, че всички ги четете 

съвсем нормално и не е необходимо това да се преповтаря. Това е 
елементарно. И аз мисля, че не искам да Ви обиждам Вие много добре ги 

разчитате тези неща. Сега колкото до останалото: господин Тодоров, 

включително  бюджета на Република България когато се прави и се приема 

от Народното събрание той винаги се приема с едно пренапрежение, което 

задължително трябва да бъде и винаги фигурира в политиката, във 

философията на този бюджет защото то по този начин създава напрежение 
в звената, които трябва да го реализират. И ако не се постигне тази 

реализация, ето сега е много модерно в момента говори се, заем ще се 
тегли, защо ще се тегли този заем, какво ще се облича евентуално от тези 

16 000 милиарда, които ще бъдат теглени. Правя аналогия между 

държавния и местния бюджет. Абсолютно същото касае и общинските 

приходи. В общинските приходи ние залагаме едни прогнозни числа. Тези 

прогнозни числа са съобразени на първо място с достигнатите стойности за 
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предходната финансова година със съответното напрежение, което 

залагаме за 2015 година. Лошото е, че с тези изменения по Закона за 
публичните финанси не се приема едновременно отчет и залагани 

приоритети по новия бюджет. За съжаление е така. Сега отчета трябва да 

го приемем до полугодието. Най – вероятно следващия или по – следващия 

месец ще ги заложим за да могат да се правят съпоставки.  Но пак казвам 

тези цифри, които сме ги заложили те не са измислени. Те не правят „кух” 

аз така Ви разбирам подтекста на въпроса Ви, те не правят „кух” бюджет. 
Те залагат едни реално доказуеми и постижими параметри на общинските 
стойности, които дай боже да успеем да ги реализираме. Защото в края на 
краищата това зависи и от много субективни и обективни причини. 

Субективните са дали всички данъкоплатци ще отидат, ще си платят 
задълженията или някои ще се ослушат, дали всички ще си платят 
данъците, дали всички ще си платят таксите, които трябва да плащат по 

самия също бюджет в неговата приходна общинска част. Но винаги е така. 

Винаги има един процент на оптимално допустимо очакване. Колкото, ако 

те не се появят, а се случи това, което ние го правим винаги в Община 
Разград до сега толкова години Общинският съвет не е допуснал спирала 
на неразплатени разходи. Никога. Затова и винаги второто полугодие 
когато приемаме отчета за първото полугодие между първото полугодие и 

деветмесечието реално се вижда какви са вече настройките в глобалното 

изпълнение на приходната част и не се ли заложат необходимите приходи 

просто господин Тодоров не се правят разходи. И ако разгледате цифрите 
след това когато дойде отчета ще видите, че ние всяка година 
приключваме с един оптимално допустим остатък от неразплатено. 

Основно това са разходи, които се кумулират през месец декември, а се 
изплащат в бюджета от месец януари. Такава е бюджетната практика. Така, 

че не се притеснявайте, няма опасност да влезем в някаква спирала пак 

казвам, такъв е поне термина който използват финансистите на 
неразплатени разходи с общински бюджетни средства.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уточняващ въпрос.  

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря ,госпожо Председател.  

Да уточня само, че най – много се притеснявам когато някой ми каже 
да не се притеснявам.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Е ,проблемът си е Ваш. 

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 
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В тази връзка конкретно въпросът ми беше: Какви точно мерки 

смятате Вие да вземете за повишаване на приходите? Мярка, че ще 
възложите 20 % прираст в приходите, това не е мярка за мен. Всяка година 
залагаме 14, 14 и половина сега 15 милиона приходи, а реализираме 13 

милиона. Значи и 20 милиона да заложим приходи ние от тези 13 не можем 

да мръднем за следващата година. Конкретна мярка, която явно не искате 
да назовете, но аз ще кажа една, която се случи през изминалата година е 

…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Тодоров, ще Ви прекъсна това е изказване  по същество. 

Сега сме на фаза въпроси.  

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

Да ,по същество. Давам пример за конкретна мярка, която очаквах да 

чуя. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не, не това ще го кажете когато е дебатет по същество. Сега сме на 
фаза въпроси. Уточняващ въпрос имате ли?  

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

Ами това ми беше уточняващия въпрос. Исках да чуя конкретни 

мерки, а не да четем по алинеи бюджета как се изпълнява. Конкретна 
мярка за мен пак още веднъж да кажа е продажбата на общински земи, в 

землището на едно село, които се реализираха миналата година. Това е. 

Това е конкретно, точно и ясно казано как ще постъпят приходи в 

бюджета. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли други въпроси?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз да му отговоря на господин Тодоров.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Значи, ако има евентуално такава собственост, която да представлява 
интерес за бизнеса ще се пристъпи и към такава мярка. Тази мярка обаче 
не я вземам аз, аз само ви правя предложение. Решението го вземате вие, 

господин Тодоров. Независимо дали гласувате „ЗА”, „против” или 
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„въздържали се”. Взема го Общинският съвет. Конкретна също мярка, 

която за съжаление има и репресивен характер, но когато не помага 
методът на убеждението тогава идва метода на административната 
принуда. От миналата година до този момент има заведени близо 190 дела. 
Изпълнителни дела от съдия изпълнител за неплатени алиментни 

задължения за дължими данъци и такси. Този подход ще продължи. Тази 

година сигурно ще стигнем не  по – малко от 500 дела. И този, който е 
финансово задължен ще плаща не само задължения, ще плаща още един 

такъв размер от задължението, което ще обхване разходи за съдия 

изпълнител, за вещи лица, за лихви включително и за юрисконсултско 

възнаграждение на нашите специалисти от правния отдел. Защото те ще 
ходят, ще занимават съдия изпълнител, ще ангажират съдебната 
репресивна система за да се събират тези пари.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Цонев, във връзка с въпроса ли искате думата?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да, само исках да допълня, че много неправилно се говори по 

отношение на отчетите независимо, че по време на постоянните комисии 

аз се опитах да поясня някои неща и да дам числа. Отчетите не са свързани 

с цифрата 13 милиона по отношение на местните приходи, а с цифрата над 

14 милиона. Нека да бъдем коректни. А по отношение на отделните 
приходни пера очаквани от данъчни и неданъчни мисля, че много добре 
пояснихме на какво се дължат завишените числа и от къде очакваме да 
дойдат. Даже имаше един Ваш представител от групата който каза, че не 
слагаме недостатъчни приходи от някои данъчни. Очакват се да дойдат 
повече. Ако си спомняте се говореше за транспортните средства. Ние сме 
заложили малко приходно перо. Трябвало да сложим повече приходи. 

Така, че това което каза господин кметът е напълно обосновано в 

предложението, което е направено по отношение на приходната част. 
Извинявайте, завърших.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Заповядайте господин Тодоров. 

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря, госпожо Председател. В ръцете си държа отчети, 

заверени, които са качени на сайта на Общината. Те са публични. Мога да 
Ви прочета цифрите още веднъж. Отчет 2011 г. – всичко собствени 

приходи 12 000 х.лв., реализирани говоря; Отчет 2012 г. – собствени 

приходи 13 099 х.лв.; Отчет 2013 г. – собствени приходи 13 212 х.лв.. 
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Господин Цонев, още веднъж качили сте ги на сайта на Общината, те 
са официални и са заверени на всичко отгоре.   

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

А за 2014 г. не споменахте.  

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

Ами как да спомена като го няма качен.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Е ,тогава недейте да се връщате години назад. 

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

Ами аз всеки един бюджет, който съм споменал казвам годината за 
коя година е. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други въпроси? Заповядайте. Господин Анастасов преди Вас беше. 

Заповядайте. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ ГЕРБ „ 

Господин Бояджиев, във финансовите план сметки са предвидени 

командировки в чужбина на представители на ОП „ Разградлес” и на ОП 

„Обреден дом”. Къде се предвижда да бъдат командировани тези 

представители? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други въпроси? Сега ли ще отговорите или след това? 

Господин Йорданов, имате думата. 

 

Г-н Йордан Йорданов – ПП „ГЕРБ” 

Моят въпрос е съвсем конкретен. Виждам, че господин кметът и той 

така с прискърбие назовава цифрата от 1 017 х.лв., което е дофинансиране 
от местния бюджет към държавните дейности. Моят въпрос е следният: Не 
се ли очаква през годината този  1 017 х.лв. по някакъв начин да намалее и 

да компенсираме в местния бюджет?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други въпроси? Нека да отговори на тези двата сега. 

Заповядайте господин Бояджиев. 

  

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Господин Йорданов, дай боже от твоята уста в божиите  уши да 

дойде компенсиране. Това компенсиране ти много добре знаеш откъде 
може да дойде. То може да дойде само от държавата, от промяна в 

държавния бюджет, от промяна в стандартите, сиреч превеждането на тези 

стандарти към реалните потребности на всяка една услуга, защото те нали 

знаеш, те касаят услуги, дали ще е в образованието, дали ще е в 

здравеопазването, дали ще е в социалните дейности. Откъде се получава 

тази голяма ножица? В момента имаме стандарти. Тези стандарти обаче не 
са засечени, не са съобразени с ръста на минималната работна заплата, 

която само тази година два пъти ще се вдигне и ти го знаеш много добре. 

Сега в момента ще бъде 360 лв. и ще скочи на 380 лв. Това нещо обаче го 

няма в стандарта. А хората са живи същества, те не живеят с голо 

обещание, те живеят със заплати. И в такива случаи уважаемия Министър 

на финансите казва: Ами ако може общините да си направят съответното 

дофинансиране на тези държавни дейности с хипотетичното обещание, че 
това може да бъде решено в някакъв момент. До този момент, десета 
година съм Кмет на тази община не се е случвало. Напротив, рязали са ни 

по 10% и ти си бил ощетен защото и теб са те рязали като държавен 

служител с обещанието, че в края на годината евентуално ще бъде 
възстановено субсидирането и сме си оставали и ти и аз с тази надежда 
защото и двамата по една и съща схема получаваме възнаграждение. 
Затова и не съм много оптимистично настроен, че през тази година тази 

голяма ножица, която ни е отрязала от 1 милион и ти виждаш и колко 

хиляди лева реално ще бъде възстановен. Дай боже ти да си пророк и от 
твоята уста да влезе в божиите уши.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, госпожо Орешкова, не съм го забравила. Изчаквам да видя дали 

има уточняващи въпроси. Имате ли господин Йорданов уточняващи 

въпроси? Така. Следващият въпрос господин Бояджиев на господин 

Анастасов.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това за командировъчните.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ ГЕРБ „ 

ОП „ Разградлес” и  ОП „Обреден дом”. Има пера заложени за 
командировки в чужбина. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Точно така ли е записано в разчета?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
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Така е записано. Ако ми позволите ще отговоря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, заповядайте. 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

За Обредния дом са 500 лв. там някаква сумичка, а …… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, не. Извинявай, само в конкретния случай: Защо ги слагаме за 
Обредния дом? Защото вече аз в моята практика като Кмет два, три случая 

имам когато трябва да ходим да вземаме мъртъвци от чужбина. И тогава 
това става с командироване на шофьор, а някой път е ходило и длъжностно 

лице. Имахме един случай в Румъния, един случай имахме в Унгария и 

тези пари стоят като профилактика от гледна точка на рисковете в тази 

специфична дейност, която вършат. Те могат и да не се реализират, но ако 

не дай боже стане такава ситуация ние сме длъжни. Иначе трябва да 
събирам Общинския съвет да правим промяна в бюджета за да мога да 
командировам шофьора. За „Разградлес” в момента не мога да кажа 
конкретно какво сме имали предвид. Каква е сумата?  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ ГЕРБ „ 

5 000 лв. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

По – голяма е но все пак не трябва да забравяме, че това е едно 

солидно общинско предприятие, което да развива солидна стопанска 
дейност и търси реализация на продукцията. В това число защо не и с 
някои международни партньори. Затова те са заложили някаква сума, 

която не е задължително също както каза господин Бояджиев да бъде 
изразходвана.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Най – вероятно едва ли ще бъде използвана, но е хубаво да я има в 

разчета. А пък тя на практика ако се окаже, че не може да бъде използвана 
вие знаете, че на всяко тримесечие, шестмесечие, деветмесечие като 

правим конкретните корекции и са ни необходими някъде по други пера 
средства те просто ще бъдат орязани тъй като ние приемаме в момента 
стартовата рамка на бюджета, която подлежи на корекция вече по Закона 

за публични финанси всеки месец.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ ГЕРБ „ 
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О, кей. Това е ясно. Едно уточнение само по инвестиционната 
политика: Какъв автомобил предвиждате за „Перистър”, товарен или лек? 

Такава категория лекотоварен не съществува в правния мир.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Значи, това са от тоя тип „Баничарки”, с които може да се носи, на 
които задният им отсек е товарен. Може би като терминология да не е 

съвсем перфектно. Ще го коригираме. Приемам го.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ ГЕРБ „ 

Няма такава категория лекотоварен. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Но такова транспортно средство се има предвид. Там няма как да се 
возят началници. Там е необходимо да се пренася с това средство техника 
от единия край до другия и т.н. Затова става въпрос.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Вносителят приема да направи техническа корекция.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да, ще го огледаме.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други въпроси? Госпожо Орешкова, имате думата. 

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви госпожо Председател.  

Въпросът ми е свързан с няколкото пъти изказвания от страна на 
господин кмета, че няма увеличение на субсидията за държавни дейности. 

Бихте ли разяснили малко по – подробно взаимоотношението между 

Приложение № 1 и №13 и не е ли вярно, че в Закона за държавния бюджет 
на Република България за 2015 година са увеличени държавните стандарти 

като изравнителната субсидия е с 62 000 лв. увеличена, а средствата за 
капиталови разходи от централния бюджет с 54 000. Защо на няколко пъти 

така и в комисиите и сега обявявате, че в същност няма увеличение на 
субсидията и е необходимо дофинансиране?   

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

  Не съм казал, че изобщо няма. Има. Има някъде такива 
актуализации. Даже има и сфери, в които извършените корекции са много 

коректни. Но не във всички корекции на държавните стандарти са зачетени 

промените основно с минималният размер на работната заплата. И там 
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където не са отчетени, където има дисбаланс ние щем не щем трябва да 
осигурим работещите в тези сфери защото те нямат вина, че някой, в някое 
Министерство не си е огледал тези недобори. Затова става въпрос госпожо 

Орешкова. А не, че въобще не е имало. Естествено, че има но те не са 
достатъчно пълни и Вие много добре го знаете защото и Вие работите със 
стандарти, някога има дисбаланс, който не може на 100 % да Ви покрие 
Вашите разходи.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Друг въпрос или уточняващ? 

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Не, реплика може ли извинявам се?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, заповядайте. 

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Мисля, че имах право на такова доуточнение. Естествено, че ми е 
ясно ,но тъй като в комисиите при обсъждането много често се случва 
така, че не получаваме отговор на въпросите и мисля, че не е редно да 
приемате нашите въпроси като все едно Ви питаме сякаш искаме нещо да 
разчовъркаме. По подобен начин беше и въпроса към господин Цонев в 

комисията за служителите, които са в служебни или трудови 

правоотношения на общинска издръжка, а не на държавна издръжка. Той 

ми каза: „ Извадете си елката и сметнете”. Нали тук е доуточняващия ми 

или втория ми въпрос: Колко служители в Община Разград, в общинска 
администрация, в общинските звена са на общинска издръжка, не 
получават средствата си от държавния бюджет?  Не са на делегирана 
държавна дейност. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Момент сега. Чакай да уточним. Говорим за числеността на 
общинска администрация за тези 127 бройки или говорим за всички 

бройки, които черпят общински бюджет. За кои говорим?  

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

За тях. За общинска администрация плюс общинските звена, които 

получават трудовите си възнаграждения от общинския бюджет.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Госпожо Петрова, можем ли сега да изчислим тази цифричка? Те 
трябва да се сметнат. Защо не го поискахте като въпрос и щяхме да го 

изчислим.  

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Значи, поисках го на комисия. Поисках информацията на комисия. 

Господин Цонев ми заяви да си извадя елката и да си ги сметна. Аз си ги 

сметнах. Господин Мустан, сметнах ги и моята численост варира на 974 

души. Искам да ми бъде потвърдена информацията.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ами сега в момента ми се струва, че малко трудно освен поемам 

ангажимента това да го изчислим и да Ви го предоставим допълнително. 

Госпожо Петрова, сега не е възможно да го изчислим. Поемам 

ангажимента за това нещо. Значи, конкретизирам: общинска 
администрация 127 бройки, включително и бройката на Председателя на 
Общинския съвет кои са на директно общинско финансиране. То това са 
бройки, които са финансирани от общинския бюджет и отделно госпожа 
Орешкова иска да получи информация за бройките, които имат директно 

общинско финансиране от второстепенни, третостепенни, общински 

предприятия и т.н. Добре. Това ще го получите като официална справка.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Ролев, имате думата. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Благодаря госпожо Председател.  

И моят ред дойде. Не мога да прочета, на копието ми не се вижда коя 

точно функция е, кое приложение, но това е разшифровката на разходите 
за дейност „Спортни бази, спорт за всички” за 2015 година, а именно 

въпросът ми касае, той е съчетан и с една молба, касае поддръжка на 
„Лудогорец Арена”  и подпомагане дейността на ДЮШ на ПФК 

„Лудогорец”. В първа точка четем за „Лудогорец Арена” ел. енергия, вода, 

материали, горива – план 50 000 лв. Интересува ме какво се крие зад 

фразата „подпомагане на ДЮШ на ПФК „Лудогорец”, съгласно договор”? 

Има ли такъв договор? Какви са параметрите на този договор? И има ли 

отбелязани някакви суми в него и как се разпределят? Защото смятам, че 
обществеността, гражданите на град Разград имат право да знаят как се 
разходват техните пари за подпомагане на това бижу, което ни се случи 

през последните години и на което всички толкова много се радваме. Като 

молбата ще добавя към въпроса, тя касае изпълнението на бюджета в тази 

му функция, в тази част по тези точки за 2014 година тъй като аз като 

общински съветник нямам до момента яснота и не мога да отговоря на 
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гражданите, които ме питат: Каква е като цяло сумата, която отделяме 
всички ние за да можем скромно да подпомогнем футболния клуб, който 

ни носи толкова много слава? Благодаря Ви.   

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Ролев, сега ме караш да ти отговарям нетрадиционно. Ти 

си нямал информация и нищо не си знаел.  

Господин Ролев, ти си общински съветник. Ти си председател на 
комисия. Ти работиш тук като член на Общинския съвет по Правилник, 

който регламентира всички твои права и задължения. В този Правилник са 
фиксирани всички механизми, с които ти можеш да изискваш информация. 

Аз нямам господин Ролев спомен да сте ми завели искане, питане или 

каквото и да е било по този въпрос до този момент. Ако случайно Ви 

ощетявам, кажете ще Ви се извиня. Нямам такъв спомен. И ако Вие 
наистина искате да помогнете на  Лудогорец, не тук точно сега на сесията 
ще им решите проблема. Много по – лесно щеше да бъде още преди да 
започне обсъждането на бюджет 2015 година да дойдете и да си наберете .. 

уважавам господин Наско Анастасов, той редовно си поставя овреме 
нещата, подготвя си ги и конкретно задава въпроси. Аз ще Ви отговоря, но 

в момента това, което го правите е  популизъм. Казвам Ви го в прав текст. 
Конкретно по случая: Има ли договор? Господин Петричев, има ли 

договор с Вас. Естествено, че има. Кой ще допусне да правим разходи, да 

си играем на двустранни отношения без съответната правна рамка. Имаме 
и този договор е от самото начало, с два анекса е по кой то работи община 
Разград.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на община Разград 

Извинявайте господин Бояджиев договорът е на тяхното бюро.   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, много Ви моля.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на община Разград 

На тяхното бюро е договорът и затова ми е интересен въпроса, който 

се задава. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, не вземайте думата без да съм Ви я дала.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Мен ме питат, не питат теб. Толкова по – зле, че го е взел договора, а 
ми задава въпрос, че не знае за какво става въпрос. Това е популизъм, но 

ще Ви отговоря. Всяка година съгласно клаузите на този договор господин 
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Ролев е записано, че помощта, финансовата, която от община Разград 

отива към ДЮШ защото ние само това можем да помагаме е на базата на 
приетия разчет в бюджетната рамка за съответната финансова година. Тази 

година е записано, че господин Папарков ще получи 250 000 х.лв.. Тези 

пари господин Папарков от сега знае къде ще отидат. Те ще отидат за 
изхранването на детско юношеските групи, които са към ФК „Лудогорец”. 

Това е финансовия индекс на реалната помощ, която вие гласувате 

общинските съветници. И ако си отворите приложение № 2.7.1 , ако то е 

пред Вас, Вие ще го видите къде е записано. Ако трябва ще Ви го покажа и 

това нещо, ако не може да се ориентирате в това приложение. Отделно, 

Вие виждате много добре, четете горните данни: спортен обект 
„Лудогорец Арена” – 10 000 лв.  са заложени за ел. енергия, това са 
осветителни тела; 8 000 лв. са заложени /това са консумативни разходи/ за 
вода; 2000 лв. са за други материали – метли и да не ги изброявам там, 

които касаят поддръжката и 30 000 лв. сме заложили за горива, основно за 
газ. Те може и да не се изразходват. Миналата година мисля, че два пъти 

палихме газовата централа, която разтопяваше снега. Единият път беше в 

началото на футболния сезон и вторият път пак беше в периода на 
подготовка. Всяко едно запалване на газовата инсталация отива някъде 
около 6 – 7 000 лв., защото след нейното запалване това означава 
затопляне на целия терен и поддръжка на необходимите оптимални 

температури. Те се наблюдават. Сега цялата технология да не я обяснявам. 

Ако трябва ще я обясни господин Петричев, но тя отива минимум до 2 – 3 

дни в зависимост от големината на снега, след което тя си изтече тревното 

покритие е перфектно за ползване и неслучайно се гордеем, че имаме най – 

доброто тревно покритие. Така, че тези разходи също отиват и влизат в 

издръжката на спортното съоръжение. А отделно по капиталов път за тази 

година по искане на футболния клуб сме заложили да изградим и 

пешеходната пътека, която е от бул. „Априлско въстание” до спортния 

комплекс за да може децата, които участват в учебно – тренировъчните 
процеси на „Гнездото на орлите” безпрепятствено да се предвижват, да не 
вървят по платното на основната транспортна артерия, а да се предвижват 
безпрепятствено. Цонев, колко беше 70 000 х. лв. ли беше пътеката горе до 

„Гнездото на орлите”?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на община Разград 

Ами, някъде там, да.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това е също разход, който реално отива за … всичко друго което е 
свързано с техния спортно – тренировъчен процес, това не е ангажимент на 
общината. Това е ангажимент на ръководството и на собствениците на ФК 

„Лудогорец”. Стана ли ти ясно сега господин Ролев?  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Кмете. Господин Ролев, вероятно ще има 
доуточняващи въпроси но имам едно предложение: На няколко от 
постоянните комисии при този дебат се формира мое задължение да 
поканя представителите на футболния клуб и на Детската спортна школа, 
които да отговорят на вашите въпроси и затова, ако не възразявате 
господин Ролев да продължим, а също имахме ангажимента чрез господин 

Цонев да представим договора. Това нещо се случи преди заседанието на 
Общинския съвет. Предадено е копие от сключения договор. И анексите, 

нали господин Цонев и те са приложени към договора? Не са. Един анекс 
ли има само?  

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Ами ако ми дадете думата най – сетне аз ще мога да разясня за какво 

става дума защото бях и обвинен на всичкото отгоре в популизъм.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Ролев, никой не Ви е отнемал думата.  

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Ако може …. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Един момент. Само да Ви попитам: Желаете ли да изслушаме първо 

поканените от всички нас лица и тогава да си довършите, защото може да 
имате и към тях въпроси. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Госпожо Председател, първо искам да ми разясните по коя точка от 
Правилника е тази процедура.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Коя процедура? 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Изслушването на представителите на „Лудогорец”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Аз обясних, че колегите от няколко постоянни комисии ми 

възложиха да ги поканя за да бъдат изслушани, което сме и направили. На 
сесия да ги поканим защото комисиите приключиха.  
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Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Госпожо Председател, имаме гласуван дневен ред.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Къде там има такова нещо? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ами в бюджета, това е за бюджета господин Ролев. Когато се 
обсъжда бюджета в постоянните комисии се постави този въпрос. 

Очевидно не приемате това предложение. Аз след това ще поставя на 
гласуване дали да бъдат изслушани. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

То не зависи от мен. Просто исках да ми дадете думата за да уточня 

въпроса си.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Разбрах, че не желаете по този начин да процедираме. Заповядайте за 
доуточняващ въпрос, ако имате такъв или реплика каквото имате. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Доуточняващият ми въпрос ще бъде свързан с това, че не ми беше 
отговорено има ли цифри в този договор.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Какво дали има? 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Има ли посочени цифри за подпомагане на Детско юношеската 
школа?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Ролев, пред вас е справката. Четете си справката. Ако 

трябва сега да ви обучавам как да си четете справката си е отделен въпрос. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Господин Бояджиев, бях търпелив и Ви изслушах. Ако обичате 
изслушайте ме и Вие.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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В договора ли не се чете или какво? Нечетлив е екземплярът ли ?  

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Ами госпожо председател, бях обвинен в популизъм и задаване на 
популистични въпроси. Аз пък връщам топката към господин Кмета – аз 
пък го обвинявам в подаване на невярна информация тъй като всички 

чухме, че той съобщи към този договор, че има два подписани анекса. 

Пред мен е анекс №3 подписан на 8. 02. 2011 година лично от господин 

Бояджиев. На кого да вярвам.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожо Председател, аз мисля че влизаме в кокошкарска история.  

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Два анекса не са ми предоставени. Толкова по въпроса за 
предоставяне на информация на общински съветник.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Говорих за един или два. Сега аз не мога да си спомня защото в 

момента се е сетил господин съветника за този въпрос при положение, че 
той има цял механизъм до тази сесия да си го изиска, да го види. Ако нещо 

допълнително му трябва да го уточни и да приключи този въпрос.  

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Изисках го господин кмете ,той е пред мен. Информацията, коя ми е 
предоставена е пред мен.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на община Разград 

Понеже се зададе въпроса как и на какво основание се финансира 
Детско юношеската школа, в договора когато е сключен там е записана 
една сума и няма защо да я крием – 2011 година – 40 000 лв. След това с 
анекс е променен този запис и е записано коректно „ежегодно с решение 
на Общинския съвет”. Там вече няма сума. Тоест, Общинският съвет 
колкото реши толкова дава. Като реши не дава, като реши дава. Това е 
записа. Сега, понеже ставаше въпрос за това, това съм представил, което 

имам като налице при мен като документи. Става въпрос за Детско 

юношеската школа. Сега, ако трябва да се разширява темата по отношение 
на взаимоотношенията и с футболния клуб „Лудогорец” това е друг 
въпрос. Но в момента говорим за финансиране на Детско юношеската 
школа по футбол към ПФК „Лудогорец”. Това ли е темата и това което е в 

бюджета? Това е.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря господин Цонев. Господин Ролев, имате ли реплики, 

доуточняващи въпроси, искания?  

 

Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

Госпожо Председател, имам процедурно предложение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Само момент да приключим с въпроса към господин Ролев и ще Ви 

дам думата. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Не е приключила процедурата. Разбира се, че имам реплика и тя 

касае това, което изложих и при задаването на въпроса. Гражданите на 
Разград имат право да знаят как се разходват техните средства. Отчет, 
нищо повече. Молбата ми беше да кажете за 2014 година разбира се ако 

знаете:  с колко средства община Разград е финансирала Детско 

юношеската школа общо не за изхранване, не само директни плащания? 

Тук има и Средношколско общежитие и ред други неща, които Вие 
прекрасно знаете.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Това Ви е доуточняващ въпрос. Така ли да Ви разбирам? 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК-СДС, ДСБ” 

За реплика ми дадохте думата.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Процедура. Имаше преди Вас за процедура господин Димитров.  

 

Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

Процедурно предложение имам: Тъй като начина по който сме 
тръгнали да обсъждаме бюджета и да задаваме въпросите можем до утре 
да си задаваме по този начин въпросите. Мисля, че всички имаха 
достатъчно възможност във всички комисии, два пъти в бюджетната 
комисия. В момента виждам, че се получава така, че всички си знаят 
въпросите и отговорите на въпросите и продължават. Наистина се търси 

някакъв популизъм и моето предложение е да се преустанови процедурата 
по задаване на въпроси и да се премине към следващата точка обсъждането 

на бюджета.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Какво Ви е предложението? Да прекратим процедурата по въпроси.  
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Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

По задаване на въпроси. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Димитров, имате думата.  

 

 

Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС, ДСБ” 

 За процедура. Не съм изгорял тук както казват отзад. Аз искам 

просто наистина да се спазва Правилника и не само от Председателя, но и 

от общинските съветници. Няма как да има реплика на зададен въпрос. 

Това просто не може да съществува като процедура. Ние в момента не сме 
на фазата обсъждане където наистина може да има реплики, дуплики. Тук 

се задават въпроси. И да бъдем така добри да задаваме въпроси, да 
получаваме отговори. Ако трябва кратко и ясно да бъдат доуточнявани. 

Но, когато стигнем на фазата да обсъждаме тогава можем да разтегляме 

темата. Ние просто си губим времето. Задавайте въпросите, получаваме 

отговорите и във фазата на обсъждане вече ги използвайте тези отговори. 

Правим го наистина на говорилня. Благодаря Ви.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Първо ще отговоря на господин 

Стоянов. Възможност за прекратяване само на въпроси няма. Има 
процедура за прекратяване на дебатите. Ние още не сме стигнали дотам.  

Господин Ролев и всички онези колеги, които правите уточняващи въпроси 

и ги наричате реплики ,бъдете така добри да спазвате терминологията. 

Наистина се отнася само до доуточняващи въпроси. Ако не съм ви 

поправила ,то е само за да не издребняваме, но понеже господин Димитров 

държи и с право на терминологията моля ви ,нека бъдем коректни и когато 

имате доуточняващи въпроси те да бъдат такива. Сега питам ви има ли 

други въпроси . Въпрос ли имате, г-н Стефанов? Заповядайте.  

 

 Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  

 Аз ще бъда кратък наистина и конкретен във въпросите си, имам два 
въпроса като първият ми въпрос е: От парите на данъкоплатците в община 
Разград бяха отделени около 27 000 лв. за закупуване па паяк. Тези 

средства, които ще влязат от този паяк в бюджета никъде не ги видяхме 
заложени. Въпросът ми е: Какви средства залагаме в бюджета? Вторият ми 

въпрос е: Откъде идва необходимостта от назначаване на хора в и 

увеличение на трудовите разходи в общинските предприятия? Като най – 

вече в Бизнес зона „Перистър” около 10 000 лв.; в „Паркстрой” – 17 000 

лв.; в „Ремонтстрой” около 30 000 лв. и „Разградлес” около 200 000 лв. при 

положение, че приехме за дървесината добива тази година ще бъде много 
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по – малък от предната, а ние увеличаваме с 200 000 лв. в трудовите 
разходи. Откъде идва тази необходимост за увеличаване на тези средства? 

Благодаря.   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преди да дам думата на кмета за отговор само ще поясня, може би не 
сте в тези комисии в които присъстваха всички директори на общински 

предприятия, присъстваха на постоянни комисии и отговориха точно на 
такива въпроси. Вероятно не сте бил включен в тази комисия. Господин 

кмете, имате думата за отговор. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожо председател, аз никога не съм отказвал лекционната 
пропаганда и сега ще се възползвам пак от това господин Стефанов да Ви 

подам информация. Хубаво е като се чете независимо, че не сте били на 
някоя комисия Вие сте общински съветник трябва да можете да разчитате 

абсолютно всичко, което е вложено в схемата на даден разход, или на 

даден приход. Това, което касае общинските предприятия – това 
увеличение на първо място идва от заложените допълнителни средства във 

фонд „Работна заплата” от увеличението, което ще бъде с минималната 
работна заплата на първо място. На второ място: в някои от общинските 
предприятия това директорите го казаха се залага увеличение на бройки. С 

5 човека ли бяха господин Цонев, или 6 се увеличават бройките в ОП 

„Ремонтстрой” тъй като това ще бъде втора група, която ще се занимава с 
поддръжката на уличната инфраструктура – обрязване, почистване, 

закърпване на дупки, оправяне на оттоци и т.н. Сериозна работа също има 
да се прави тъй като и в ж.к. „Орел” нещата  зациклиха с поддръжката на 
пътната инфраструктура. Затова се прави едно допълнително звено. Това, 

което касае трудовите разходи е точно за това звено. Това, което касае 
поддръжката в ОП „ Бизнес зона „Перистър” – имаше по програмите 
човечета, които обслужваха тези дейности, по програмите и не само там и 

в други общински и в „Паркстрой” и по този начин решавахме проблема с 
фонд „Работна заплата” по програмите да не увеличаваме, да не товарим 

общинския бюджет. За съжаление тази година няма такива програми. А 

същевременно числеността на, отворете си справката за ОП „Бизнес зона 
„Перистър”  и ще видите колко е числеността. Там са 4 – 5 човека., а това 
цялото това пространство иска поддръжка. Затова се залагат допълнителни 

бройки, те могат да бъдат и по граждански договори, това вече е по 

преценка на съответното стопанско ръководство. Същото касае 
„Паркстрой”. „Паркстрой” в продължение на 3 години работеше с 
допълнителни бройки, които бяха по програмите. Тази година няма. 

Цялата обаче зелена площ на Разград трябва да се подържа. И затова 
залагаме допълнително бройки. Това, което касае „Разградлес”: Уважаеми 
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господин Стефанов, там се работи с определена численост и с 
допълнителна сезонна работна ръка. Това, което Ви е направило 

впечатление като фонд „Работна заплата”, което не е обезпечено защото 

зависи колко ще им бъде потребността от тези бройки. Тази сума е точно 

за тези бройки. Те работят от месец март до месец октомври. През другото 

време са на борсата. Е това е отговора на Вашия въпрос.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уточняващ въпрос. Заповядайте.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  

Идеята е това, че казвате, че от март до октомври. Миналата година 
по същия начин от март до октомври са работили тези хора от временната 
заетост. Така, че става въпрос за едни и същи хора. Отделно добива на 
дървесината за тази година 2015 е по – малък от добива през 2014 година. 

Затова, каква е тази необходимост от тези допълнително на граждански 

договори ли по какъв начин назначени хора? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Вижте какво, казах го и пак ще трябва да го повторя: това, че 
залагаме един относителен фонд не означава, че този фонд уважаеми ще 
бъде изразходван. Той обаче предполага един таван, в който трябва да се 
вмести съответното стопанско ръководство. Ако не го реализира, ако 

наистина няма пазар много ясно, че няма да прави и сеч. Но тази година 
само за януари трябва да Ви кажа приходите на „Разградлес” в сравнение 
със същия отчетен период на миналата година са с 45 000, от 30 000 на 75 

000. Така, че пазара е много относителна конюнктура. Днес може да има, 

утре може да няма. Допълнително може да има. В зависимост от това има 
ли потребление или няма. Аз не говоря тук за сечта за населението. Тя е 
константна, твърда величина в общи линии. Свободния пазар, 

промишления пазар това вече си е наистина конюнктура.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други въпроси?  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  

Само по единия въпрос ми отговори господин Бояджиев така, че 
имах два въпроса. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Кой е другият, на който не е отговорил? 

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 
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Другият беше за закупуването  на  така наречения „паяк”.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

А ,за паяка. Ами „паякът” си е в нашата структура. Той повече 
плаши отколкото реално носи и приходи и града ни не е голям като София, 

като Варна и като други и обикновено там където възникне ситуация с 
появяването му веднага превантивно разчиства затова не е чак толкова, аз 
също не съм удовлетворен и все си мислех, че повече пари ще вземаме от 
него но е достатъчно, че решаваме проблема с превенцията и, че го няма 
това задръстване, което се получава. Но той не е отпаднал като елемент.  
 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Да, но няма заложени средства никакви от него или поне приходи.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Стефанов, ние не залагаме средства от „паяк” ние залагаме 
средства от Иванов, от Георгиев и от някои други, които работят в Синя 

зона. Всички средства, това са средства в Синя зона, всички средства които 

идват от такава, тя е вид наказателна дейност те са в набирателната сметка. 

Госпожо Ганева, обяснете му на господин Стефанов къде отиват тези пари 

защото явно трябва да го разбере, че не му е ясно.   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Така. Други въпроси? Има ли желаещи да задават други въпроси? 

Излишно е вече да ви питам дали ще искате да изслушате представителите 
на футболния клуб защото те не са в залата. Ако нямате други въпроси  … 

Въпрос ли?  

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Процедурно предложение имам.  

 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, заповядайте.  

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Предлагам 15 минути почивка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На основание чл.64 от нашия Устройствен правилник е направено 

предложение 10 минути почивка. 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, заповядайте.  

 

Мартин Янков – ПП „ГЕРБ” 

Уважаема госпожо Председател, 

Господин вносител, 

Въпросът ми е свързан с Приложение № 5, функция 8: Има заложени 

4 бр. Уеб камери за ОП „ Разградлес”. Това сумата, която е за Уеб 

камерите само Уеб камерите ли включва или има странични разходи около 

тях тъй като човек, който не е запознат и просто го зачете така много 

странно стои. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Веднага ти отговарям: като залагаме въпросните камери естествено, 

че там се предвижда какви ще бъдат и разходите по техния монтаж със 
съответното ДДС , защото затова нещо нали знаеш всяко левче, което се 

харчи то минава през обществена поръчка , търси се най – изгодна цена, 

който предложи най – изгодната цена той съответно доставя и монтира. 
Така, че това е комулативна цена за всяка една камера с монтаж и ДДС.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други въпроси?  

Има ли желаещи за други въпроси? Заповядайте,г-жа Радиана 
Димитрова. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря ,госпожо председател. Аз имам следния въпрос той касае § 

76 и въпросът ми е: Считате ли за основателно включването на § 76 в 

раздел „Финансирания” с други параграфи – Приложение №1 и не е ли 

редно да е отделна рубрика така както го виждам в Приложение №13, 

параграф 76 е в раздел ІV и е с друго наименование „Временни безлихвени 

заеми между бюджети и  извънбюджетни сметки и извънбюджетни сметки 

/ фондове /нето/”. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Говорим за Приложение №13 така ли? 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Така. Първо говорим за Приложение №1, раздел „Финансирания”. 

Става дума за т.5.4 – „Възстановени временни безлихвени заеми”, § 76. 

Въпросът ми е:  Считате ли за основателно § 76 да бъде включен  76 в 

раздел „Финансирания”?  Не е ли редно да е отделна рубрика и така както 
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вече го виждаме в Приложение №13 и той е под друго наименование. Вече 
става дума за резултативна величина - „Временни безлихвени заеми между 

бюджети и  извънбюджетни сметки и извънбюджетни сметки / фондове 
/нето/”.   

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ганева, това нали е фонд „Флаг”?  

 

Г-жа Минка Ганева – Директор на Дирекция „ Финансови дейности 

и МТД”  

Това е очакваната сума от възстановяване на предварително взетите 
от бюджета 200 000, които ще дойдат след превеждане на сумите от 
оперативните органи.  

  

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Нашето вътрешно кредитиране на практика.  

 

Г-жа Минка Ганева – Директор на Дирекция „ Финансови дейности 

и МТД”  

 Може да бъде резултативна величина тогава когато има и 

положителни и отрицателни, т.е. взети и възстановени и се получава 

наистина резултативна величина. Сега може да бъде посочено и на отделен 

ред ние, че сме го посочили в рубрика както казаха „Финансирания” не е 
толкова голям проблем. Значи то е отишло с положителен знак и е 
отразено така. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Получихте и от госпожа Ганева. Има ли доуточняващ въпрос?  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Считам, че не е редно в раздел „Финансирания”, но това не е 
доуточняващ въпрос. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добре. Други въпроси? Заповядайте, Димитър Стефанов. 

 

 Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

 Искам да попитам -  има заложени 90 000 лв. за ул. „България” в с. 

Пороище, дали тези 90 000 лв. решават проблема на жителите в селото в 

дългосрочен план?  

  

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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 Какво означава дългосрочен план? В близък план тези 90 000 лв. тази 

година те са целеви само за тази въпросна улица, тя ще бъде запечатана. 

Умувахме много дали да бъде с асфалт, дали да бъде с бетоново покритие. 

Надделява становището по – добрия вариант е да бъде с бетоново 

покритие. Малко по – бавно ще стане тъй като трябва да се прави на 
отсеци, на отсеци но ще бъде по – добро решение отколкото е асфалта. 

Коментирахме го мисля, че на една от  комисиите горе тясното място е 

където над най – горната част започва самата улица където трябва да бъде 
направен съответния отводнителен канал, което ще затрудни прякото 

движение на селскостопанска техника, която трябва да търси някакво 

решение. Ако трябва да бъдем на 100 % гарантирани тя просто горе трябва 
да бъде затворена, водата да може спокойно да бъде отвеждана в ляво и в 

дясно. Е той най – добре ще каже защото е запознат там с обстановката, но 

проблема е отгоре ако има евентуално преграда може да се получи пак 

същия ефект. За съжаление те половината улици в това село са с такива 
стръмни наклони. То май ще започнем да правим аналог между пороите и 

името на селото Пороище. Александрова ще каже дали има някаква 
символика или е случайно евентуално трактовката в едното и в другото но 

тези 90 000 лв. по разчетите, които ще бъдат направени те ще бъдат 
вложени изцяло там. Оттук нататък никой не може да гарантира какво 

може да донесе стихията. Ами ако падне по – голям дъжд. Те ще отидат 
тогава някои къщи , можем ли да предвидим? Не можеш да го предвидиш. 

Тези, които се заливат в момента предвиждали ли са такива пороища? Не 

са ги предвиждали. Тя като дойде за съжаление, да не сме на такава 
ситуация дай боже.  

 

 Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

 Уточняващ въпрос само. Може би не стана ясно за дългосрочен план 

какво имам предвид. Предвид е това както преди 3 месеца корекция на 
бюджета направихме за едни средства от 25 000 лв., които ги вложихме, 

инвестирахме в тази улица. Точно за 3 месеца виждате, че нови 90 000 лв. 

се дават за там. Затова ми е въпроса в дългосрочен план.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Стефанов, сега пак трябва да разсъждаваме двамата на 
тази тема. Преди 3 месеца действахме пак аварийно. Брулихме в пълният 
смисъл на думата от последните остатъци в бюджета за да успеем да я 

шосираме. Ние нямахме финансов ресурс за да я асфалтираме. Може би 

ако бяхме я асфалтирали нямаше да го има този проблем, който сега го 

има. Нямаше финансов ресурс. Да, вярно е, че 25 000 лв. се вложиха, не се 
реализираха на 100 % . Те една част от тези 25 000 лв. си останаха като 

основа на този път и сега при новия ремонт ще бъдат там. Защото хората 
бяха малко заблудени по отношение на снимките. Имаме наслагване на 
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снимков материал между това, което беше преди 3 месеца и това което 

беше сега.  Но това е друга тема на разговор.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Не, тук е жител на селото ако може да му дадем думата, както 

искахте да дадем думата на г-н Петричев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Но аз мисля, че ти обясних съвсем точно. Деветдесет хиляди лева ще 
бъдат вложени пък какво ще стане, моли се ходи  на църква и пали свещ да 
няма такива големи порои. Това мога да ти кажа.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Стефанов, ще Ви помоля да се придържате към 

процедурата и да не правите недопустими аналогии. Гражданите имат 
право по определения ред с тридневно заявяване предварително да 
направят искане до Общинския съвет, което се е случвало и когато са 
присъствали в залата сме им давали думата. Имало е случаи когато правят 
заявления ,нно ги няма в залата.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

А господин Петричев? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Обясних, че господин Петричев е поканен тук по искане на 
постоянните комисии. Не ме карайте да преповтарям това,  което се случи 

там защото имаме дълъг дневен ред и предстои дебат по същество на 
толкова важен проблем какъвто е бюджета. Всички въпроси, които се 
задават освен това по Правилник трябва да се зададат наведнъж. Не 
възразявам срещу това, ако сте се сетили за нещо друго но дайте да 
приключим с въпросите ако няма повече такива. Ако има задавайте си 

въпроси и доуточняващи само такива. В момента не виждам да имате 
доуточняващ въпрос. Затова ще попитам колегите: Има ли други въпроси? 

Няма желаещи за задаване на въпроси. Тъй като в залата не присъстват  
господата, които поканихме и те бяха така добри да се отзоват на нашата 
покана, но вероятно са разбрали репликите като отказ да бъдат изслушани. 

Аз имах намерение да подложа на гласуване това те да бъдат изслушани и 

там е разликата между аналогиите които казах, че са недопустими поради, 

което приключваме с въпросите и откривам дебат по докладната записка за 
приемане на бюджета. Имате думата за изказвания, становища, 

предложения, корекции и позиции по него. Има ли желаещи? Госпожо 

Радославова, заповядайте.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви госпожо Председател.  

Уважаеми колеги, 

На основание чл. 60 от Правилника за организацията и дейността на 
Общински съвет Разград искам да направя следното предложение за 
изменение и допълнение на текстове за решение на тази докладна, а 
именно: във функция №7 Почивно дело, култура, религиозни 

дейности, в Приложение №2.7 , т.7.4 Читалища, в колона 6 да бъде 
включена сумата от 1000 лв.. Само искам да кажа, че много подробно в 

постоянната комисия по култура обясних точно защо и поради каква 

причина искам тази сума да бъде добавена в тази функция. Става въпрос 
именно във връзка с това, с което ме поздравихте в началото на нашата 
сесия – награда на наше дете, което спечели „Гран при” на национален 

конкурс  и без да знаем предварително за тази година това,  му се дава 
правото за участие в международен конкурс в Испания. Във връзка с това 
читалище „Развитие” към което е Музикална школа „Илия Бърнев” ще 
отпусне половината от сумата, а предложението ми е свързано с другата 

половина от тази сума. Много ще бъда благодарна ако ме подкрепят 
колегите. Ако имат въпроси мога да отговоря. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

В писмен вид моля да представите предложението. Други, 

включително и въпроси към направеното предложение когато дойде ред да 
го обсъждаме. Становища. Заповядайте господин Стефанов.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  

Аз имам едно предложение, по точно две, но първото то малко е 
противоположно с политиката на общината и предлагам в Приложение 
№2.6.1  т .7. Цифрата от 5 000 лв. да се замени на 25 000 лв. 

В Приложение № 2.6.1 да се добави нова точка 9 със следния текст - 
почистване и рехабилитация на градски парк и в плана да бъдат заложени  

5 000 лв.  

В  Приложение № 5 да отпадне - дробилна машина за ОП 

“Паркстрой”  30 000 лв. и в „обекти” да  добавим детски площадки на бул. 

“Княз Борис” между блок № 39 и № 41, и в ж.к. “Орел” срещу блок 20. 

Ще Ви го донеса писмено. Това ми е едното предложение.  

И другото ми предложение е:  

В Приложение № 5:  

- В „обекти” да добавим: асфалтиране и ремонт на ул. “Проф. Д. 

Ненов” - 30 000 лв. 

- В „обекти” да се добави асфалтиране и ремонт на ул. “Беласица” - 

25 000 лв.  
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-В „обекти” да се добави асфалтиране и ремонт на теренът от ул. 

“Перистър” на запад в южната част на река “Бели лом” - 48 000 лв. 

-В „обекти” да се добави асфалтиране и ремонт на ул. “Вл. 

Василевич” - 14 200 лв.  

 

Предлагам в Приложение № 5 в  Разчета да отпаднат : 
- Климатик за ОП “Бизнес зона Перистър” - 1 450 лв. 

- Компресор за въздух за ОП “Разградлес” - 1 100 лв. 

- Автомобили с висока проходимост за ОП “Разградлес” - 30 000 лв. 

- Лекотоварен автомобил за ОП “Бизнес зона Перистър” - 26 100 лв. 

- Ръчни моторни бензинови коси за ОП “Бизнес зона Перистър” - 26 

100 лв. 

- Инсталиране на система за видео наблюдение на територията на 

ОП “Бизнес зона Перистър” - 21 150 лв. 

като смятам, че там има доста фирми големи, които си имат собствено 

видео наблюдение и не знам от какво произхожда тази нужда. 

- Самоходен снегорин за ОП “Бизнес зона Перистър” - 3 800 лв. 

- Специализиран товарен автомобил (Самосвал) за ОП “Разградлес” 

сумата от  30 000 лв. 

И това предложение ще го внеса писмено.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

А мотивация имате ли към предложенията? Причината за тези 

предложения ? 

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  

Естествено, щом го правя. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

Дайте го. Съобщете го на колегите.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  

Ще го съобщя. Значи тези нужди от тези улици възникват от 
граждани, които се срещаме с тях и това е тяхната необходимост. Ние го 

правим за тяхната необходимост. Говоря за асфалтиране на тези улици. 

Първото предложение, което беше за тези детски площадки – това е вярно, 

че община Разград и в лицето на Кмета гледат как населението на Разград 

да старее по – бързо. Давам пример с … 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

Ще Ви помоля да се придържате по същество.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  
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Давам пример с 28 януари като Кмета награди тези деца на 28 януари 

с едни сакове, дали беше …… 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

Ще Ви помоля господин Стефанов по същество. Мотивите за Вашите 
предложения, защото това е административен акт и трябва да има мотиви.   

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  

Мотивите ми са, че нищо не се прави детски площадки абсолютно 

нищо не се прави. Тези детски площадки имат нужда от ремонт. В 

бюджета са заложени едни 5 000 лв., които за мен са смешна цифра.   

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

А за отпадналите позиции?  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ”  

За градския парк – необходимостта от това не знам дали скоро някой 

от вас се е разхождал, но има толкова стари дървета, които са нападали над 

алеите и самите алеи са в окаяно състояние да не казваме, че зимата 
никакво почистване няма на тези алеи и хората, които се разхождат си 

ходят буквално с риск. От  това произхожда нуждата. А тези смятам, че 
както казвате Вие примерно автомобили с висока проходимост миналата 
или по – миналата година купихме за Бизнес зона „Перистър” смятам, че 
тези неща не са чак толкова належащи и има много по – належащи неща да 
се свършат. Заради това и това ми е предложението.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

В писмен вид моля да го представите. Други предложения и 

становища. Господин Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на община Разград 

По предложението което току – що много обстойно беше направено. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на община Разград 

Цонев, изчакай да чуем всички предложения и тогава ще ги 

коментираме.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

Нямаме дебат още за сега. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на община Разград 

Дебат нямаме.  
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Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

Имате ли други предложения? Становища, изказвания? Има ли 

желаещи? Господин Ролев. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП “СК-СДС, ДСБ” 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Числата са интересно нещо - сухи и безпристрастни те отразяват 
най-точно фактите на заобикалящата ни действителност. Но числата 
понякога могат да говорят по-добре и от думите. Когато гледам бюджета 
на Община Разград за 2015 г. в Раздел “Приходи” съм приятно изненадан 

да видя числото  4 963 000 х.лв. приходен остатък от 2014 г. На фона на 1 

315 000 х.лв. от 2013 г. и 1 730 000 х.лв. от 2012 г. това число изглежда 
внушително. Създава се впечатление, че кмета на Община Разград 

господин Бояджиев е използвал изключително ефективно “касичката-

прасенце”, която нашият колега общински съветник Иво Димитров му 

подари при приемането на бюджет 2014 г. Ако вникнем в числата обаче 
митът за спестовността на нашия кмет мигновено се изпарява, 3 000 000 

лв. повече от половината от преходния остатък, който ще бъде разпределен 

през 2015 г. са пари назаем от банки. Заем, който трябва да бъде връщан, 

заем срещу, който са заложени данъчните и неданъчни приходи на община 
Разград за 11 години напред. Заем, който ще връщат със своите данъци 

дори и нашите невръстни деца. На фона на това от изключителна важност 
е въпроса как тези 3 000 000 лв. във вид на асфалт ще бъдат разпределени 

по населени места в общината в изборната 2015 г.  
От Приложение № 8 към проекта за бюджет за 2015 г. на Община 

Разград това става ясно - тези 3 000 000 лв. ще бъдат разпределени в 

съотношение 2 към 1 в полза на селата от общината или 2 040 000 хил.лв. 

за селата и 960 000 лв. за асфалтиране на градски улици. По внимателното 

разшифроване на справката по Приложение № 8 дава отговор на въпроса 
защо е така. За 9 от селата в общината, в които живеят приблизително 18 

000 жители, сумата за асфалтиране е 1 140 000 х.лв. или с други думи ще 

бъдат усвоени 38 % от всички средства, докато за град Разград са отделени 

едва 960 000 лв. С какво тези 9 от всичките 21 села на територията на 
общината са привилигировани в усвояването на предизборния асфалт. 
Човек би казал “Ами там живеят много хора”, от справка публикувана в 

сайта на община Разград е видно, че към 15.12. 2014 г. в тези 9 села живеят 
18 479 лица с постоянен адрес, докато в град Разград живеят по постоянен 

адрес 43 111 души, което пък показва веднага едно друго съотношение - 

пак същото 2 към 1, но в полза на хората, които живеят в Разград хората, 

които ще изплатят с данъците си огромта част от този дълг. Ако влезем в 

сайта на ЦИК обаче става кристално ясно каква е тази привилегия. Хората 
живеещи в посочените от мен 9 села да получат преобладаващото 

количество от предизборния асфалт. Привилегията се нарича 
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гласоподаватели на ДПС. Това уважаеми колеги е голямата 
несправедливост заложена в предоставения ни проект за бюджет.  

Не мога да подкрепя един популистки предизборен бюджет, 
бюджет заложен с принципа на огледалната справедливост при, който се 
спазва правилото “асфалт-срещу гласове”, при който за изборната победа 
през 2015 година на ДПС и БСП дълги години ще плащат повечето 

граждани на град Разград.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

Приключихте ли господин Ролев с политическата си декларация, 

защото на такова ми приличаше Вашето изказване, но не в определения 

ред и форма направено, въпреки това не ви прекъснах.  

Имате ли становища по същество? Предложения други за корекции, 

изказвания, има ли желаещи? Ако няма желаещи... Господин Стоянов, 

имате думата. 

 

Г-н Петко Стоянов - ПП “БСП” 

Бих искал да взема думата по няколко въпроса като включително и 

може би да дам разяснение по някои зададени въпроси досега.  

Първо, по отношение на приходната част на бюджета, бих искал да 
кажа, че всеки общински съветник може да провери по пера къде са 
заложени тези напрежения и това, което се очаква в повече през 2015 г. 
Лично аз си направих този труд и една от перата където за заложени 

увеличения това са: увеличения от приходи местни данъци и такси, 

срещнах се с ръководителя на отдела Местни данъци и такси и 

обяснението за това увеличение на приходната част е, че се залага да се 
дадат права на хора, служители на отдела, които досега са били малка част 
от тях - двама или трима човека, сега се очаква да се увеличат тези хора за 
да се изготвят ревизионни актове на некоректните длъжници на общината 
по отношение на местните данъци и такси. Всички сме наясно, че 
общината не е силова структура и не може да праща хора, които да отиват 
да събират тези приходи с по- силни методи. Тя е законова институция и 

събирането на тези задължения изисква първо, тяхното установяване. Това 
целим, да увеличим първо, да подобрим човешкия ресурс, който да 
установи задълженията след, което процедурата понеже на някои 

общински съветници не им е ясно, както много пъти се убедих, 

последващата процедура е да се изпратят към публичните изпълнители, 

ако не успеят да се съберат от публичните изпълнители вече преминаваме 
и към услугите на частните съдия изпълнители.  

По отношение на “паяка”, някои общински съветници не можаха да 
разберат, че общината не е търговско дружество и не може да очакваме от 
нея да печели от всичко. Още когато гласувахме да се заделят средства и 

да има такъв паяк, основната идея беше да се обслужват примерно 
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проблемите на общината по отношение на зимното снегопочистване, 

когато много пъти се е случвало машите не успяват да преминат, защото 

има автомобили по пътното платно, които не са спрели правилно и има 
многобройни сигнали от граждани, че не са изчистени техните улици. Това 
се опитвахме да решим и мисля, че има и предпоставки занапред да 
действа този паяк и да обслужва именно пътната мрежа на общината.  

По отношение за предложението в улиците в “Орел” принципно аз 
поддържам това и желанието ми е да се направи цялостен ремонт на 
абсолютно всички улици и в общината, и в нашия град, но не ми харесва 
идеята това да стане за сметка на нормалните нужди и нормалното 

действие на “Разградлес” - основния приходоизточник на бюджета и да 
възпрепятстваме по този начин нормалната работа на това предприятие.  

Сега по същество цялостно по бюджета искам да кажа също 

няколко думи. За достигането на този проект за бюджет, който ни е 
представен, за да достигнем до тези цифри и до тези показатели, които са 
заложени в него е преминало труд в продължение на близо 4 месеца. 
Направени са срещи с всички второстепенни разпоредители на общината. 

Това са кметствата, детските градини, училищата, културните институти и 

общинските предприятия. В този проект за бюджет са заложени всички 

нужди на тези звена и стремежа както виждаме е бил да се обезпечи 

нормалната работа на тези звена.  

Друг момент в бюджета е, че според мен лично той е максимално 

справедлив и стремежът е да не се натоварват както бизнеса така и 

обикновените граждани. Тук не са заложени допълнителни увеличения 

нито на данъци, нито на такси през тази 2015 г.  
В заключение бих искал да кажа, че е помислено наистина и за 

улиците в “Орел”, както и за целия квартал “Орел”, защото да си призная 

честно това е проблем, който мен много ме е обезпокоявал, защото това е 
един квартал, който наистина изоставаше през последните години и 

ремонтът на някои улици там е наистина наложителен. Затова и както 

господин Бояджиев каза този отдел “Ремонтстрой” и новото звено в 

“Ремонтстрой” до голяма степен ще бъде ангажирано именно с ремонта на 
улиците в квартал “Орел”. И освен всичко се стремихме да изискаме 
средства и да се заложат такива средства за изграждането на две детски 

площадки именно в квартал “Орел”.  

Приключих, това е моето становище.  

Благодаря Ви за вниманието.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС  

Благодаря господин Стоянов. Ако няма други желаещи, 

прекратявам... Заповядайте. 

 

Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 



 54

Благодаря Ви ,госпожо председател, 

Уважаеми господин кмете, 

Ще изразя позицията на групата общински съветници от ПП 

“ГЕРБ”. Мислех това да го направя в по-късен етап, но мисля, че сега ще 
бъде най-удачно. Ако е необходимо господин Стоянов и да ме репликира, 

защото голяма част от изказването беше насочено към колегите, които 

зададоха въпроси. Ще си позволя първоначално да кажа, че е 
изключително неприятно усещане оставя начина по който обсъждаме 
бюджета в комисиите, защото когато зададем въпроси на сесия ни се казва 
питайте в комисии, когато питаме в комисии ни се казва питайте на сесии. 

В крайна сметка ние като общински съветници мисля, че имаме право и да 
питаме, и да получаваме отговори. И неприятното повишаване на тон и 

начина по който тези отговори ни се дават не са особено логични за 
мястото на което се намираме в тази зала.  

За поредна година в този мандат общинските съветници от групата 
на “ГЕРБ” няма да подкрепят бюджета на Община Разград. И причината за 
това не е само фактите, които посочи господин Петко Стоянов в медиите и 

в момента, защото те звучат прекалено лъскаво и популистки, а напротив 

нашата позиция винаги е била последователна и принципна. Не 
подкрепяме бюджета на Община Разград, защото считаме, че най-големия 

ни ангажимент в случая са гражданите и не искаме да правим услуга на 
местната администрация като подкрепяме нецелесъобразен бюджет.  

Господин Стоянов, ние сме ангажирани към гражданите първо, 

защото те са работодатели, а не са само длъжници и данъкоплатци. Винаги 

имаме мотивирани, конструктивни предложения по бюджета. Винаги 

казвам, защото тази година за бюджет 2015 г. отново правим такива 
предложения. Те са обосновани от възникналите проблеми на гражданите, 
а не от някакви популистки обещания. Те трябва да бъдат чути, много пъти 

при обсъждането на бюджета, включително и тази година гражданите 

поставят своите проблеми. Господин Стоянов отново ще цитирам, казва “... 

Да беше обсъден бюджета...”. Беше обсъдено, на обсъждането присъстваха 
5-6 човека, граждани и общинска администрация. Това не е защото 

гражданите не са заинтересовани. Гражданите разбраха, че няма 
чуваемост. Обикновено на всеки въпрос, на всеки проблем който се 
постави им се отговаря лаконично - “ще стане някъде в бъдещето” и нищо 

не се случва. Многократно, казвам многократно защото през целия този 

наш мандат ние пледираме, че данъците и таксите в община Разград са 
едни от най-високите. Те натоварват данъкоплатците, а в следствие 
реализацията на тези събрани данъци и такси не е в тяхна полза. Не 
повишава техния жизнен стандарт,  неблагоприятстват начина им на живот 
в града. И всичко това естествено се отразява в намаляването на 
населението на общината. Мисля, че тук в статистиките данните са много 

ясни и отчетливи.  
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Всъщност в един момент се оказва, че общественото обсъждане на 
бюджета е само и единствено за да спазим всички изискуеми атрибути по 

приемането на бюджета. Като казвам всичко това искам да насоча 
вниманието на общинска администрация към няколко основни момента в 

бюджета за 2015 г., конкретно:  

- цели - всеки един бюджет там където се заделят средства, трябва 
да имат конкретни цели. В бюджета за 2015 г. на страница 2 можете да 
видите едно изречение - Основна цел, и край. 

- основни приоритети - 6 приоритета - неизяснени.  

Тоест, какво като цяло се опитва, се стреми да постигне общинска 
администрация. Тези приоритети как ще се постигнат, обвързани ли са с 
резултатите. Не можем да работим на парче, все пак за да има този бюджет 
реална реализация трябва да се покриват различни стратегии и планове, 

които Общински съвет приема. А всичко това по никакъв начин не е 
изяснена в докладната записка. Не са обвързани заложените всички тези 

приложения с основната стратегия на общината. 6 приоритета, ако ги 

прочетем ще видим, че те са абсолютно хаотични и неясни. Реализиране на 
мерки, цитирам “...с които се цели повишаване събираемостта на местните 
данъци и такси” точка. Какъв е този приоритет, който не е обвързан по 

никакъв начин с резултата? Витае едно усещане срещу обществото, че 
очакваме едни поредни местни избори и фиксираме целия обществен 

ресурс към тази единствена цел - осигуряване на нов мандат, това усещане 
е неприятно. 

Всичко казано от мен е видно, че цялата рамка на бюджет 2015 г. са 
заложени кухи обеми, завишени са приходите за да могат да се направят 
неразумни разходи, които в последствие ще се отразят фатално за 
общността. Ще повторя малко от думите на господин Ролев, но всички 

знаем и сме били свидетели как предизборно се асфалтират улиците в 

Разград. Тази година в дупките ще потънат 7 000 000 лв. Резултатът само 

след една зима ще го видим, а в действителност това ще причини 

неприятна ситуация в бюджета за следващите 10 години напред. Виждаме 
как тотално се разпродава общинска собственост като за последно. 

Изключително неприятно e усещането, тревожно и жалко е за гражданите, 

които все по-малко остават в тази община и за съжаление мисля, че те са 

отвратени от начина на управлението - шуробаджанащина, партийни 

пазарлъци, конформизъм и т.н.  

Господин Бояджиев като ръководител на общинска администрация 

тези хора ще бъдат тук и след като общинските съветници и общинската 
администрация си тръгне. Те искат да живеят в родния си град и имат 
правото, а не задължението да живеят в благоприятна среда за развитие, 

образование, работа, имат право да задържат децата и внуците си тук. 

Голяма част от проектите са насочени към благоустрояването на центъра, 

преместване на фонтанчето от тук-там. В действителност мисля, че много 
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по-важно е хората да имат една позитивна нагласа към администрацията. 

Да не гледат препълнените с отпадъци улици, защото е неприятно 

впечатлението, което прави на всички гости на Разград - надупчени улици 

и никаква визия на този град да излезе от кризата, така както направиха 
доста градове и придобиха европейска визия. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Има ли други желещи да заявят позиция позиция много ви моля по 

същество, а не на политически декларации отново обръщам внимание. Има 

място, има форма и за правене на такива декларации.  

Има ли други желаещи? Господин... Реплика ли имате? 

 

Г-н Петко Стоянов - ПП “БСП” 

Реплика имам, да.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Заповядайте, тъй като бяхте цитиран няколко пъти в изказването 

имате право на реплика.  

 

Г-н Петко Стоянов - ПП “БСП” 

Първо искам да се извиня, ако по някакъв начин съм повишил тон в 

емоционалното си изказване, защото наистина и на мен много ми дойде, не 
съм искал да обидя никой. Но по същество по отношение на обсъждането 

на бюджета наистина той е много добре разписан по какъв начин би 

трябвало това да стане, включително на тези срещи бе разяснено, че 
гражданите могат да дават своите предложения по имейл в общината дори 

без тяхно присъствие и ще се стремят да се изпълнят, ако има такива 
конструктивни предложения. Освен това искам да кажа, че не бива да 
забравяме и нашето задължение като общински съветници и нашите 

функции, не случайно ние се наричаме общински съветници и нашата 
основна функция е именно да се срещаме с избирателите, което не знам 

дали всички са го правили, но аз определено съм го правил през цялата 
изминала година и съм се стремил да получа тяхното мнение, техните 
желания да ги удовлетворя по някакъв начин и именно в този момент 
когато приемаме бюджета за следващата година да бъдат заложени такива 
средства в този бюджет. И още едно нещо, госпожа Орешкова в 

изказването си мен много ме учуди, защото тя каза така “...ние винаги 

защитаваме интересите на избирателите и затова няма да подкрепим 

бюджета”, “...няма да го подкрепим, защото няма да са заложени нашите 
изисквания”, но в момента тези предложения не са гласувани нали? Не сме 
казали съгласни ли сме с тях, те направиха определени предложения, не 
сме гласували в момента, общинския съвет не се е произнесъл и аз се 
учудих, че на тази реплика и на това изказване, че те няма да подкрепят 
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отново бюджета. Всичко това....,аз не виждам някаква промяна и някакво 

наистина конструктивно отношение в това изказване и винаги съм се 
стремял, когато се изказваме, когато вземам отношение по определен 

въпрос наистина конструктивните предложения да ги подкрепям и да 
изисквам от моите съпартийци същото.  

Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря господин Стоянов.  

 

Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 

На изказването на господин Стоянов... 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Заповядайте.  

 

Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 

Благодаря. Господин Стоянов ,в нито един момент не казах, че Вие 
сте повишили тон, говорих за отношенията между общинска 
администрация и общинските съветници. Не сте ме слушали достатъчно 

добре. Следващия момент не казах по никакъв начин за среща на 
избиратели или нещо подобно от моите избиратели не съм използвала нито 

веднъж., отново не ме слушате внимателно. Ние също се срещаме с 
граждани... 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Госпожо Орешкова ,извинявайте, но не сме в училище много ви 

моля не дръжте такъв тон на колегите.  

 

Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 

Да, но той също държи подобен тон.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Дали ще ви слуша или не си е негов проблем, но да говорим по 

същество. 

 

Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 

Извинявам се имам малко професионална деформация може би, 

но.... 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Личи си, но не продължавайте така.  
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Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 

Той също се изразява така грубо към колегите, но се извинявам ако 

съм повишила тон.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Имате ли по същество да направите дуплика на изказването.  

 

Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 
Да.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Слушам Ви, всички Ви слушаме. 

 

Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 

Колегата Стоянов не трябва да насочва негативното си отношение 
към това дали ние ще гласуваме или няма да гласуваме. Нашите 

предложения няма да бъдат приети, това е със сигурност така и в 

следващия момент когато дойде време да го потвърдим ще бъде факт. А 

ние няма да подкрепим бюджет 2015 г. по простите причини, които 

изброих, той е така заложен... 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Само дуплика, само дуплика. 

 

Г-жа Милена Орешкова - ПП “ГЕРБ” 

...че по никакъв начин не защитава интересите на гражданите.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Заповядайте, предложение, становище , изказване какво имате? 

 

Г-н Иво Димитров - КП “СК - СДС, ДСБ” 

Аз имам изказване. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров - КП “СК - СДС, ДСБ” 

Моля общинските съветници да не слагат думи в моята уста още 
повече зад гърба ми без да виждам кой е да му отговоря по подобаващ 

начин.  

Аз искам да се изкажа по повод бюджета и по повод дебата, който 

тук се разгоря, защото проекта за бюджет не е обсъждане само на тази 

сесия. Той още при самото съставяне и стъпките, които са извървени за 
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неговата оптимизация включва много срещи с хората, срещи с комисиите, 

срещи със съставителите с общинските съветници. И не е вярно, тук три 

пъти се опитах да кажа, че на общественото обсъждане присъстваха и 

общински съветници. Тези, които са имали интерес от това са посещавали 

обществените обсъждания.  

Аз искам да кажа, че съм направил няколко конкретни предложения 

като общински съветник от името на граждани, които са пожелали да се 
срещнат с мен и всички до едно са включени в бюджета и в програмата. 

Конкретно искам да кажа за предложенията за изграждане и пускане в 

експлоатация на чешма в източната част на улица “Д. Сумпаров” в близост 
до пресечката с улица “Връх Св. Никола”, рехабилитация на уличната 
настилка на улица “Н. Пенев”, рехабилитация на уличната настилка и 

прилежащите тротоари на улица “Осогово” в частта между булевард 

“Южен”, “Никола Пенев” около ЦДГ “Райна Княгиня” и обособяване и 

маркиране на паркоместа за автомобили превозващи хора с увреждания в 

близост до ходовете на Молитвените храмове в град Разград. И това 
предложение с вх.№..., с дата 02.12.2014 г., което е няколко месеца преди 

този днешния дебат. Ако някой е искал да направи предложение е имал 

достатъчно време да го направи и да използва всички лостове на 
общинският съветник за да повлияе те да бъдат включени в бюджета. Като 

председател на ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината заедно с цялата комисия сме направили предложения, които 

също са част от сегашния бюджет. Осигурено е финансиране за изграждане 
на паркинг на Общински пазари от Северната част на реката. Пак по 

предложение на постоянната комисия е предвидено и осигурено 

финансиране за изграждане на ефективно и енергоспестяващо осветление 
на пешеходните пътеки на булевард “Априлско въстание” и кръстовището 

на “Кауфланд”. Правилна е стъпката, която е предвидена за използване на 
всички ресурси за увеличаване силата на общинските предприятия с, които 

се осигуряват дейностите по неотложните ремонти на инфраструктурата. 

Има всички предпоставки и да бъде повторен успеха от ремонтите, които 

през 2014 г. бяха на пътищата в индустриалния квартал на град Разград. 

Насочен е и ресурс от “Ремонтстрой” за изграждане на детски площадки и 

облагородяване на междублоковите пространства в квартал “Орел”. Но 

наред с всичко това аз се надявах, че след последните парламентарни 

избори, когато България се управлява от силно реформаторско 

правителство това ще бъде отразено и в бюджета на общината. За 
съжаление това е ограничено от заложените ограничения, които 

общинския съвет сам си наложи с някои грешни решения. 

От Синята коалиция предупреждавахме за последствията от 
тегленето на кредита и гласувахме “против” и то защото в последния 

момент беше преструктуриран по много неефективен начин и вместо 

нужната за общината инфраструктура парите се преразпределиха и се 
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насочиха за мероприятия с краткотраен и доста съмнителен ефект. Още 
тогава ние предупредихме, че няма да можем да подкрепим бюджет с 
такава тежест. Едно от нещата, които също като недостатък е малкото 

финансиране предвидено за програмата, която трябва да определи как 

общината да се справи с проблема с активното управление на отпадъците, 

които водят до високи такси и активните фирми на територията на 

общината плащат. Не на последно място и много важно според мен е, че в 

предложението за бюджет липсват парите от държавната програма за 
финансиране на ремонта за стадиона. Аз питах на комисии защо не са 
включени тези 1 000 000 лв., които по никакъв начин не са отменени и 

няма отменено постановление с, които те са отделени като държавна 
програма за стадиона в Разград. Беше ми отговорено, че не е сигурно дали 

ще ги получим и когато това стане ще има подходяща корекция на 
бюджета. Но смятам, че отсъствието им от бюджета е предпоставка те да 
ни бъдат отказани тъй като ние с приемането на бюджет без тях 

демонстрираме, че можем да минем и без тях и да завършим ремонта на 
стадиона с общински средства. Аз съм категорично против да се насочват 
общински средства където могат да бъдат използвани държавни и това, 

което общината прави за спортната слава на ПФК “Лудогорец” може част 
поне от тези средства да бъдат поети и от държавата, който ангажимент не 
е отпаднал.  

Във връзка с дебата преди малко за Детско юношеската школа 
/ДЮШ/  искам само да дам за сравнение парите, които са отпуснати в 

бюджета за ДЮШ на “Лудогорец” съгласно договора и съгласно 

решението, което общинския съвет ни се предлага да подкрепим 250 000 

лв. или общо 300 000 лв. заедно със спортният обект “Лудогорец Арена”. И 

малко по надолу ще ви дам повод за размисъл в точка “V” за субсидиите на 
детско юношеските школи и на спортните клубове, които развиват 
колективен спорт и в, което наистина могат всяко едно дете да се занимава 
активно със спорт, което не може да се случи в ДЮШ на Професионалния 

футболен клуб са предвидени само 19 650 лв. или 15 пъти по-малко 

отколкото за една частна детско юношеска школа затова смятам, че това 
трябва да бъде с решение на общинския съвет коригирано. И във връзка 

с....последно изречение. Дали младите хора остават в Разград, защото има 
такъв общински съвет и такава общинска администрация или бягат за да 
спасят своите деца от ниското ниво на образование, което им се предлага в 

Разград, защото погледнете Приложение № 2.3., 14 000 000 лв. и отгоре 
отиват за финансиране на функциите по образование, а общински училища 
в Разград ръководени и от общински съветници на външното оценяване 
показват най-ниски резултати в Разград и смятам, че това е основната 
причина младите хора да искат да напуснат мястото, където техните деца 
получават най-калпавото образование в България.  

Благодаря Ви.  
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Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други желаещи? Няма. Прекратявам дебата по 

докладна записка № 56 и ще пристъпим към нейното прогласуване. 

Въпреки изразеното притеснение от някои общински съветници аз съм 

задължена и никога не съм пропускала да го правя - да подложа на 
гласуване всички направени предложения в зала по конкретния разглеждан 

въпрос. Преди да подложа на гласуване предложението на госпожа 
Надежда Радославова и на господин Димитър Стефанов, което е направено 

по два пункта съм длъжна да запитам вносителя дали има становище и 

дали той като такъв ще възприеме направените предложения, както и за 
становище по тях.  

Заповядайте ,господин Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Благодаря Ви госпожо Председател, 

Реално само двама общински съветници направиха конкретни 

предложения по така приложената рамка за бюджета. По искането на 
госпожа Надежда Радославова аз мисля, че не е необходимо в момента да 
правим промяна това може да бъде решено по оперативен път и поемам 

ангажимента. Това за родител ли е, за придружаващ ли е, за кого е тази 

сума? 

 

Г-жа Надежда Радославова - ПП “ГЕРБ” 

За преподавател. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

За преподавател. Ще го решим този проблем без да правим 

корекции в бюджета, има други форми чрез, които може да бъде решен. 

Кога ще бъде това пътуване?  

 

Г-жа Надежда Радославова - ПП “ГЕРБ” 

12-15 април. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Значи в края на този месец още можем, или в началото на 
следващия трябва. Ще дойдеш при мен да направиш една докладна записка 
и да насочим парични ресурси, има възможност. Това е по предложението 

на Радославова. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Оттегляте ли в такъв случай да не го подлагам на гласуване?  

 



 62

Г-жа Надежда Радославова - ПП “ГЕРБ” 

Доколкото разбирам поемате ангажимента, че от общинския 

бюджет ще бъдат осигурени тези пари? 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Да. 

 

Г-жа Надежда Радославова - ПП “ГЕРБ” 

Ами да, оттеглям го в такъв случай.  

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

По отношение предложението на господин Стефанов - трябва да 
кажа, че категорично съм против господин Стефанов и ще ти кажа защо, 

принуждаваш ме да ти го кажа защо. Явно не си четеш или просто 

умишлено ги забравяш решенията, които взема общинския съвет или 

нямаш архив като общински съветник, а е хубаво да имаш за всички 

решения, които се вземат от общинския съвет. Улица “Проф. Димитър 

Ненов” - ако си спомняш, когато беше гласувана разбивката за 
акредитирането тя е една от улиците, която беше гласувана от общинския 

съвет. Улица “Беласица” също, прословутата улица “Беласица” също беше 
включена в този поименен списък. В момента ни текат обществените 
поръчки тук е госпожица Миткова и може да ти го потвърди тези две 
улици влизат поименно те няма как да бъдат променени в това изпълнение. 

Така, че това, което го предлагаш то просто е безсмислено. За улица 
“Беласица” не 25 000 лв. там са заложени 200 и няколко хиляди лева, а не 
25 000 лв., да знаеш. По отношение...така и не ми стана ясно коя е тази 

улица Южната част на р. “Бели лом”, улица “Перистър” на запад, кое е 

това нещо?  

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Това е от “Металик”... между “Металик” и между лома има една 
улица, която има...през нея минават доста транспортни фирми, които си 

плащат данъците в тази община. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Не ,те всички си плащат данъците.. 

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Дори там няма снегопочистване и т.н.  

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Тъй и тя е включена вътре в този списък. Явно и това си го 

пропуснал. 
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Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Добре.  

 

Г-н Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград 

Така, че мисля така да ги направим тези предложения, извинявай, че 
пак ще го кажа ама ми звучат пак много популистки. При положение, че те 
веднъж са били обект на разглеждане , гласувани са, влезли са в 

поименните списъци и в момента пак да ги изнасяш тук на показ за мен 

наистина си е чист популизъм, мое лично мнение казвам. И на тази база, и 

не приемам това предложение на коляно, което направено - тук да махнем 

климатици, там да махнем компресори, лекотоварни, самоходен снегорин 

и т.н. За да бъдат включени тези разходи те не са измислени от някой човек 

в администрацията, те са реална потребност на структури, които работят в 

общинската администрация и не е нито наш произвол, нито на кмета, нито 

на заместник кмета, на който и да е чиновник. Това са искания, аз ви казах 

в самото начало при мотивацията с която започнах - това са искания на 
базата на заявени потребности от второстепенни и третостепенни 

разпоредители съответно, респективно общински предприятия, които са 
също разпоредители с бюджетни средства. И казах, че ние не можем да им 

удовлетворим, на практика това, което го решаваме е приоритетно в 

сравнение с общия обем искания, които са заявени от тези структурни 

звена. В този смисъл аз мисля госпожо председател, че така направеното 

предложение не е удачно още повече, че половината от така направените 
предложения са заложени вече в предходни решения. В момента текат 
процедури по обществени поръчки за тяхната реализация.  

И понеже съм вземал думата... 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Само да попитам господин Стефанов оттегляте ли си 

предложението или държите да го подложа на гласуване?  

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Не, не го оттеглям само искам да се изкажа. Искам да направя едно 

допълнение, че смятам, че тези заложени средства, които господин 

Бояджиев цитира... 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Не, не на процедура на гласуване сме вече. Питам Ви просто дали 

го оттегляте за да знам... 

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Не, не го оттеглям, придържам го, имам... 
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Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Добре, ще го подложа на гласуване. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Считам, че и това предложение за решение също е необосновано. 

Какво означава да отпадне дробилна машина на ОП “Паркстрой”. Тази 

дробилна машина господин Стефанов тя решава основните, когато едно 

дърво се скърши, когато падне. Ако тръгнем тук по централната само зона 
на Разград ще ги видиш 99. След като се изреже трябва отдолу да му се 

ликвидира кореновата система, а това става с такава машина, това е тясно 

специализирана машина, която е потребна и необходима. Но това е друга 
тема, аз мисля, че така направеното предложение не са законосъобразни, а 
от гледна точка на целесъобразност не искам да ги коментирам.  

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Може би господин Бояджиев не е разбрал... 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

И за да завърша.... Изчакай ме да завърша. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

В процедура сме на гласуване. Аз просто искам да уточня 

процедурно, след като вносителят не ги приема ,дали Вие си ги оттегляте 
както постъпи госпожа Радославова. Разбирам, че не подлагам ги на 
гласуване.  

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Колкото до изказани мнения, които така или иначе касаят 
технологията, обществено обсъждане на бюджета, госпожа Орешкова и 

т.н. Госпожо Орешкова, това са мероприятия, които....да, те са дължими по 

силата на закона, изписани правила и те се организират, те се 
популяризират, дават се, който иска присъства, и вас ви нямаше на това 
обсъждане. Ами да, ама сега го поставяте много задълбочено, много 

искрено и много отговорно. Когато си бил там и си го констатирал, вземал 

си отношение и не е отреагирано разбирам, ама когато не си бил там 

просто пак звучи като обикновен популизъм при цялото извинение.  

По отношение разпродажбата на общинска собственост, ами 

уважаеми дами и господа от групата на “ГЕРБ” , както всеки един, всеки 

път се представя - ами самия закон държавата я предлага механизми с 
които да се запълват общинските дейности.  

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 
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Госпожо Председател, на какво основание господин Бояджиев в 

момента коментира? Нали говорихме само за моите предложения, а сега 
прави някакво изказване, на какво основание го прави? 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Господин Стефанов, Вие се направихте предложения аз вземах 

отношение. Имам право като вносител да взема отношение по всички 

въпроси включително тези, които изказаха съображение. Ами така е 
отворете си пак Правилника и ще го прочетете. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Още повече господин Стефанов, че кметът и заместниците му имат 
право да вземат думата и в момента обсъждаме това, което Вие сте 
направил като предложение.  

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Да, но то мина, сега в момента на госпожа Орешкова. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Не ви давам думата. Нямате думата за реплики. Отговарям Ви по 

процедура.  

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

По този повод за разпродажбата, да докато не се намерят 
механизми, докато не се намерят ясни формули с които да се пълнят 
общинските бюджети по законен път допълнително, а не да се продава 
общинска собственост всички ще продават общинска собственост. Не 
искам да коментирам защо хората не искали да живеят тук, те хората искат 
да живеят тук госпожо Орешкова. Проблема е, че държавата не им 

осигуря... Проблема не е на Разград, проблема не е на Търговище, не е на 
Силистра, не е на който и да е град в България. Хората по съвсем други 

причини за съжаление напускат България и отиват да живеят навънка. 

Защо го няма 1 000 000 лв. за стадиона господин Димитров няма как да 
бъде включен в стадиона при положение, че той черно на бяло все още 
няма решение за него. Аз съм убеден, че решение ще дойде и веднага, 

когато дойде това решение веднага на първата сесия на общинския съвет 
ще бъде извършена съответната корекция в приходната част. Няма 

решение за този 1 000 000  лв. Решението на предходното правителство -

нашето искане беше за 4 000 000 лв., решението е за 3 000 000 лв. и беше 
казано от предишния министър на финансите, че следващия милион тъй 

като тази програма се залагаше от тогавашното правителство няколко 

години напред да се инвестира в нея и следващия милион ще бъде включен 

в бюджетната 2015 г. Затова сме и пратили съответните писма, уточнено е 
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със собствениците на Лудогорец” надявам се този милион да дойде в най-

скоро време, има такива индикации за да може да бъде до реализиран 

обекта. Останалото на стадиона е вече финансов ангажимент на господата 
Кирил и Георги Домусчиеви и те ще финансират. Те си разработват и 

съответния проект за другите трибуни и инвестицията ще бъде изцяло 

тяхна, ориентировъчната стойност е в рамките на 16 000 000 лв. Затова той 

не фигурира в момента, но щом дойде, даже нашето искане не е за 1 000 

000 лв., а е за 1 400 000 х.лв. и с доставките да се реши на 100 % този 

въпрос. Имам уверението, че в най-скоро време ще стане. На мен ми е 
пределно ясно, че когато се приема бюджет има и политика, всеки изхожда 
от неговата гледна точка. Уважавам всяко едно мнение, обаче не мога да 
търпя когато се водят популиски работи, неверни работи, неточни работи, 

неща които са обсъждани и които са решени, и ги има записани в аналите в 

решенията на общинския съвет. Другото е популизъм господин Стефанов.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Имам едно питане: господин 

Стефанов, в  какъв порядък ги направихте предложенията? Първо мисля, 

че беше 2.6.1 и след това е за промяна на Приложение №5.  

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Да. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Добре.  

Уважаеми колеги,  

Пристъпваме към гласуване на направеното предложение от 
общински съветник Димитър Цонев Стефанов. По отношение на корекции 

в приложение 2.6.1. т .7. Предложението е - Цифрата 5 000 лв. да се замени 

с 25 000 лв. 

В Приложение № 2.6.1 да се добави нова точка 9 със следния текст - 
почистване и рехабилитация на градски парк и в плана се заложи 5 000 лв.  

Държите ли поотделно да ги гласуваме или анблок както са 
направени предложенията Ви? 

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Както е предложението - анблок.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Добре. Следващата част от това предложение е в Приложение № 

2.6.1 да се добави нова точка 9 със следния текст - почистване и 

рехабилитация на градски парк и в плана се заложи 5 000 лв.  
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Третата част от това предложение е - в Приложение № 5 да отпадне 
- дробилна машина за ОП “Паркстрой” 30 000 лв. и в обекти добавяне 
детски площадки на бул. “Княз Борис” между № 39 и № 41, и в ж.к. “Орел” 

срещу блок 20. 

Подлагам на гласуване това предложение.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева   + 

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед   + 

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров  +  

9. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова  +  

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева  +  

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид  +  

18. Мустафа Назъм Мустафа   + 

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева   + 

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов   + 

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим  +  

25. Осман Севджан Ариф   + 

26. Петко Стоянов Стоянов  +  

27. Петя Ангелова Петкова  +  

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев  +  

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

 +  
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С 14 гласа „ЗА”, 9 - „против” и  „въздържали се” – 9, 

Общинският съвет не подкрепя предложението на общински съветник 

Димитър Стефанов. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Обяснение на отрицателен вот - гласувах “против”, защото липсва 
обосновка, мотивация, която е задължителна като елемент от 
административния акт, какъвто представлява бюджета на общината и 

затова, че няма никаква икономическа обосновка за формиране на 

предложените цифри.  

Отрицателен вот, госпожа Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова - ПП “БСП” 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

С цялото ми уважение към, които направиха предложения при 

обсъжданията, което наистина е положително, че са мислили и се опитват 
да бъдат полезни при формирането на бюджета на общината. Гласувах 

“против” на направените предложения поради това, че за мен те не са 
прецизирани и не са съобразени най-вече с взети до сега решения на 
общинския съвет. Това, което ми направи впечатление е, че се спекулира с 
това, че се изразява мнението на граждани и на постъпили от тях 

предложения без да се отчита направените предложения и искания на 
общинските предприятия от които се предлага да отпаднат най-вече 
капиталови разходи. Не чух да са направени разговори с ръководителите 
на тези общински предприятия за да се убедят колегите доколко тези 

капиталови разходи са потребни, и до какви икономически резултати ще 

водят те. Ние всички сме гласували за създаването на тези предприятия с 
ясната обосновка, че тези предприятия ще помагат за подобряване 
инфраструктурата на цялата община и лишавайки ги от такива важни 

капиталови разходи ние сега допълнително натоварваме тези предприятия 

да не могат да си изпълняват своите дейности. Така направените 
предложения по-скоро приличат на една предизборна програма на “ГЕРБ”, 

която се предлага в много ранни стадий за местните избори, но аз мисля, 

че тя не би трябвало да изиграе своята роля положително, защото с това, 

което е предложено в бюджета са отчетени потребностите на всички 

граждани на общината и на всички от детска възраст и възрастни тъй като 

дейностите, които са предложени касаят цялата общност на общината, а не 
само отделни само общности от нея. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Подлагам на гласуване предложението на общински 

съветник Димитър Стефанов, което касае Приложение № 5 в две части:  
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В първата част е предложение, да ги наречем позитивни. 

В Приложение № 5:  

- В обекти да се добави асфалтиране и ремонт на ул. “Проф. Д. 

Ненов” - 30 000 лв. 

- В обекти да се добави асфалтиране и ремонт на ул. “Беласица” - 25 

000 лв.  

-В обекти да се добави асфалтиране и ремонт на теренът от ул. 

“Перистър” на запад в южната част на река “Бели лом” - 48 000 лв. 

-В обекти да се добави асфалтиране и ремонт на ул. “Вл. 

Василевич” - 14 200 лв.  

 

В другата, отрицателна част я наричам аз от където трябва да се 
спестят парите. Предложението е, да отпаднат - в Приложение № 5 - 

Разчет: 
- Климатик за ОП “Бизнес зона Перистър” - 1 450 лв. 

- Компресор за въздух за ОП “Разградлес” - 1 100 лв. 

- Автомобили с висока проходимост за ОП “Разградлес” - 30 000 лв. 

- Лекотоварен автомобил за ОП “Бизнес зона Перистър” - 26 100 лв. 

- Ръчни моторни бензинови коси за ОП “Бизнес зона Перистър” - 26 

100 лв. 

- Инсталиране на система за видео наблюдение на територията на 
ОП “Бизнес зона Перистър” - 21 150 лв. 

- Самоходен снегорин за ОП “Бизнес зона Перистър” - 3 800 лв. 

- Специализиран товарен автомобил (Самосвал) за ОП “Разградлес” 

- 30 000 лв. 

Подлагам на гласуване това предложение.  

 

Г-н Али Кязимов - ПП “ДПС” 

Госпожо председател, аз не разбрах какво гласуваме. Асфалт върху 

асфалт ли ще правим ние, или? 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Гласуваме предложение, което е направено от колегата.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева  +  
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5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед  +  

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров  +  

9. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова  +  

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева  +  

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид  +  

18. Мустафа Назъм Мустафа  +  

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева   + 

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов   + 

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим  +  

25. Осман Севджан Ариф   + 

26. Петко Стоянов Стоянов  +  

27. Петя Ангелова Петкова  +  

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев  +  

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

 +  

 

С 14 гласа „ЗА”, „против” - 12 и „въздържали се”-  6, 

Общинският съвет не подкрепя предложението на общински съветник 

Димитър Стефанов. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Обяснявам отрицателен вот - същата обосновка, както предишния 

включително и това, че не е съобразено решение на общинския съвет, 
което е взето и влязло в сила.  

Има ли други желаещи? Няма.  

Прекратявам дебата и подлагам на гласуване докладна записка № 

56 така както е предложена от вносителя.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов  +  

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов  +  

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова  +  

8. Иво Борисов Димитров  +  

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов  +  

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков  +  

13. Милена Дачева Орешкова  +  

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

16. Михаил Парашкевов Тодоров  +  

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова  +  

20. Наско Стоилов Анастасов  +  

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова  +  

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова  +  

31. Теодор Борисов Ролев  +  

32. Цветан Йосифов Иванов  +  

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 733 

 

В съответствие с изискванията на чл.94 от Закона за публичните финанси 

Общинският съвет разглежда и приема проекта за бюджет за съответната година. 

Същият е изготвен съобразно процедурата, регламентирана с чл.84 от 

Закона за публичните финанси, чл.19, чл.21 и чл.22 от Наредба № 15 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза 

за местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на 
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общинския бюджет. Публикувана е покана  за публично обсъждане във 

вестниците: „Екип 7“, бр.132/19.11.2014 г.; „Гледища“, бр.131/19.11.2014 г. и 

„Лудогорски вестник“, бр.132/19.11.2014 г. и на уеб страницата на Община 

Разград. Изготвен и приложен е Протокол от публичното обсъждане от 27.11.2014 

г.   
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.52, ал.1 във 

връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, съгласно чл.94, ал.2 и ал.3, чл.39 и чл.97 от 

Закона за публичните финанси /ЗПФ/ и във връзка с разпоредбите на ЗДБРБ за 

2015 г. и чл.4, ал.1 и чл.23-чл.27 от Наредба №15 за условията и реда за съставяне 
на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, 
изпълнение и отчитане на общинския бюджет, Общински съвет Разград след 

поименно гласуване, със 17 гласа „ЗА”, „против” – 15, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема плана по бюджета за 2015 г., както следва: 

    1.1. По прихода                                               37 023 559 лв. 

/разпределени по видове приходоизточници /държавни трансфери  и собствени 

приходи/ съгласно Приложение № 1/, в т.ч.: 

1.1.1. Приходи за делегирани държавни дейности                       17 495 389 лв. 

1.1.1.1. Обща субсидия                                                         16 647 683 лв.                     

1.1.1.2. Преходен остатък от 2014 г.                                                     845 013 лв. 

1.1.1.3  Възстановени временни безлихвени заеми                              2 693 лв.              

       1.1.2. Приходи за местни дейности                                 19 528 170 лв.                

               1.1.2.1. Данъчни приходи                                                3 878 000 лв.   

               1.1.2.2. Неданъчни приходи                                             11 193 618 лв. 

  1.1.2.3. Обща изравнителна субсидия                                            1  550 100 лв. 

  1.1.2.4. Зимно поддържане и снегопочистване 
               на общински пътища                                                               201 900 лв.  

  1.1.2.5. Целева субсидия за капиталови разходи                             700 400 лв. 

  1.1.2.6. Възстановен заеми от SG „ЕКСПРЕСБАНК“ и  Фонд „Енергийна 

ефективност“                                                                                                        - 837 000 лв.                                                               

   1.1.2.7. Възстановен заем от Фонд „ФЛАГ“                                   -358 000 лв. 

   1.1.2.8. Възстановени временни безлихвени заеми                        200 000 лв.                

   1.1.2.9. Друго финансиране /вноски за РИОСВ/                        - 1 118 492 лв. 

   1.1.2.10. Преходен остатък от 2014 г.                                              4 117 644 лв.                    

   1.1.3. Приема разпределението на преходния остатък               4 962 657 лв. 

        /разпределен за ДД и ОД съгласно Приложение  № 1.1/              

    1.2. По разхода                                                37 023 559 лв. 

    /разпределени по функции, дейности и видове разходи 

    съгласно Приложение № 2/, в т.ч.: 

   1.2.1. Разходи за делегирани държавни дейности                      17 495 389 лв.              

         /в т.ч. преходен  остатък от 2014 г. – 845 013 лв./ 

   1.2.2. Разходи за дофинансиране на държавни дейности           1 016 854 лв. 

         /в т.ч. от собствени приходи на звената -  250 671 лв./ 

   1.2.3. Разходи за  общински  дейности                      18 511 316 лв. 

   1.3. Утвърждава бюджетно салдо по общинския бюджет, изчислено на 

касова основа в размер на 0 лв. 

    1.4.Приема инвестиционна програма за 2015 г.,съгласно Приложение №5  
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1.4.1. Одобрява разпределение на целевата субсидия, включително за 

изграждане и основен ремонт на общински пътища в размер на 700 400 лв. 

1.4.2. Приема разчет за разходите, финансирани от § 40, съгласно 

Приложение № 6. 

1.5. Определя резервиран бюджетен кредит по функция 09 в размер  на 

150 000 лв.            

1.6. Определя второстепенни разпоредители с бюджета, съгласно 

Приложение № 3. 

1.7. Приема план-сметките и числеността на общинските предприятия 

ОП”Ученическо столово хранене и почивно дело”, ОП”Разградлес”, 

ОП“Паркстрой”, ОП”Бизнесзона „Перистър”, ОП”Обреден дом” и 

ОП”Ремонтсрой” за 2015 г. /Приложения №№ 4.1-4.6/. 

 1.8.   Приема обема на бюджета по кметства /Приложение № 8/. 

1.9. Приема бюджета на общината по агрегирани бюджетни показатели 

съгласно Приложение №10. 

2. Определя максимален размер на дълга за 2015 г., както следва:       

2.1. Приема годишно разпределение на дълга за 2015 г. /Приложение № 7/                                                          

2.2. Максимален размер на новия общински дълг за 2015 г.                                      
1 083 486 лв.  

2.3. Максимален размер на дълга в края на годината                                                  

2 278 486 лв.                      

3. Определя численост и месечен размер на средствата за възнаграждения 

на бюджетните звена съгласно  Приложение № 9. 

4. Одобрява индикативен годишен разчет за средствата от Европейския 

съюз съгласно Приложение № 12. 

5. Одобрява актуализирана бюджетна прогноза за местните дейности за 

периода 2015 -2017 г. /Плиложение № 13/. 

6.  Приема информация за  прогнозните финансови  показатели, съгласно 

чл.82, ал.3,т.4 от Закона за публичните финанси на „Общински пазари-

Разград”АД и ДКЦ 1, съгласно Приложения № № 16.1-16.2. 

7. Определя максимален размер на новите задължения за разходи, които 

могат да бъдат натрупани през 2015 г. в размер на 25 070 000 лв.   

8. Определя новия максимален размер на ангажименти за разходи, които 

могат да бъдат поети през 2015 г. в размер на 25 370 240 лв.  

9. Определя размера на просрочените задължения от 2014 г., които ще 
бъдат разплатени  от бюджета за 2015 г. в размер  на 53 301 лв. /Приложение № 14/. 

10. Определя размера на просрочените вземания, които се предвижда да 

бъдат събрани през 2015 г. в размер на  253 000 лв.  

11. Приема разчета за някои целеви разходи:  

11.1. За представителни разходи                                                             15 000 лв.                                                                      

11.2. За отпускане на помощи за лечение                                              50 000 лв. 

11.2.1.  За еднократна помощ за лечение                                               до 500 лв. 

            /Отпускането на средствата става със заповед на кмета на 

общината за всеки конкретен случай поотделно, по утвърдени критерии и 

преценка, срещу представени медицински документи/. 

11.2.2. За подпомагане на двойки, семейства и лица с  
                        репродуктивни проблеми                                              до 2 500 лв.   

           /Отпускането става съгласно Правилник за подпомагане на двойки, 

семейства и лица с репродуктивни проблеми, приет от Общинския съвет/                                                         



 74

   11.3. За помощи за погребение на починали граждани                                     

10 000 лв. 

   11.3.1. За служебно погребение на починали жители на общината – без 
близки и роднини, бездомни, безпризорни, настанени в заведения за социални 

услуги без доходи, се заплаща по 236 лв. за всеки случай. В помощта се включват 

разходите за издаване на смъртен акт, некролог, ковчег, превоз на покойника, 

надгробен знак, изкопаване и заравяне на гроб. 

   11.3.2. Еднократна помощ в размер на 236 лева за погребение на лица, 

получавали социални  помощи от Дирекция за социално подпомагане - гр. Разград 

по реда на Закона за социално подпомагане. 
12. Приема следните лимити за разходи: 

    12.1. Социално-битови разходи на заетия персонал по трудови 

правоотношения в бюджетните звена – в размер на 3% от  начислените трудови 

възнаграждения. 

    12.2. Второстепенните ръководители на бюджетни звена, включително и 

тия на делегирани бюджети, определят със заповед размера на средствата за 

работно облекло в рамките на бюджета си, съгласно Наредбата за безплатното 

работно и униформено облекло. 

 12.3. Определя разходи за отличия и награди, както следва: 

    12.3.1. Определя индивидуална парична награда в размер на една 

минимална работна заплата при връчване на следните награди: 

• Почетен гражданин на град Разград; 

• Почетен знак „За принос към местното 

самоуправление”; 

• Награда  “Никола Икономов”; 

• Награда “Акад.Анание Явашов”; 

• Награда “Отличник на випуска”; 

• Награда ”Златен пегас”; 

• Награда за поетично творчество на името на “Станка 

Николица – Спасо Еленина”; 

• Награда за “Европейски принос в развитието на 

младежките общности в Община Разград”; 

• Почетен знак за принос към икономиката на Община 

Разград.  

12.3.2. Определя колективна парична награда в размер на три минимални 

работни заплати.  

12.3.3. Наградите по т.12.3.1. и т.12.3.2 се осигуряват за сметка на 

резервирания бюджетен кредит по т.1.5. 

13. Утвърждава списък с длъжностите, които имат право на транспортни 

разходи /Приложение № 11/. 

14. Възлага на кмета на общината: 

    14.1. Да определи  и  утвърди бюджетите на второстепенните 
разпоредители с бюджет. 

    14.2. Да разпредели и утвърди средствата по бюджета по пълна 

бюджетна класификация, по тримесечия, по месеци и по второстепенни 

разпоредители в рамките на приетия обем на бюджета по функции и дейности /по 

Приложение № 2/. 

    14.3. Бюджетът на дейностите “Общообразователни училища” и „ЦДГ” 

се разпределя по училища и детски градини от комисии, назначени със заповед на 

кмета на общината и се утвърждава от кмета на общината. 
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    14.4. Приходите от управление на собственост и услуги по Наредби № 2 

и № 14 на Общински съвет – Разград, реализирани от учебните заведения, 

детските заведения на територията на гр.Разград, с.Дянково и с.Ясеновец и 

културните институти, работещи по системата на делегираните бюджети, се 
преотстъпват в приход по бюджетите им и се планират и отчитат като 

дофинансиране. 
    14.5. Средствата по бюджета на общината за читалищна дейност се 

разпределят от комисия, определена със заповед на кмета на общината. 

    14.6. Да информира Общинския съвет в случай на отклонение от 

средния темп на нарастване на разходите за местни дейности и да предлага 

конкретни мерки за трайно увеличение на бюджетните приходи или трайно 

намаляване на бюджетните разходи. 

    14.7. Да разработи детайлен разчет на сметките за средства от 

Европейския съюз. 
    14.8. Да определи конкретните права и задължения на второстепенните 

и третостепенните разпоредители с бюджет.  

    14.9. Да ограничава или спира финансирането на дейности и бюджетни 

звена при нарушаване на бюджетната и финансова дисциплина и Системата за 

финансово управление и контрол. 

    14.10. Да променя общинския бюджет с размера на постъпилите и 

разходвани средства от дарения и спонсорства в съответствие с волята на 

дарителите и спонсорите. 
15. Упълномощава кмета на общината да предоставя временни безлихвени 

заеми от временно свободни средства от общинския бюджет за авансово 

финансиране на плащания на проекти, финансирани със средства от Европейския 

съюз и по други международни програми, включително и на второстепенни 

разпоредители с бюджет. 

    15.1. За всеки случай кметът договаря срока за погасяване.  
    15.2. При предоставяне на временни безлихвени заеми от временно 

свободни средства да се прилагат изискванията на чл.126 от ЗПФ. 

16. При спазване на общия размер на бюджета и разделението му на 

делегирани от държавата и общински дейности, предоставя следните правомощия 

на кмета на общината за бюджетната 2015 г.:  
    16.1. Да изменя размера на бюджетните кредити за различните видове 

разходи в обема на общите разходи на една бюджетна дейност, без средствата за 

заплати и осигурителни вноски в частта за делегираните от държавата дейности. 

    16.2. Да прехвърля бюджетни кредити за различни видове разходи в 

една дейност или от една дейност в друга в границите на една бюджетна група, без 
да изменя общия й размер в частта за местните дейности. 

    16.3. Да разпределя резервирания бюджетен кредит, определен за 

неотложни и непредвидими разходи по т.1.5.  

    16.4. Да кандидатства за средства от Европейските и национални 

фондове, както и от определените със ЗДБРБ за 2015 г. източници за 

съфинансиране на общински програми и проекти. 

17. Разходването на бюджетните средства /без целевите средства/ се 
осъществява при съблюдаване на следните приоритети: 

    17.1. Разходите за държавните дейности се извършват до размера на 

предоставените трансфери и се използват по предназначение, като разходите за 

трудови възнаграждения и стипендии са приоритетни; 
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    17.2. Постъпилите собствени приходи се разходват при следната 

поредност: за трудови плащания; за покриване на просрочените задължения от 

минали години; за разходи, свързани с дейности, за които се събират такси; за 

хранителни продукти; неотложни сезонни разходи /горива, ел.енергия, отопление, 
вода и неотложни текущи ремонти/. 

18. Текущото финансиране за делегираните от държавата дейности се 
извършва в рамките на постъпилите държавни трансфери, а за общинските 
дейности - до размера на постъпилите средства за местни дейности. 

Настоящото решение да се публикува на интернет страницата на Община 

Разград в срок до 10 работни дни след приемането му. 

Препис от решението да се изпрати на Кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 Приложения от №1 до №16.2 са неразделна част от решението и 

са приложени към Протокола. 

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Отрицателен вот ,госпожо председател. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Заповядайте. 

 

Г-н Димитър Стефанов - ПП “ГЕРБ” 

Просто това, че бях упрекван, че не съм слушал неправилно може 
би някои от колегите дори и кметовете може би не помнят тези милион и 

седем къде ги приехме улиците, които включихме да така е - тези улици са 
включени, но някои от тях са частично ремонтирани. Смятам, че тези 

средства, които за частично ремонтиране не са достатъчни затова моето 

предложение беше да добавим тези средства за да може да се направи един 

качествен асфалт, един качествен ремонт на тези улици за да бъде 
наистина и устойчив също, което не бе прието като предложение. За парка 

ви казах да не стават нещастни случаи за да не тръгнем тогава да търсим 

средства да разчистваме тези дървета паднали и т.н. Затова гласувах 

“против”. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Други желаещи за обясняване на вот? Господин 

Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Аз няма да обяснявам вот искам само да изкажа благодарност на 
тези, които поеха отговорността за управлението на общината и през тази 

година. Пролича си кой е отговорния, кой не е отговорния пък всички тези, 

които бяха “против” една закачка - ще видим на 10 число дали ще се 
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откажете от заплатите от бюджет, който не го приехте или ще си получите 

възнагражденията по електронните карти.  

 

С Т А Т И Я 3 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Подлагам на дебат следващата докладна записка Докладна с вх.№ 

66 от първа точка на дневния ред. Няма предложение за почивка затова и 

не обявявам такава, ако сте изморени направете предложение, но виждам. 

Докладна записка от Иво Димитров - общински съветник 

Относно: Даване разрешение на „Общински пазари-Разград” 

ЕАД гр. Разград за удължаване срока на съществуващ договор за наем 

на Магазин № 46, находящ се на Централен общински пазар на ул. 

„Хан Омуртаг” № 2 в гр. Разград. 

Господин Димитров имате думата. 

 

Г-н Иво Димитров – общински съветник, вносител 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладната записка е относно: Даване разрешение на „Общински 

пазари-Разград” ЕАД гр. Разград за удължаване срока на съществуващ 

договор за наем на Магазин № 46, находящ се на Централен общински 

пазар на ул. „Хан Омуртаг” № 2  в гр. Разград.  

На основание на проведен търг в „Общински пазари-Разград” ЕАД 

гр. Разград е сключен договор за наем за Магазин № 46, с обща площ 18 

кв.м., с идентификаторен номер. Поради изтичане на тригодишния срок на 
договора за наем, наемателят е подал заявление в „Общински пазари-

Разград” ЕАД за продължаване на наемните правоотношения за срок от 
седем години, съгласно чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. 

Разград. И аз предлагам да вземем Решение с което да дадем съгласие за 
удължаване срока на Договора за наем за още 7 години и да задължим 

изпълнителния директор на дружеството наемодател да изготви анекс към 

Договора за наем за продължаване срока на действие.  

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Димитров. В постоянните комисии по 

управление на общинската собственост, приватизации и 

следприватизационен контрол и ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации се разгледа 
докладната записка и моля госпожа Салим да каже какво се случи там.  
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Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

И двете постоянни комисии подкрепиха тази докладна записка. 

Комисията по законност я подкрепи с 9 гласа „ЗА”  без „против” и 

„въздържали се”. Комисията по управление на общинската собственост 
също с 11 гласа „ЗА”  също без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Няма. Имате ли 

предложения за корекции, изказвания? Също няма. Прекратявам дебата и 

пристъпваме към поименно гласуване на докладна записка № 66. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов не участва   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов не участва   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед не участва   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид не участва   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   
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30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 734 

 

На основание на проведен търг в „Общински пазари-Разград” 

ЕАД гр. Разград е сключен договор за наем  с ЕТ „Ива-ДД-Иван 

Димитров” – Иван Димитров Иванов от гр. Разград, ул. „Княз Борис” 

№ 61А, за срок от три години за Магазин № 46, с площ 18 кв.м., с 
идентификаторен номер 61710.505.1818.2.2., находящ се на Централен 

общински пазар на ул. „Хан Омуртаг” № 2 в гр. Разград.  

 Поради изтичане на тригодишния срок на договора за наем, 

наемателят е подал  заявление в „Общински пазари-Разград” ЕАД за 

продължаване на наемните правоотношения за срок от седем  години, 

съгласно чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т.8 от 

ЗМСМА, във връзка с чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет 

Разград за осъществяване стопанската дейност на Община Разград 

чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и във връзка с писмо № РД-05-012/02.02.2015 г.  на Изп. 

директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД,  Общински съвет  гр. 

Разград, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие за удължаване срока на договора за наем 

между „Общински пазари-Разград” ЕАД гр. Разград, ЕИК 116049644 с 
адрес на управление гр. Разград ул. „Марица” № 2, представлявано от 

Изп. директор Деяна Колева – наемодател от една страна и от друга 

ЕТ „Ива-ДД-Иван Димитров” с адрес гр. Разград, ул. „Княз Борис”№ 

61 А, представляван от Иван Димитров Димитров - наемател на 

Магазин № 46 с площ 18,0 кв.м., с идентификаторен номер 

61710.505.1818.2.2., находящо се на Централен общински пазар на ул. 

„Хан Омуртаг” № 2 в гр. Разград, за период от седем години, считано 

от 01.03.2015 г. 
2. Задължава Изпълнителния  директор на дружеството - 

наемодател да изготви анекс към договора за наем, за продължаване 
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срока на действие на наемното правоотношение при условията на т.1 

от това решение. 
3. Препис от решението да се изпрати на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

    Господин Димитров ,много отчетливо си изразяват вота на вашата 
докладна записка общинските съветници. Израз на специално уважение 
към вносителя.  

 

    Г-н Иво Димитров - общински съветник, вносител 

    Напротив това е един респект към общинската собственост и 

желания от целия общински съвет поне от останалите в зала... 
 

С Т А Т И Я 4 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата докладна записка е с настоящ № 95 тъй като имаше 
направени корекции и по време на комисии възприети от вносителя, 

старият номер е 67. По неговата поредност тя е 4 по точка първа.  

Докладна записка от Иво Димитров - общински съветник 

Относно: Даване разрешение на „Общински пазари - Разград” 

ЕАД гр. Разград за удължаване срока на съществуващ договор за наем 

на недвижим имот – частна общинска собственост с предназначение 
„Заведение за хранене „Кулинар експрес” и магазин за търговия с 
хранителни стоки”, находящ се на ул. „Бели Лом” № 34  гр. Разград. 

Има думата вносителя. 

 

Г-н Иво Димитров – общински съветник, вносител 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

След проведен търг, договорът за наем за заведение за хранене 
„Кулинар експрес” и магазин за търговия с хранителни стоки”, с наематели 

е сключен договор от три години, който изтича на 27.03.2015 г.  
Наемателят е подал заявление в „Общински пазари - Разград” ЕАД 

за продължаване на наемните правоотношения за срок от седем години, 

съгласно чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 аз ви моля да 
вземем решение, с което Общинския съвет да даде съгласие за удължаване 

срока на договора за наем между „Общински пазари - Разград” ЕАД и ЕТ 
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„Петър Цонев-Петров Цонев” гр. Разград за още седем години. И да 
задължим Изпълнителния  директор на дружеството - наемодател да 
изготви анекс към договора за наем, за продължаване срока на действие на 
наемното правоотношение при условията на т.1 и да изпрати препис на 
Кмета на Община Разград и Областния управител на област Разград в 7 – 

дневен срок от приемането му. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря.   

    

Г-н Иво Димитров – общински съветник, вносител 

Искам само да добавя като вносител, че тази докладна записка 
обстойно беше разглеждана на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизации и следприватизационен контрол и ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и там възникнаха въпроси относно - допълнителните условия, 

които са по договора, а именно - осигуряването на обяд на цена 1 лев на 
всички пенсионери в град Разград, които пожелаят това в заведението за 
хранена на “Кулинар Експрес”. Изпратено е и искане до Общински пазари 

на което веднага беше отговорено със справка за това колко броя, колко 

човека се ползват от тези услуги допълнително представени от наемателя. 

Искам да ви запозная - ежедневно здравословен обяд на енергийна 
стойност 266 kcal, на стойност 1,00 лв. получават 90 пенсионери средно 

през летния период, а през зимния период посещаемостта на заведението 

на ден достига около 120 нуждаещи се от такъв обяд пенсионери.  

Аз като общински съветник също посетих в обедните часове ще 
видим и на коя дата и проверих какво се предлага за 1 лв. Моля ако може 
да представите снимките.  

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград  

Иво, на това му се вика лобиране дето го обясняваш и няма нищо 

общо с докладната записка.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Има, има. 

 

Г-н Иво Димитров - КП “СК-СДС, ДСБ” 

Има, това е условие господин кмете. Искам да кажа, че това е 
залегнало като условие на конкурса и е сключен договор и това е проверка 
на изпълнението на този договор.  
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/общински съветник Иво Димитров показва на екран снимков 

материал от заведение за хранене „Кулинар Експрес”/ 

 

Всеки ден...дайте следващите снимки там да се види и касовата 
бележка и обяда, който всеки един може да получи, и касовата бележка ако 

обичате. Не, на следващата се вижда от данъчно регистрирано устройство 

и цената и артикула и дата и часа, когато е получено.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Димитров. Наистина имаше искане от 
постоянните комисии да се представи такава информация. Търговското 

дружество я депозира още в петъчния ден за съжаление обаче колегите, 

които я поискаха не са в зала, за да се уверят, че договорът е изпълняван.  

Госпожо Салим ,в ПК по управление на общинската собственост, 
приватизации и следприватзиационен контрол и ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

беше разгледана докладната записка, имате думата. 

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

Всички присъстващи на съвместното заседание общински 

съветници от двете постоянни комисии подкрепиха тази докладна записка. 
Общинските съветници в комисията по законност бяха 9 всички те, без 
„против” и „въздържали се” подкрепиха докладната записка, същото 

направиха общинските съветници от ПК по управление на общинската 
собственост 11 гласа “ЗА”, без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси? Изчерпателен беше вносителя. Имате 
ли предложения за корекции, становища? Ако не прекратявам дебата и Ви 

моля да прогласуваме докладна записка №95 поименно. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   
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7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид не участва   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 735 

 

На основание на проведен търг в „Общински пазари - Разград” 

ЕАД гр. Разград е сключен договор за наем  с ЕТ „Петър Цонев-

Петров Цонев” – Петър Цонев Петров от гр. Разград, с адрес ул. 

„Варшава” № 3, за срок от три години, за „Заведение за хранене 
„Кулинар експрес” и магазин за търговия с хранителни стоки”, с 
площ 508,72 кв.м., с идентификаторен номер 61710.502.6346.2.23., 

находящ се на ул. „Бели Лом” № 34  гр. Разград. 

Поради изтичане на тригодишния срок на договора за наем, 

наемателят е подал  заявление в „Общински пазари - Разград” ЕАД за 

продължаване на наемните правоотношения за срок от седем  години, 

съгласно чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград. 
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Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т.8 от 

ЗМСМА, във връзка с чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет 

Разград за осъществяване стопанската дейност на Община Разград 

чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и във връзка с писмо № РД-05-013/02.02.2015 г.  на Изп. 

директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД,  Общински съвет  гр. 

Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Дава съгласие за удължаване срока на договора за наем 

между „Общински пазари - Разград” ЕАД гр. Разград, ЕИК 116049644 

с адрес на управление гр. Разград ул. „Марица” № 2, представлявано 

от Изп. директор Деяна Колева – наемодател от една страна и от друга 

ЕТ „Петър Цонев-Петров Цонев” с адрес гр. Разград, ул. „Варшава” № 

3, представляван от Петър Цонев Петров - наемател на „Заведение за 

хранене „Кулинар експрес” и магазин за търговия с хранителни 

стоки”, с площ 508,72 кв.м., с идентификаторен номер 

61710.502.6346.2.23., находящ се на ул. „Бели Лом” № 34  гр. Разград, за 

период от седем години, считано от 28.03.2015 г. 
2. Задължава Изпълнителния  директор на дружеството - 

наемодател да изготви анекс към договора за наем, за продължаване 
срока на действие на наемното правоотношение при условията на т.1 

от това решение и да уведоми Общинския съвет в едноседмичен срок. 

3. Препис от решението да се изпрати на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 
 

Г-н Иво Димитров - КП “СК-СДС, ДСБ” 

От името на групата на Синята коалиция моля за 15 минути 

почивка.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На основание чл. 64 от Правилника...нека да са 10 минути господин 

Димитров. 10 минути почивка. 
 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

С Т А Т И Я 5 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 70. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  –  кмет на Община 
Разград 

Относно: Съгласуване на Годишен план за дейността на Звено 

за „Вътрешен одит”  в  Община Разград  за  2015 г. 
Давам думата на вносителя. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Аз няма да чета докладната записка по силата на закона аз 
утвърждавам този Годишен план обаче законодателят е решил да уважи и 

местната законодателна власт - тя пък да съгласува. Така, че от тази гледна 
точка е и проекта за решение за изразяване на мнение за съгласуване. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Проекта за решение виждате, че е с малко страна 
формулировка, но това е възпроизводство на термина от закона. Госпожо 

Салим в ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации се разгледа докладната записка, а по ПК по 

бюджет, финанси и икономическа политика господин Петко Стоянов ще 
докладва. Заповядайте. 

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

ПК по законност с 9 гласа „ЗА”, без „против” и  „въздържали се” 

подкрепи тази докладна записка.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Стоянов постоянна комисия по бюджет. 
 

Г-н Петко Стоянов - Председател на ПК 

ПК по бюджет подкрепи докладната записка с 9 гласа „ЗА”, без 
„против” и  „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. В залата е госпожа Илиева, която присъства и на 
заседанията на постоянните комисии така, че може да задавате въпроси и 

към нея.  

      Имате ли въпроси? Имате ли становища, предложения за корекции? 

Няма. Прекратявам дебата по докладна записка № 70 и я подлагам на 
електронно гласуване. Моля гласувайте. Изчакваме дежурния секретар да 
отчете гласуването по докладна записка № 70 - Годишния план за 
дейността на Звено за “Вътрешен одит”. 



 86

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 736 

 

Съгласно  разпоредбата на чл. 27, ал.2, от Закона за вътрешния 

одит в публичния сектор/ЗВОПС/, ръководителят на вътрешния одит 

в общината представя  Годишен план за дейността на Звеното за 

„Вътрешен одит“ за 2015 г,  за  съгласуване и на  Общинския съвет. 

Представен е Годишен  план за дейността на Звено за 

„Вътрешен одит” в Община Разград за 2015 г.  
Същият е изготвен от ръководителя на вътрешния одит и  

съгласуван от Кмета на Община  Разград, съгласно разпоредбата на 

чл. 27, ал.1, т.1, от ЗВОПС, и утвърден със  Заповед № 50 от  19.01.2015 

г, на Кмета на Община Разград, съгласно разпоредбата  на  чл.34, ал.4 

от ЗВОПС. 

Предвид  гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т. 23 от 

ЗМСМА, чл.27, ал.2  от Закона за вътрешния одит в публичния сектор, 

Общински съвет - Разград, с 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ : 

 

1. Съгласува Годишен  план за дейността на Звено за 

„Вътрешен одит”  в  Община Разград  за 2015 г. 
       Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния  управител на Област Разград  в 7-дневен срок от  приемането 

му. 

С Т А Т И Я 6 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 71. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – зам. кмет 
на Община Разград 

Относно: Продажба на имот-частна общинска собственост 

№61710.612.4269 на собственика на законно построената сграда в него 

– Веселина Атанасова Минчева. 

Имате думата госпожо Таракчиева. 

 

Г-жа Ценка  Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 
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Община Разград е собственик на имот 4269 по кадастралната карта 
на гр.Разград. Имота се намира в м. “Обзор” с трайно предназначена на 
територията земеделска и начин на трайно ползване лозе, същия с площ от 
1024 кв.м. Актуван е с Акт общинска собственост. Получена е молба от 
собственика на законно построената сграда в този имот Веселина Минчева 
за закупуване на имота. И предлагам проект за вашето решение да се 
извърши продажба на на собственика на законно построената сграда на 
цена в размер на 1338,00лв./хиляда триста тридесет и осем лева/, 
представляваща пазарна оценка на имота, определена от оценител на 
земеделски имоти, като данъчната оценка на същия е 323,48лв. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по управление на общинската собственост, 
приватизации и следприватизационен контрол, ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации и 

ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство са 
комисиите, които разгледаха докладната записка. Госпожо Салим имате 
думата за първите две от тях.  

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

       С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията по 

законност, и с 11 гласа „ЗА”, също без „против” и „въздържали се” 

комисията по управление на общинската собственост и двете комисии 

подкрепиха докладната. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов вашата комисия. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми колеги общински съветници, 

Постоянната комисия по околна среда единодушно с 8 гласа „ЗА”, 

без „против” и „въздържали се” подкрепи докладната записка.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси? Предложения, становища? Няма. Прекратявам 

дебата гласуваме поименно докладна записка № 71. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева не участва   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 737 

 

Съгласно нотариален акт №58, том 2, рег.№2570, дело №231 от 

2009 год. на Роска Иванова - нотариус с рег.№378 по регистъра на 

Нотариалната камара Веселина Атанасова Минчева е собственик на 

законно построена  сграда. Сградата е изградена в   поземлен имот 
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№61710.612.4269 по кадастралната карта на гр.Разград, находящ се в 

местността „Обзор”, с трайно предназначение на територията: 

земеделска и начин на трайно ползване: лозе, с площ от 1024 кв.м. 

Имотът е актуван с АОС №2566/29.01.2015 год. С молби до Община 

Разград с вх.№№94-00-2315/05.11.2014год. и 94-00-2315.2/16.12.2014 год. 

собственикът на сградата е поискал да закупи гореописания имот. 

Изготвена е оценка от Невяна Найденова-оценител на 

земеделски земи, с рег.№810100049/01.12.2010год. на Камарата на 

независимите оценители в България, която е в размер на 

1338,00лв./хиляда триста тридесет и осем лева/. Съгласно 

удостоверение с изх.№ ДО000322/28.01.2015 год. на Община Разград 

данъчната оценка за имота е  323,48лв./триста двадесет и три лева 

четиридесет и осем стотинки/. 

Предвид  гореизложеното,  както и на основание  чл.21, ал.1, т.8 

от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.28а от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, Общинският съвет Разград, след поименно гласуване с 25 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1.Да се извърши продажба на имот-частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот №61710.612.4269 по 

кадастралната карта на гр.Разград, находящ се в местността „Обзор”, 

с трайно предназначение на територията: земеделска и начин на 

трайно ползване: лозе, с площ от 1024 кв.м, при граници на имота: 

имоти №№61710.612.5313, 61710.612.4270 и 61710.612.5021 на Веселина 

Атанасова Минчева, собственик на законно построена в имота сграда, 

на цена в размер на 1338,00лв./хиляда триста тридесет и осем лева/, 

представляваща пазарна оценка на имота, определена от оценител на 

земеделски имоти, при  данъчна оценка в размер на 323,48лв. 

2.Възлага на Кмета на Община Разград за издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

3.Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград  и Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я 7 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Докладна записка № 72.  

Докладна записка от инж. Ценка Таракчиева –  зам. кмет на Община 
Разград 

Относно: Продажба на имоти - частна общинска собственост, 

находящи се в землището на с. Раковски, община Разград чрез 
публичен търг с тайно наддаване  по реда на Закона за общинската 

собственост. 

Заповядайте госпожо Таракчиева. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, получени са 
молби в Община Разград с искания за закупуване на имоти – частна 
общинска собственост, които се намират в землището на с. Раковски, като 

същите са декларирали намерението си за участие в тръжна процедура. 

Всички искания са разгледани на заседания на Комисията по чл. 2 от 
Наредба № 2. Изготвени са им пазарни оценки от лицензиран оценител, 

издадени са и удостоверения за данъчна оценка на имотите. Същите са 
описани в проекта за решение, който сме предложили на вашето внимание. 

Имотите са 9 на брой, предлагаме продажбата по , по-високата от двете 
цени на имотите, която е пазарната оценка чрез публични търгове с тайно 

наддаване. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. ПК по управление на общинската собственост, 
приватизации и следприватизационен контрол, ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации и 

ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство, същите 
постоянни комисии, които разгледаха докладната записка, както и 

предходната. Госпожо Салим за първите две комисии моля.  

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

Аналогично гласуване, както предходната докладна записка в 

комисията по законност с 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, 

комисията по управление на общинската собственост 11 гласа „ЗА”, също 

без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов околна среда.  
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Г-н Ирфан Ахмедов - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател,  

И тази докладна записка беше подкрепена в постоянната комисия 

по околна среда с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси имате ли? Да, заповядайте, господин Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Какъв е статутът на тези парчета земя? Предполагам, че са един до 

друг парцелите - обработват ли се, под наем ли са дадени? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград 

Начинът на трайно ползване е записан -срещу всеки имот е нива, 

доколкото виждам. Намира се в м. “ЯСАК” в землището на с. Раковски , 

съвсем в близост до населеното място. Към настоящия момент нямаме 
сключен договор за ползване. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ако има ,трябва да е отразено тук. 

 

    Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

    Пустеещи земи, така ли да го разбираме?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ниви, които нямат наематели. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград 

      Да, нямат наематели. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Не са пустеещи, няма кандидати, които да ги обработват. Това са 

различни неща.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други въпроси? Няма. Становища, предложения? Няма.  

Прекратявам дебата и поименно гласуваме докладна записка № 72.   
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  
  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 738 
 

Получени са молби от граждани за участие в търгове за 

продажбата на имоти – частна общинска собственост, както следва: 

1. Поземлен имот с идентификатор 62089.19.88 с начин на 

трайно ползване нива и площ 3001 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски;  
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2. Поземлен имот с идентификатор 62089.19.89 с начин на 

трайно ползване нива и площ 5809 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски; 

3. Поземлен имот с идентификатор 62089.24.49 с начин на 

трайно ползване нива и площ 1350 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски; 

4. Поземлен имот с идентификатор 62089.24.116 с начин на 

трайно ползване нива и площ 520 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски; 

5. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.101 с начин на 

трайно ползване нива и площ 694 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски; 

6. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.102 с начин на 

трайно ползване нива и площ 1027 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски; 

7. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.103 с начин на 

трайно ползване нива и площ 932 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски; 

8. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.104 с начин на 

трайно ползване нива и площ 2023 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски; 

9. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.105 с начин на 

трайно ползване нива и площ 1461 кв. м, в местност „ЯСАК”, 

землището на с. Раковски. 

Изготвени са пазарни оценки на имотите от лицензиран 

оценител Невяна Иванова Найденова-Ненова, съгласно Сертификат с 
Рег. № 810100049 от 01 декември 2010 год. на Камарата на 

независимите оценители в България.  

Издадено е удостоверение за данъчна оценка на имотите по чл. 

264, ал.1 ДОПК с № ДО000080/12.01.2015 г. на Община Разград. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, 

ал.4, във връзка с ал.1, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.27 и чл.28 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, чл.24 и чл.25 от Наредба №16 на 

Общински съвет Разград за управление, ползване и разпореждане със 
земите от Общинския поземлен фонд, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма, 

Р Е Ш И : 
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1. Да се проведат публични търгове с тайно наддаване за 

продажба на имоти, по реда на глава седма от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи  частна – общинска собственост, както следва:  

1.1. Поземлен имот с идентификатор 62089.19.88, актуван с АОС 

№ 2525/01.10.2014 г., с площ на имота 3001 кв. м, с начин на трайно 

ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на с. 
Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 62089.19.158, 

62089.19.68, 62089.19.32, 62089.19.76, при начална тръжна цена 3916,00 

лв. (три хиляди деветстотин и шестнадесет лева), представляваща 

текущата пазарна оценка на земята, определена от оценител на имоти, 

при данъчна оценка 507,32 лв. (петстотин и седем лева и тридесет и 

две стотинки). 

1.2. Поземлен имот с идентификатор 62089.19.89, актуван с АОС 

№ 2526/01.10.2014 г., с площ на имота 5809 кв. м, с начин на трайно 

ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на с. 
Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 62089.19.12, 

62089.19.61, 62089.19.157, при начална тръжна цена 7581,00 лв. (седем 

хиляди петстотин осемдесет и един лева), представляваща текущата 

пазарна оценка на земята, определена от оценител на имоти, при 

данъчна оценка 982,01 лв. (деветстотин осемдесет и два лева и една 

стотинки). 

1.3. Поземлен имот с идентификатор 62089.24.49, актуван с АОС 

№ 2528/01.10.2014 г., с площ на имота 1350 кв. м, с начин на трайно 

ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на с. 
Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 62089.24.48, 

62089.24.77, 62089.24.50, 62089.24.90, при начална тръжна цена 1755,00 

лв. (хиляда седемстотин петдесет и пет лева), представляваща 

текущата пазарна оценка на земята, определена от оценител на имоти, 

при данъчна оценка 228,22 лв. (двеста двадесет и осем лева и двадесет 

и две стотинки). 

1.4. Поземлен имот с идентификатор 62089.24.116, актуван с 
АОС № 2527/01.10.2014 г., с площ на имота 520 кв. м, с начин на 

трайно ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на 

с. Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 

62089.502.643, 62089.502.644, 62089.24.47, 62089.24.48, 62089.24.52, при 

начална тръжна цена 667,00 лв. (шестстотин шестдесет и седем лева), 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от 

оценител на имоти, при данъчна оценка 95,55 лв. (деветдесет и пет 

лева и петдесет и пет стотинки). 

1.5. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.101, актуван с 
АОС № 2524/01.10.2014 г., с площ на имота 694 кв. м, с начин на 

трайно ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на 
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с. Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 

62089.26.221, 62089.26.103, при начална тръжна цена 892,00 лв. 

(осемстотин деветдесет и два лева), представляваща текущата пазарна 

оценка на земята, определена от оценител на имоти, при данъчна 

оценка 102,95 лв. (сто и два лева и деветдесет и пет стотинки). 

1.6. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.102, актуван с 
АОС № 2523/01.10.2014 г., с площ на имота 1027 кв. м, с начин на 

трайно ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на 

с. Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 

62089.26.103, 62089.26.221, 62089.26.104, 62089.502.1245, 62089.501.1240, 

при начална тръжна цена 1311,00 лв. (хиляда триста и единадесет 

лева), представляваща текущата пазарна оценка на земята, 

определена от оценител на имоти, при данъчна оценка 165,60 лв. (сто 

шестдесет и пет лева и шестдесет стотинки). 

1.7. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.103, актуван с 
АОС № 2522/01.10.2014 г., с площ на имота 932 кв. м, с начин на 

трайно ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на 

с. Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 

62089.26.221, 62089.26.112, 62089.26.104, 62089.26.102, 62089.26.101, при 

начална тръжна цена 1198,00 лв. (хиляда сто деветдесет и осем лева), 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от 

оценител на имоти, при данъчна оценка 138,26 лв. (сто тридесет и осем 

лева и двадесет шест стотинки). 

1.8. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.104, актуван с 
АОС № 2521/01.10.2014 г., с площ на имота 2023 кв. м, с начин на 

трайно ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на 

с. Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 

62089.26.103, 62089.26.112, 62089.502.1245, 62089.26.105, 62089.26.102, 

при начална тръжна цена 2583,00 лв. (две хиляди петстотин осемдесет 

и три лева), представляваща текущата пазарна оценка на земята, 

определена от оценител на имоти, при данъчна оценка 326,21 лв. 

(триста двадесет и шест лева и двадесет и една стотинки). 

1.9. Поземлен имот с идентификатор 62089.26.105, актуван с 
АОС № 2520/01.10.2014 г., с площ на имота 1461 кв. м, с начин на 

трайно ползване: нива, находящ се в местност „ЯСАК”, землището на 

с. Раковски, с ЕКАТТЕ 62089, община Разград, при съседи: 

62089.26.112, 62089.502.1245, 62089.26.104, при начална тръжна цена 

1866,00 лв. (хиляда осемстотин шестдесет и шест лева), 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от 

оценител на имоти, при данъчна оценка 235,59 лв. (двеста тридесет и 

пет лева и петдесет и девет стотинки). 
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 2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповеди 

и да сключи договори със спечелилите търговете за продажба на 

имоти, описани в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на община 
Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

С Т А Т И Я 8 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 73. 

Докладна записка от инж. Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община 
Разград 

Относно:  Продажба на имоти – частна общинска собственост, 

находящи се в землището на село Недоклан, ЕКАТТЕ 51353, община 

Разград, съгласно Закона за общинската собственост, чрез публичен 

търг с тайно наддаване. 
Госпожо Таракчиева имате думата. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. - кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Отново по искане за закупуване са разгледани тези имоти на 
заседание на Комисия по чл.2 от Наредба №2. Тези имоти към настоящия 

момент са отдадени под наем на ЕТ “Севдалин Левенов” с Договор от 2013 

г. Договорът е вписан в имотния регистър. Взето е решение на заседание 
на Комисията на Наредба №2 да бъдат продадени тези имоти като 

наемателят е уведомен относно разпоредбата на Закона за задълженията и 

договорите, съгласно която НАЕМОДАТЕЛЯТ, ще дължи обезщетение на 
НАЕМАТЕЛЯ, ако последният бъде лишен от ползването на имотите, 

преди изтичането на наемния срок поради продажбата му. И също е 

уведомен наемателят на имотите, че има искане за продажбата им. 

Описани са отново всички имоти, предлагаме публични търгове, изготвени 

са им пазарни оценки. Отново пазарните оценки са по-високи от данъчните 
оценки на тези имоти. Предлага продажба при начална тръжна цена 
пазарните цени на имотите. По-голяма част от същите са 6-та категория в 

непосредствена близост се намират до регулацията на населеното място - 8 

от тях граничат с регулацията на с. Недоклан, площите им са между 400 и 

593 кв.м.  
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Предлагаме да бъдат продадени като в документацията за 
провеждане на търга изрично бъде оказан тежестта върху имотите, а 
именно, че е наличен договор за наем, който е надлежно описан в имотния 

регистър, срока му на действие е до 01.10.2016 г. и остава в сила до тази 

дата за новия преобретател на имотите.  

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Отново същите три постоянни комисии разгледаха 
докладната записка пак сте вие госпожо Салим - ПК по управление на 
общинската собственост, приватизации и следприватизационен контрол и 

ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации. 

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

За пореден път 11 гласа „ЗА” „против” и „въздържали се” няма от 
комисията по управление на общинската собственост и 9 гласа „ЗА” 

„против” и „въздържали се” няма комисията по законност.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

И тази докладна записка в постоянната комисия по околна среда 
също беше подкрепена с пълно единодушие с 8 гласа „ЗА” „против” и без 
„въздържали се” . 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Тук вече тези имоти са с тежест. Въпроси?  

  

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Кога изтича договора с наемателя?  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Пише в доклдната, отбелязано е. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам. - кмет на Община Разград 

Преди малко казах на 01.10.2016 г. В т.2 от решението е записан 

срока на договора.  
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Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

А обезщетението, което ще плати общината ще се покрие ли от 
цената на продажбата? 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Не, не няма да има обезщетение. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам. - кмет на Община Разград 

Не, не няма да има такова. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Прехвърлят се правата по  договора върху новия приобретател, 

затова му се указва, че той придобива и такава тежест върху имота. Който 

и да е участник в търга трябва да има коректна информация, че върху 

имота има тежест и който и да е спечелилият този публичен търг е длъжен 

да приеме тази тежест на имота. Понеже тя следва вещта, а не е определен 

предварително субект.  
Други въпроси? Няма. Предложения, становища, изказвания? Няма. 

Прекратявам дебата, гласуваме докладна записка № 73. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   
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20. Наско Стоилов Анастасов   + 

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  
  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 739 

 

Община Разград е собственик на имоти – частна общинска 

собственост, представляващи земеделски земи,  находящи се в 

землището на село Недоклан, ЕКАТТЕ 56890, община Разград,както 

следва: 

1. №042013 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,449 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ; 
2. №042015 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,414 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ; 
3. №042018 с начин на трайно ползване: нива и площ 

1,010 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ(0,626 дка) и VІ(0,384 дка); 

4. №042019 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,909 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ(0,500 дка) и VІ(0,409 дка); 

5. №042021 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,464 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ; 
6. №042022 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,398 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ; 
7. №042024 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,705 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 
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земята при неполивни условия: VІІ(0,112 дка) и VІ(0,593 дка); 

8. №042025 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,361 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ; 
9. №042026 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,741 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ; 
10. №043002 с начин на трайно ползване: нива и площ 

0,673 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, с категория на 

земята при неполивни условия: VІІ(0,101 дка) и VІ(0,572 дка); 

За посочените имоти е получена молба за участие в търг за 

продажба. Имотите са отдадени под наем с Договор № 262/07.08.2013 г. 
за наем на земеделска земя от Общинския поземлен фонд, надлежно 

вписан в Служба по вписвания – гр. Разград и регистриран в 

Общинска служба по земеделие Разград, със срок на действие до 

01.10.2016 г. Молбата е разгледана на заседание на Комисия по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград, която е приела решение с 
предложение за удовлетворяване на искането и провеждане на тръжна 

процедура, като търгът за продажба на имоти следва да бъде 
извършен при следните условия: в документацията за провеждане на 

търга изрично да бъде указана тежестта върху имотите, а именно 

наличен договор за наем, надлежно вписан в имотния регистър, със 
срок на действие до 01.10.2016 г., който остава в сила до тази дата за 

новия приобретател на имотите. 
Изготвени са пазарни оценки на имотите от лицензиран 

оценител Невяна Иванова Найденова-Ненова, съгласно Сертификат с 
Рег. № 810100049 от 01 декември 2010 год. на Камарата на 

независимите оценители в България.  

Издадено е удостоверение за данъчна оценка на имотите по 

чл.264, ал.1 ДОПК с № ДО000020/05.01.2015 г. на Община Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, 

ал.4, във връзка с ал.1, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.27 и чл.28 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, чл.24 и чл.25 от Наредба №16 на 

Общински съвет Разград за управление, ползване и разпореждане със 
земите от Общинския поземлен фонд, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – 1, 

Р Е Ш И: 
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1. Да се проведат публични търгове с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи  частна – 

общинска собственост за продажба на имоти – частна общинска 

собственост, представляващи земеделски земи от общинския поземлен 

фонд, както следва:  

1.1. № 042013, актуван с АОС № 1837/05.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,449 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма), находящ се в местността 

„ПОД ЮРТЛУКА”, в землището на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, 

община Разград, при граници и съседи: имоти №№ 042014, 042015, 

000100, 042010, 042012 при начална тръжна цена 423,00 лв. 

(четиристотин двадесет и три лева), представляваща текущата 

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при 

данъчна оценка 25,82 лв. (двадесет и пет лева и осемдесет и две 
стотинки). 

1.2. № 042015, актуван с АОС № 1838/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,414 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма), находящ се в местността 

„ПОД ЮРТЛУКА”, в землището на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, 

община Разград, при граници и съседи: имоти №№ 042014, 042016, 

042017, 042018, 000100, 042013 при начална тръжна цена 390,00 лв. 

(триста и деветдесет лева), представляваща текущата пазарна оценка 

на земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 

23,81 лв. (двадесет и три лева и осемдесет и една стотинки). 

1.3. № 042018, актуван с АОС № 1843/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 1,010 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма) за 0,626 дка и VІ (шеста) за 

0,384 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, в землището 

на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, община Разград, при граници и 

съседи: имоти №№ 042019, 000100, 042015, 042017, 000063 при начална 

тръжна цена 828,00 лв. (осемстотин двадесет и осем лева), 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 71,77 лв. (седемдесет и един 

лева и седемдесет и седем стотинки). 

1.4. № 042019, актуван с АОС № 1844/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,909 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма) за 0,500 дка и VІ (шеста) за 

0,409 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, в землището 

на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, община Разград, при граници и 

съседи: имоти №№ 042020, 042021, 000100, 042018, 000063 при начална 

тръжна цена 757,00 лв. (седемстотин петдесет и седем лева), 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  
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оценител на имоти, при данъчна оценка 66,85 лв. (шестдесет и шест 

лева и осемдесет и пет стотинки). 

1.5. № 042021, актуван с АОС № 1839/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,464 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма), находящ се в местността 

„ПОД ЮРТЛУКА”, в землището на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, 

община Разград, при граници и съседи: имоти №№ 042019, 042020, 

042022, 000100 при начална тръжна цена 432,00 лв. (четиристотин 

тридесет и два лева), представляваща текущата пазарна оценка на 

земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 26,68 

лв. (двадесет и шест лева и шестдесет и осем стотинки). 

1.6. № 042022, актуван с АОС № 1840/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,398 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма), находящ се в местността 

„ПОД ЮРТЛУКА”, в землището на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, 

община Разград, при граници и съседи: имоти №№ 042024, 042025, 

000100, 042021, 042020, 042023 при начална тръжна цена 377,00 лв. 

(триста седемдесет и седем лева), представляваща текущата пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна 

оценка 22,89 лв. (двадесет и два лева и осемдесет и девет стотинки). 

1.7. № 042024, актуван с АОС № 1845/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,705 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма) за 0,112 дка и VІ (шеста) за 

0,593 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, в землището 

на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, община Разград, при граници и 

съседи: имоти №№ 000063, 043001, 042025, 042022, 042023 при начална 

тръжна цена 642,00 лв. (шестстотин четиридесет и два лева), 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 56,31 лв. (петдесет и шест лева 

и тридесет и една стотинки). 

1.8. № 042025, актуван с АОС № 1841/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,361 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма), находящ се в местността 

„ПОД ЮРТЛУКА”, в землището на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, 

община Разград, при граници и съседи: имоти №№ 043001, 042026, 

042027, 000100, 042022, 042024 при начална тръжна цена 317,00 лв. 

(триста и седемнадесет лева), представляваща текущата пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна 

оценка 20,76 лв. (двадесет лева и седемдесет и шест стотинки). 

1.9. № 042026, актуван с АОС № 1842/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,741 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма), находящ се в местността 

„ПОД ЮРТЛУКА”, в землището на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, 
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община Разград, при граници и съседи: имоти №№ 043001, 043002, 

043003, 042027, 042025 при начална тръжна цена 576,00 лв. (петстотин 

седемдесет и шест лева), представляваща текущата пазарна оценка на 

земята, определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 33,35 

лв. (тридесет и три лева и тридесет и пет стотинки). 

1.10. № 043002, актуван с АОС № 1846/08.07.2013 г., с площ на 

имота: 0,673 дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на 

земята при неполивни условия: VІІ (седма) за 0,101 дка и VІ (шеста) за 

0,572 дка, находящ се в местността „ПОД ЮРТЛУКА”, в землището 

на с. Недоклан, с ЕКАТТЕ 51353, община Разград, при граници и 

съседи: имоти №№ 043001, 000063, 043003, 042026 при начална тръжна 

цена 613,00 лв. (шестстотин тринадесет лева), представляваща 

текущата пазарна оценка на земята, определена от  оценител на 

имоти, при данъчна оценка 53,95 лв. (петдесет и три лева и деветдесет 

и пет стотинки), при следните условия на продажбата: 

2. В документацията за провеждане на търга изрично да бъде 
указана тежестта върху имотите, а именно наличен договор за наем, 

надлежно вписан в имотния регистър, със срок на действие до 

01.10.2016 г., който остава в сила до тази дата за новия приобретател 

на имотите. 
 3. Възлага на  кмета на Община Разград да издаде заповед и да 

сключи договори със спечелилите търговете.  
Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на община Разград 

и Областен управител на област Разград в седемдневен срок от приемането 

му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока на АПК пред 

Административен съд – гр. Разград. 
 

С Т А Т И Я 9 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 76. 

Докладна записка от Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/. 

Имате думата господин Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Kмет на община Разград 

Благодаря госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

За съжаление теренът в, който е гробищния парк вече се изчерпва и 

трябва да открием процедура по силата на която да отредим ново 

разширение на гробищните парцели. Приложени са всички документи към 
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искането на ОП “Обреден дом”, разрешението за изработване се допуска с 
решение на Общинския съвет и по този повод е предложението на кмета до 

общинския съвет. Спазени са всички изисквания, установен е 
териториалния обхват на плана, чието допускане се иска, посочен е, че 
имотът се обслужва от местен път, електрозахранването и 

водоснабдяването ще се осъществяват в следствие гласуване с “Енерго-

про”-Варна и с “Водоснабдяване - Дунав” от съседен имот, който е в 

непосредствена близост. И както казах имотът ще се ползва за разширение 
на гробищния парк. В този смисъл моля за вашето решение с, което да 
одобрим заданието.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянната комисия по устройство и развитие на 
територията, транспорт на Общината разгледа докладната записка, 

господин Димитров заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладната записка относно разширение и изготвяне на проект за 
подробен устройствен план беше разгледана на заседание на постоянната 
комисия и беше единодушно подкрепена с 8 гласа „ЗА” без „против” и без 
„въздържали се”.  

Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз благодаря. Имате ли въпроси след, което становища? Няма. 

Прекратявам дебата, пристъпваме към поименно гласуване на докладна 
записка № 76. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
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10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  
  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 740 
 

В Община Разград е постъпила  Докладна записка   с вх. № 53-

00-13 от 20.01.2015 г. от Директора на ОП «Обреден дом» гр.Разград за 

разширение на действащ гробищен парк поради изчерпване на 

съществуващия терен /имот с идент.№ 61710.503.6328/. Необходимо е 
разрешение за изработването на подробен устройствен план – план за 

застрояване на общински поземлен имот с идент. № 61710.409.4 по 

Кадастралната Карта на  гр.Разград, община Разград , в м. “Анатема“ 

– нива  - с отреждане « За  гробищен парк» по реда на Закона за 

устройство на територията /ЗУТ/ .Предлаганият имот е частна 

общинска собственост съгласно АЧОС  № 713 от 09.07.2010 г. и 

граничи с посочения имот на действащия гробищен парк,който след 

процедиране на предлагания ПУП , ще бъде разщирен. 

Към искането  са  приложени следните документи: 

- задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 
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.- скица на имота; 

-  акт за собственост; 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а. Община 

Разград е изготвила задание за изработване на подробен устройствен 

план – план за застрояване на общински поземлен имот с  идент . № 

61710.409.4 по Кадастралната Карта на  гр.Разград, община Разград , в 

м. “Анатема“, като разширение на съществуващ гробищен парк, 

както и на парцеларни планове за  електроснабдяване и 

водоснабдяване при необходимост. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от местен 

път. Електрозахранването  и водоснабдяването ще се осъществят след 

съгласуване с „Енерго-про” АД,Варна и „Водоснабдяване-Дунав” 

ЕООД Разград от съседния имот с идент.№ 61710.503.6328-

представляващ действащ гробищен парк на Община Разград . Имотът 

ще се ползва за изграждане на разширение на гробищен парк. 

Предвижда се да се промени предназначението на  имот- земеделска 

земя за неземеделски нужди по реда на Закона за опазване на 

земеделските земи. 

На основание гореизложеното и чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1 във връзка 

с чл.109, ал. 1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3 и т.5 от Закона за устройство на 

територията  Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

                                     

РЕШИ: 
 

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на  общински поземлен имот с 
идент. № 61710.409.4 по Кадастралната Карта на  гр.Разград, община 

Разград, в м. “Анатема“ и разрешава изработването на проект за  

подробен устройствен план – план за застрояване с отреждане “ За 

гробищен парк “на общински поземлен имот с идент. № 61710.409.4 по 

Кадастралната Карта на  гр.Разград, община Разград , в м. “Анатема“, 

като разширение на съществуващ гробищен парк, както и на 

парцеларни планове за  електроснабдяване  и водоснабдяване при 

необходимост . 
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            Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места в сградата на Общината, да се публикува на 

интернет страницата на Общината и в един местен вестник.   

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящето решение  не подлежи на оспорване. 
 

ТЕХНИЧЕСКО  ЗАДАНИЕ  

 

ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН ПЛАН - ПЛАН ЗА 

ЗАСТРОЯВАНЕ ЗА ПИ С ИДЕНТИФИКАТОР № 61710.409.4, МЕСТНОСТ 

„АНАТЕМА“ ПО КК И КР НА ГРАД РАЗГРАД, ОБЩИНА РАЗГРАД ЗА 

РАЗШИРЕНИЕ НА ДЕЙСТВАЩ ГРОБИЩЕН ПАРК НА ГР.РАЗГРАД 

 

  I. Необходимост от изработване на ПУП – ПЗ и основание за създаването му. 
Действащия гробищен парк на гр.Разград се намира в поземлен имот с 

идентификатор № 61710.503.6328, местност „Анатема“ по КК и КР на град 

Разград, община Разград. Поради предстоящо изчерпване на капацитета му, 
възникна необходимост от неговото разширение в източна посока, чрез включване 
на имот частна общинска собственост с  идентификатор № 61710.409.4, местност 

„Анатема“ по КК и КР на град Разград. Предвижда се да се промени 

предназначението на посочения общински имот - земеделска земя за неземеделски 

нужди по реда на Закона за опазване на земеделските земи.  

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект за 

ПУП за поземлени имоти извън границите на урбанизираната територия се 
допуска с решение на общинския съвет по предложение на кмета на общината. 

Искането за издаване на такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 

от ЗУТ, което се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а. 

 

  II. Териториален обхват. 
Поземлен имот с  идентификатор № 61710.409.4, местност „Анатема“ по КК 

и КР на град Разград е с трайно предназначение на територията – земеделска, 

начин на трайно ползване – нива. Предложеният поземлен имот за разширение на 

съществуващия гробищен парк в имот с идент. № 61710.503.6328 се намира от 

източната му страна. Предвижда се застрояване на цялата му площ. Имота 

граничи с поземлени имоти с идентификатори: 61710.409.414; 61710.108.419; 

61710.110.24; 61710. 110.17; 61710.110.16; 61710.110.15; 61710.503.6328; 

61710.409.410. Имотът се обслужва от местен път. Електрозахранването и 

водоснабдяването ще се осъществят след съгласуване с „Енерго-про” АД, Варна и 

„Водоснабдяване-Дунав” ЕООД Разград от съседния имот с идент. № 

61710.503.6328-представляващ действащ гробищен парк на Община Разград. 

 

III. Изисквания за изработване на ПУП- ПЗ. 

1. Елементите на техническата инфраструктура на проекта да се съобразят 

със съществуващата инфраструктура на действащия гробищен парк и да се 
проектират, като продължение на съществуващата алейна мрежа, огради, ВиК, 

Ел. и др. Проекта да позволява ползването на изградените в действащия 

гробищен парк ритуални и стопански обекти. 
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2. Проектирането да се извърши при спазване условията и изискванията на 

ЗУТ -чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1 във връзка с 
чл.59-60, чл.109, ал. 1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3 и т.5, Наредба № 2 от 21.04.2011 г. за 

здравните изисквания към гробищни паркове (гробища) и погребването и 

пренасянето на покойници (ДВ, бр. 36 от 2011 г.), Наредба № 8 за обема и 

съдържанието на устройствените планове (ДВ, бр. 57 от 2001 г.)-чл.53 ,ал3,и 

следващи, и други нормативни изисквания регламентиращи изграждането и 

експлоатацията на гробищни паркове. 
3. Проекта да се предостави на Възложителя в три екземпляра на хартиен и 

електронен носител. 

  IV. Срокове и етапи за изработване на ПУП. 

 1. Подготвяне на изходна документация и разрешителни за изготвяне на 

ПУП.- 30 календарни дни. 

 2. Изработване на ПУП- ПЗ - 30 календарни дни. 

 3. Оформяне и съгласуване на документи, съпътстващи ПУП .- 30 

календарни дни. 

С Т А Т И Я 10 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 77. 

Докладна записка от Денчо Бояджиев  – Кмет на Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/. 

Заповядайте имате думата. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на община Разград 

Благодаря, 

Уважаеми дами и господа, 

Аналогична докладна записка като предходната само, че този път 
искането е от “Релакс” ООД гр.Разград представлявано от Нина Йорданова 
Ненова. Искането е за промяна с оглед използването на имотите, които са 
предмет на разработката с начин на трайно ползване на «стопански двор», 

по Картата на възстановената собственост в землището на с.Осенец, в м. 

“Мералък“ . Приложени са скици, нотариални акове за собственост, всички 

други документи трябва решение на общинския съвет по предложение на 
кмета и това на практика поражда и мотивите за докладната записка. В 

този смисъл моля за вашето решение за да бъде извърши този акт.  
Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров отново ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на Общината се разгледа докладната 

записка там, имате думата. 

 

Г-н Иво Димитров - Председател на ПК 
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Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

И тази докладна записка беше разгледана на същото заседание на 
постоянната комисия и след дебата също единодушно подкрепена с 8 гласа 

„ЗА” без „против” и без „въздържали се” .  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов ПК по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми колеги общински съветници, 

И в постоянната комисия по околна среда докладната записка беше 
подкрепена с 8 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси или становища, изказвания? Няма 
желаещи. Прекратявам дебата и подлагам на поименно гласуване докладна 
записка № 77. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   
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20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  
  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 741 

 

В Община Разград е постъпило  Искане   с вх. № 103-06-1467 от 

29.01.2015 г. от «Релакс»ООД гр.Разград представлявано от Нина 

Йорданова Ненова за разрешение за изработването на подробен 

устройствен план – план за застрояване на  собствени съседни 

поземлени имоти . № 020136 и № 020017 с начин на трайно ползване 
«стопански двор»,по Картата на възстановената собственост на 

землище с.Осенец , Община Разград , в м. “Мералък“ по реда на 

Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Към искането  са  приложени следните документи: 

- задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 
             - предложение за създаване на ПУП  - план за застрояване на 

съседни поземлени имоти . № 020136 и №020017, с начин на трайно 

ползване «стопански двор»,по Картата на възстановената собственост 

на землище с.Осенец , Община Разград , в м. “Мералък“ - с отреждане 
« За  производствени и складови дейности» в «Предимно 

производственна зона» 

.- скица на имота; 

- нотариални акове за собственост; 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 
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се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а. «Релакс»ООД 

гр.Разград е представило задание за изработване на подробен 

устройствен план – план за застрояване на  собствени съседни 

поземлени имоти . № 020136 и № 020017 с начин на трайно ползване 
«стопански двор»,по Картата на възстановената собственост на 

землище с.Осенец , Община Разград , в м. “Мералък“  

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че имотите се обслужват от 

селскостопански път. Имотите са водоснабдени и електрифицирани, 

тъй като са част от бивш стопански двор . Имотите ще се ползват за 

изграждане на сгради за производствени и складови дейности  .  

На основание гореизложеното и чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1 във връзка 

с чл.109, ал. 1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3 и т.5 от Закона за устройство на 

територията  Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
                                     

Р Е Ш И: 

 

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване  на  собствени съседни 

поземлени имоти . № 020136 и № 020017 с начин на трайно ползване 
«стопански двор»,по Картата на възстановената собственост на 

землище с.Осенец , Община Разград , в м. “Мералък“ и разрешава 

изработването на проект за  подробен устройствен план – план за 

застрояване с отреждане “ За  производствени и складови дейности  “ 

на  собствени съседни поземлени имоти . № 020136 и №02017 с начин 

на трайно ползване «стопански двор»,по Картата на възстановената 

собственост на землище с.Осенец , Община Разград , в м. “Мералък“, 

собственост на «Релакс» ООД гр.Разград 

            Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места в сградата на Общината, да се публикува 

на интернет страницата на Общината и в един местен вестник.   

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящето решение не подлежи на оспорване. 
 

ТЕХНИЧЕСКО ЗАДАНИЕ ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН 

ПЛАН- ПЛАН ЗА ЗАСТРОЯВАНЕ 

 

ЗА ПИ С №№ 020136 И 020017 В М. „МЕРАЛЪК”- ЗЕМЛИЩЕ НА С.ОСЕНЕЦ, 

ОБЩ. РАЗГРАД, ОБЛ. РАЗГРАД 
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Възложител: „РЕЛАКС” ООД ,  с .  Осенец  

 

I.  ОБЩИ  ИЗИСКВАНИЯ  

 

Настоящото задание се изработва на основание чл. 124, ал. 7 от ЗУТ и във 

връзка с възлагане на изработването на ПУП-ГО от страна на възложителя-

„РЕЛАКС” ООД от с. Осенец, общ. Разград. 

За изработване на ПУЛ е необходимо издаване на разрешение от Община Разград 

по искане на възложителя на основание чл.124, ал. 7 от ЗУТ. 

Основание за искането за изработване на ПУП-ПЗ са инвестиционните 
намерения на възложителя - изготвяне на актуален подробен устройствен план - 

план за застрояване за имотите с цел - извършване на производствени, складови 

обслужващи дейности. 

Територията, за която се иска разрешение за изработване на ПУЛ, са ПИ с номера 

020136 и 020017 с начин на трайно ползване - „стопански двор“ в м. „Мералък“ по 

КВС на с. Осенец, общ. Разград. Те се обслужват от съществуващи земеделски 

пътища и имотите са захранени с електроенергия и са водоснабдени. 

При одобряване на ПУП-ПЗ да не се процедира съгласно изискванията на ЗООС 

поради това, че имотите са в урбанизирана територия. 

 

II. ОБХВАТ  НА  ПРОЕКТАНТСКАТА  УСЛУГА  

 

Проектът да съдържа ПУП-План за застрояване в обем и съдържание 
съгласно Наредба №8 на МРРБ. Разработката следва да отговаря на нормите и 

изискванията, отнасящи се за проектната задача и да осигурява съответствието 

на проектните решения с изискванията на ЗУТ и неговите подзаконови 

нормативни актове. Проектът да осигури възможност на възложителя да изгради 

в съответната територия предвиденото от него застрояване.Всички сгради да се 
запазят като елемент на плана като заварени сгради. Да се предвиди възможност с 
ограничителна линия на застрояване изграждането на нови сгради с 
производствено и складово предназначение при възникване на инвестиционна 

инициатива. 

Планът да се представи в три екземпляра и следва да съдържа - ПУП-ПЗ. 

Предназначението на новообразуваните УПИ да носят характеристиките на 

имоти в устройствената зона, като предназначението им да бъде за производствени 

и складови дейности. 

Предвиденото застрояване да бъди нискоетажно, свободно с височина до 10 

м. 

 

III. СРОК  НА  ИЗПЪЛНЕНИЕ  

Съгласно Договор за проектантска услуга. 

 

IV. ПРИЛОЖЕНИЯ  

1. Скици с №№ К19728/23.01.2015 г. и К19711/22.01.2015 г. 
2. НА№ 50 от 19.11.2011 г., т.7, per. 4996, дело № 423 /2011 г.; 
3. НА№ 149 от 11.03.2002 г., т.1, per. 1277, дело № 118 /2002 г. 
4. Договори за замяна на земя от ДПФ №СД-107 от 17.10.2002 г. и №РД- 46 от 

19.09.2002 г. 
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Забележка: При поискване от одобряващия орган на съответни писма или 

становища от експлоатационните дружества, същите ще се предоставят от 

възложителя. 

с. Осенец 

01.2015 г. Съставил: 

 

Нина Йорданова 

Ненова - Управител на 

„Релакс“ ООД, с. Осенец 

 

 

С Т А Т И Я 11 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 78. 

Докладна записка от инж. Любомир Цонев  – зам. кмет на Община 

Разград 

Относно: Предоставяне на дървесина от Общински горски фонд 

за общински структури и други социални групи за 2015 г. 
Имате думата господин Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Благодаря, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладна записка, която по това време всяка година се внася, стана 
редовна в последните няколко години и  е свързана с регламентите на 
нашата Наредба № 22 на Общинския съвет Разград за управление на 
горските територии на Община Разград, с която е дадена възможност за 
предоставяне на дървесина от общинския горки фонд на кметства, 
училища, детски градини, църкви, джамии и други общински структури и 

социални групи. 

За 2015 г. са получени заявки, които заявки са обобщени в Справка 
изготвена от Секретаря на Община Разград , дадена като Приложение № 1 

към същата докладна записка. И в тази връзка е проекта за решение, 

касаещ обем на дървесина за ползване през 2015 г. в размер на 1574 куб.м. 

за общинските структури и социални групи, които са надлежно описани в 

Приложение № 1.  

Завърших госпожо председател. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. ПК по управление на общинската 

собственост, приватизации и следприватизационен контрол, ПК по околна 

среда, селско, горско, водно и ловно стопанство и ПК по бюджет, финанси 
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и икономическа политика разгледаха докладната записка и в този порядък 

ще помоля председателите им да докладват. Госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

Комисията по управление на общинската собственост с 10 гласа 
„ЗА” без  „против” и „въздържали се” подкрепи тази докладна записка.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Ахмедов. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

И в постоянната комисия по околна среда тази докладна записка 
беше подкрепена с 8 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ви и на вас. Господин Стоянов. 

 

Г-н Петко Стоянов - Председател на ПК 

В комисията по бюджет докладната записка бе подкрепена с 9 гласа 
„ЗА” без „против” и  „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Колеги въпроси имате ли? Заповядайте господин 

Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Господин Цонев, къде се намира ,къде е дисоцииран пенсионеркия 

клуб в с. Островче? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Къде е дислоциран в с. Островче, нали така питате? 

 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Къде се намира. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград  

Ти много военно се изрази. Къде е дислоцииран. 

 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Трябва да има и военна подготовка.  

 

Г-н Любомир Цонев - зам. кмет на Община Разград  
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Честно казано ,не мога да отговоря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

В кметството. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

В кметството, долу на приземния етаж е.  
 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Така читалището е - читалище, кметство, пенсионерски клуб нали? 

Имат ли отделен.... 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не, не това е... 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на Община Разград 

Читалището е на горния етаж, читалището е там където е 

библиотеката, а на долния етаж е една заличка, в която е и пенсионерския 

клуб. 

 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

А имат ли отделна отоплителна система от кметството? 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Отделна отоплителна... 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.кмет на Община Разград 

Отопляват се с печки на твърдо гориво във всяка една стая. Нямат 
изградена отоплителна система от радиатори или друга подобна. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И не си крадат взаимно дървата. 

 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Е, там няма друга отоплителна система освен на кметството, а в 

момента може да направите справка - последния месец са се отоплявали на 
електричество.  

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Защото нямат дърва. 
 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Не, защото са свалени радиаторите.  
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Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Повредил се е радиаторът.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други въпроси? Няма. Имате ли предложения за корекции, 

становища? Заповядайте, господин Димитров.  

 

Г-н Иво Димитров - КП “СК-СДС, ДСБ” 

Уважаема госпожо председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Както вносителят каза ,тази докладна записка е наистина рутинна и 

всяка година се разглежда и въпреки многократните, ще каза “кандърми”, 

от страна на общинска администрация звената и правоимащите да дават 
списъци ,все се намират някои, които не са го направили навреме. И едни 

от тях са Народно читалище “Отец Паисий” 1922 г. в с. Черковна и 

църквата “Св. Иван Рилски” ,също в с. Черковна, за което вина имат 
настоятелството на читалището и църковното настоятелство.  

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Иво, в тази докладна я има и твоето село... 

 

Г-н Иво Димитров - КП “СК-СДС, ДСБ” 

Да, да това е моето село и аз заради това толкова страдам и... Казвам 

моето село, но всички знаят, че съм роден в с. Ясеновец, но за с. Ясеновец 

нищо не искам в момента.  

Така, продължавам , заради това аз правя предложение на Народното 

читалище “Отец Паисий” и на църквата да бъдат отпуснати по 5 куб.м. 

дървесина ,като правя писмено предложение навсякъде в решението - 1574 

куб.м. да стане на 1584 куб.м., да се увеличи с 10 куб.м. В т.1.5. Читалища - 

122 куб.м. да стане 127 куб.м., в т.1.7. Църкви - от 65 куб.м. да стане на 70 

куб.м. и в т.1.5 да има нова точка 14 в с. Черковна 5 куб.м. и в т.1.7 нова т.9 

- църква в с. Черковна 5 куб.м.  

Корекцията се изразява го сметнах в 0,63 % от първоначално 

планираната дървесина и ви моля много настоятелно да приемем решение, 

с което да осигурим тези по 5 куб.м. на църквата и на читалището в с. 

Черковна. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Денчо Бояджиев- Кмет на община Разград  

Наско, мини след това на обществени начала  да ги провериш после 
как ги изразходват. Един мониторинг как се изпълнява решението ,това 
имах предвид.  
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Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Много интересно кой ще ги плати. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Други предложения имате ли? Становища, изказвания.  

 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Госпожо председател, искам само... 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Не богохулствайте срещу църковното настоятелство. Да, слушам Ви. 

 

Г-н Наско Анастасов - ПП “ГЕРБ” 

Искам да заостря вниманието на потребителите на дървесина, която 

се доставя на преференциални цени, визирайки.. През есента беше, когато 

закараха дървата на училището в с. Киченица, прибираки се към Разград 

виждам там 6 момченца, които в колана по един награбили по едно дърво и 

към най-близките къщи за което съм информирал ресорния заместник 

кмет, но трябва да се обърне вниманието на ползвателите. И затова тук има 
и отговорници.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Предлагате да се   посочат отговорниците. За новите предложения 

говорим. Господин Димитров, има резон. 

 

Г-н Иво Димитров - КП “СК-СДС, ДСБ” 

Посочвам Георги Станчев Георгиев - кметски наместник на с. 

Черковна, който ще бъде най-безпристрастният и не е обвързан с 
настоятелството нито на читалището, нито на църквата “Св. Иван Рилски” 

и като... 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Може ли името да повторите. Отговорник за читалището.  

 

Г-н Иво Димитров - КП “СК-СДС, ДСБ” 

Георги Станчев Георгиев 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Така  

 

Г-н Иво Димитров - КП “СК-СДС, ДСБ” 
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 И за църквата по същия начин да бъде представител на Община 
Разград като кметски наместник той ще проконтролира изразходването и 

доставянето.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Добре. Благодаря на господин Анастасов за уточнението. Имате ли 

други предложения, корекции? Няма. Прекратявам дебата и подлагам 

първо на гласуване предложението на господин Димитров, което касае - 

допълване на списъка и корекция в обстоятелствената част и в диспозитива 
на докладната записка като цифрата 1574 куб.м. се увеличава с 10 куб.м. и 

тя е предназначена за читалището и за църквата в с. Черковна със 
съответните 5 куб.м. и се коригират общите цифри за групите позиции - 

читалища и църкви.  

Който е съгласен с това предложение моля да гласува. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   



 119

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

  

С 27  гласа „ЗА” „против”- няма , „въздържали се”- няма,  

Общинският съвет приема направеното  предложение от общински 

съветник Иво Димитров.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

И сега гласуваме допълнената по този начин докладна записка № 78.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   
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25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 742 

 

Ежегодно след решение на Общински съвет Разград по продажни 

цени на добита дървесина от Общинско предприятие „Разградлес“, 

Община Разград предоставя  от общинския горски фонд, дървесина на 

кметства, училища, детски градини, църкви, джамии и други 

общински структури и социални групи. 

Дървесината се предоставя в съответствие с изискванията на 

Наредба № 22 на Общински съвет Разград за управление на горските 
територии на Община Разград, по обобщена справка изготвена от 

секретаря на Община Разград /Приложение № 1/, въз основа на 

постъпили заявки. 

Съгласно постъпилите към 31.01.2015 г. заявки, потребностите 
от дървесина за 2015 г. са в размер на 1584 куб.м. Добивът и 

доставката на това количество не надхвърля приетия и одобрен 

годишен план за ползване на дървесина от общински горски фонд за 

2015 г. и е възможно да бъде осигурено от Общинско предприятие 
„Разградлес“.  

Предвид гореизложеното на основание чл. 21, ал. 2, във връзка с 
чл. 21, ал.1, т.8 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 14, ал. 3 и чл. 18 от Наредба № 22 на 

Общински съвет Разград за управление на горските територии на 

Община Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 
27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Определя обем на ползване на дървесина през 2015 г. от 

общинския горски фонд в размер на 1584 /хиляда петстотин осемдесет 

и четири/ пространствени кубика за общински структури и социални 
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групи, подробно описани в Приложение № 1 към настоящото решение, 
както следва: 

1.1. Училища 170 куб.м. и детски градини 150 куб.м. или общо - 

320 куб.м.; 

1.2. Кметства – 415 куб.м.; 

1.3. Социални услуги - 50 куб.м.;    

1.4. Общински обекти – 239 куб.м.; 

1.5. Читалища – 127 куб.м.; 

1.6. Пенсионерски клубове – 113 куб.м.; 

1.7. Църкви – 70 куб.м.; 

1.8. Мюсюлмански храмове – 75 куб. м.. 

1.9. Женска независима ромска организация „Кармен”гр. Разград 

– 7 куб.м.; 

1.10. Ветерани от войните – 60 куб. м. за 15 души; 

1.11. Военно-инвалиди  и военно пострадали – 108 куб.м. за 27 

души; 

2. Определя продажна цена на добитата дървесина от 21,00 лв. на 

куб.м. с ДДС, за сметка на общинските структури и социалните групи 

посочени в т.1., без физическите лица по подточки 1.10 и 1.11. 

3. Физическите лица по подточки 1.10 и 1.11 заплащат цена на 

добитата дървесина от 5,00 лв. на куб.м. с ДДС. 

4.Общинските структури и социалните групи посочени в т.1 

заплащат за определения им обем дървесина цената определена в т. 2  

и т. 3 в срок до  31.08.2015 г. 
5. Възлага на кмета на Община Разград да организира изпълнение 

на решенията по т.1 на платилите в срока по т.4 до 30.09.2015 г. 
Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
Приложение №  1 

 

ОБОБЩЕНА СПРАВКА 

За постъпилите заявки за огрев (в куб.м.) за отоплителен сезон 2015-2016 г. 
№ Общинска 

структура 

Адрес за доставка 

лице за контакт 

Количество в 

куб.м. 

1.1 Училища и детски градини 320 куб.м. 

1  ОУ в с. Киченица с. Киченица, ул. „Кирил и Методий“ № 

27  

Илия Филипов  

80 куб.м. 

2 ОУ в с. Осенец с. Осенец, ул. „Ст.Радков“ № 77 

Росица Николова 

50 куб.м. 

3 ОУ в с. Стражец с. Стражец, ул. „Орел“ № 9  

Лилия Пенчева  

40 куб.м. 

4 ЦДГ в с. Благоево с. Благоево, ул. „Филип Тотю“ № 3  

Лилия Мизурска 

10 куб.м. 



 122

5 ЦДГ в с. Гецово с. Гецово, ул. „Здравец“ № 20  

Милена Христова 

20 куб.м. 

6 ЦДГ в с. 
Киченица 

с. Киченица, ул. „Кирил и Методий“ № 

32  

Юлвер Рамаданова  

20 куб.м. 

7 ЦДГ в с. Липник с. Липник, ул. „Бузлуджа“  № 7 

Златка Пенчева  

10 куб.м. 

8 ЦДГ в с. Осенец с. Осенец, ул. „Петко Пенчев“ № 1  

А.Данаилова  

10 куб.м. 

9 ЦДГ в с. 
Раковски 

с. Раковски, ул. „Първи май“ № 13 

Милена Минкова  

20 куб.м. 

10 ЦДГ в с. Топчии с. Топчии, ул. „Кирил и Методий“ № 5  

Нели Йорданова  

20 куб.м. 

11 ЦДГ № 1 

Ясеновец 

с. Ясеновец,  ул.“Дунав“ № 35  

Айтен Ибрахим 

20 куб.м. 

12 ЦДГ № 2 

Ясеновец 

с. Ясеновец ул. „Н.Мицов“ № 6  

Айтен Ибрахим  

20 куб.м. 

1.2 Кметства 415 куб.м.  

1 Балкански с. Балкански ул. „Дунав“ № 31 

Тошко Илиев  

10 куб.м.  

 

2 Благоево с. Благоево, ул. „Христо Ботев“ № 43 

Божидарка Радоева 

20 куб.м. 

3 Гецово с. Гецово, ул. „Патриарх Евтимий“ №11 

Пламен Пантилеев  

20 куб.м. 

4 Дряновец с. Дряновец, ул. „Йордан Стоянов“ № 16  

Христина Колева  

20 куб.м. 

5 Дянково с. Дянково, ул. „Лудогорие“ № 20А  

Вейсал Османов  

20 куб.м. 

 

6 Киченица с. Киченица, ул. „Кирил и Методий“ № 

34 Хожгюн Исмаил 

25 куб.м 

 

7 Липник с. Липник, ул. „Никола Вапцаров“ № 23 

Сабри Хюсеинов  

20 куб.м.  

 

8 Мортагоново с. Мортагоново, ул. „9-ти септември“ № 

43 Руждет Ислям  

20 куб.м. 

 

9 Недоклан с. Недоклан, ул. „Бели Лом“ № 6А  

Селяйдин Мухаремов  

15 куб.м. 

 

10 Осенец с. Осенец, ул. „Ст.Радков“ № 75  

Ценка Неделчева  

10 куб.м. 

 

11 Островче с. Островче, ул. „Раковска“ № 4  

Красимира Станилова  

20 куб.м.  

 

12 Побит камък с. Побит камък, ул. „Трети март“ № 66  

Росица Атанасова  

20 куб.м. 

 

13 Пороище с. Пороище, ул.“Асеница“ № 35 

Величка Александрова  

15 куб.м 

 

14 Просторно с. Просторно, ул. „Стара планина“ № 1 

 Румяна Балтова 

15 куб.м.  

 

15 Радинград с. Радинград, ул. „Бузлуджа“ № 35  

Хава Хюсеин 

20 куб.м.  

 

16 Раковски  с. Раковски, ул. “Г.С.Раковски“ № 69 25 куб.м. 
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Стефан Цонев   

17 Стражец с. Стражец, ул. „Средец“ № 8  

Шинаси Хюсеин  

30 куб.м. 

 

18 Топчии с. Топчии, ул. „Кирил и Методий“ № 5 

Мирена  Симова  

20 куб.м.  

 

19 Ушинци с. Ушинци, ул. „Бузлуджа“ № 15  

Иван Димитров  

10 куб.м. 

20 Черковна с. Черковна, ул. „Трети март“ № 13  

Георги Георгиев  

25 куб.м. 

21 Ясеновец с. Ясеновец, ул. „Бузлуджа“ № 1  

Гюлшен Ахмедов  

35 куб.м.  

1.3 Социални услуги 50 куб.м. 

1 ДДУИ с. 
Просторно 

с. Просторно, ул.  „Дунав“  № 19а 

Красимира Стоянова 

40 куб.м. 

2 ЗЖ  

с. Просторно 

с. Просторно, ул.„Никола Вапцаров“№ 2 

Красимира Стоянова 

10 куб.м. 

1.4 Общински обекти 239 куб.м. 

1 Почивна база 

„Пчелина“ 

местност Пчелина 

Стойчо Стойчев 

50 куб.м. 

 

2 Общински гараж гр. Разград, ул. „Ветеринарна“ № 1 

Искрен Иванов 

15 куб.м. 

3 Регионално депо в землището на гр. Разград, местност 

„Олян бурлуг“; 

Росен Чутурков 

5 куб.м. 

4 Зоокът гр. Разград 

Ердин Сали 

15 куб.м. 

5 Приют за кучета Александър Александров 

 

10 куб.м. 

6 Жандармерия гр.Разград ул. „Перистър“ (бивше 
поделение на МВР) Мирослав Добрев 

15 куб.м. 

7 ОП „Паркстрой“ гр. Разград, ул.“Паркова“, Техническа 

база на ОП „Паркстрой“ Мирослав 

Добрев 

10 куб.м. 

8 ОП „Паркстрой“ с.Гецово, „Елит пазар“, 

 Мирослав Добрев 

10 куб.м. 

9 ОП „Паркстрой“ Строителна дървесина за ремонтни 

дейности, при възникнала потребност. 

20 куб.м. 

10 ОП „Обреден 

дом“ 

Гробищен парк, 

Мирослав Добрев; Стоян Рачев 

15 куб.м. 

 

11 ОП “УСХПД“ гр.Разград, Западна промишлена зона 

Любомир Герганов 

70 куб.м. 

12 Здравен медиатор 

в с. Раковски 

с. Раковски, ул. „Г.С.Раковски“ № 69, 

Ремзие Хасанова 

4 куб.м. 

1.5 Читалища 127 куб.м 

1 Дянково с. Дянково, ул. „Осми март“ №20А,  

Айтен Чете  
10 куб.м. 

2 Мортагоново с. Мортагоново, ул. „Струма“ № 9А, 

Мюведдет Ислям  

5 куб.м. 

3 Недоклан с. Недоклан, ул. „Бузлуджа“ № 12,  5 куб.м.  
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Атче Мухаремова  

4 Осенец с. Осенец ул. „Ст.Радков“ № 72,  

Здравка Русева  

10 куб.м. 

5 Островче с. Островче, ул. „Раковска“ № 4,  

Хриска Гамишева  

10 куб.м. 

6 Побит камък с. Побит камък, ул. „Трети март“ № 60 

Росица Якимова 

20 куб.м. 

7 Пороище с. Пороище, ул. „Райна Княгиня“ № 18 

Ценка Иванова  

10 куб.м. 

8 Радинград с. Радинград, ул. „Бузлуджа“ № 35  

Георги Пенев 

5 куб.м. 

9 Раковски с. Раковски, ул. „Г.С.Раковски“ № 67  

Татяна Бойчева 

5 куб.м. 

10 Стражец с. Стражец, ул. „Средец“ № 8 

Седа Идириз  
5 куб.м. 

11 с. Топчии с. Топчии, ул. „Добри Чинтулов“ № 2 

Пенка Христова  

15 куб.м. 

12 с. Ушинци с. Ушинци, ул. „Бузлуджа“ № 1 

 Емилия Тотева  

12 куб.м. 

13 с. Ясеновец, с. Ясеновец, ул. „Ясен“ № 4  

Сали Сали  

10 куб.м. 

14 с. Черковна с. Черковна, Георги Станчев Георгиев - 

кметски наместник 

5 куб.м.  

1.6 Пенсионерски клубове 113 куб.м. 

1 Пенсионерски 

клуб с. Благоево 

с. Благоево, ул.“Христо Ботев“ №43  

Божидарка Радоева 

5 куб.м.  

 

2 Пенсионерски 

клуб с. Гецово 

ПК „Златна есен“ - с. Гецово,  

ул. „Здравец“; Олга Димитрова 

5 куб.м. 

ПК „Втора младост“ - с. Гецово,  

ул. „Здравец“; Веселина Димова 

5 куб.м. 

3 Пенсионерски 

клуб с. Дряновец 

ПК „Бели Лом“ - с. Дряновец, ул. 

„Йордан Стоянов“ № 35; Руси Петров 

5 куб.м. 

ПК „Надежда“ - с. Дряновец, ул. 

„Йордан Стоянов“ № 35 Мария 

Шишева  

5 куб.м. 

4 Пенсионерски 

клуб с. Дянково 

с. Дянково, ул. „Лудогорие“ № 20А  

Вейсал Османов 

10 куб.м. 

5 Пенсионерски 

клуб с. Киченица 

с. Киченица, ул. „Кирил и Методий“ № 

30 Хожгюн Исмаил  

10 куб.м. 

6 Пенсионерски 

клуб с. Липник 

с. Липник, ул. „Никола Вапцаров“ № 23 

Сабри Хюсеинов 

5 куб.м.  

 

7 Пенсионерски 

клуб с. Осенец 

с. Осенец, ул. „Ст.Радков“ № 75  

Стефан Русев  

5 куб.м.  

 

8 Пенсионерски 

клуб с. Островче 
с. Островче, ул. „Раковска“ № 4  

Хриска Гамишева  

5 куб.м.  

 

9 Пенсионерски 

клуб с. Побит 

камък 

с. Побит камък, ул. „Трети март“ № 60 

Росица Якимова  

5 куб.м. 

 

10 Пенсионерски с. Пороище, ул. „Райна Княгиня“ № 18 5 куб.м. 
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клуб с. Пороище Стойка Изворова   

11 Пенсионерски 

клуб с. Просторно 

с. Просторно, ул. „Стара планина“ № 1 

Румяна Балтова 

5 куб.м. 

 

12 Пенсионерски 

клуб с. Раковски  

с. Раковски, ул. „Стара планина“ № 6  

Хюсеин Еюбов 

10 куб.м. 

 

13 Пенсионерски 

клуб с. Стражец 

с. Стражец, ул. „Средец“ № 17  

Шинаси Хюсеин  

10 куб.м.  

 

14 Пенсионерски 

клуб с. Топчии 

с. Топчии, ул. „Кирил и Методий“ № 3  

Мирена  Симова  

5 куб.м. 

 

15 Пенсионерски 

клуб с. Ушинци 

с. Ушинци, ул. „Бузлуджа“ № 1  

Емилия Тотева  

3 куб.м. 

 

16 Пенсионерски 

клуб с. Черковна 

с. Черковна, ул. „Трети март“ № 13  

Георги Георгиев  

5 куб.м.  

 

17 Пенсионерски 

клуб с. Ясеновец 

с. Ясеновец, ул. „Бузлуджа“ № 1  

Гюлшен Ахмедов  

5 куб.м. 

 

1.7 Църкви 70 куб.м 

1 Църква 

„Св.Николай“ в 

гр. Разград 

гр.Разград, ул. „Васил Априлов“ № 1 

Отец Георги Иванов 

 20 куб.м.  

 

2 Църква „Св. 

Георги“ в гр. 

Разград 

гр. Разград, ул. „Княз Борис I” 

свещеник Димитрий Терзи 

10 куб.м. 

3 Църква в  

с. Балкански 

с. Балкански,  ул. „Дунав“ № 33 

 Радка Колева  

5 куб.м.  

 

4 Църква в  

с. Благоево 

с. Благоево  

Димитра Петрова  

5 куб.м. 

5 Църква в  

с. Дряновец 

с. Дряновец, ул. „Иван Вазов“ № 2 

Йорданка Стойчева  

5 куб.м. 

6 Църква в  

с. Побит камък 

с. Побит камък 

Юлия Петрова  

5 куб.м.  

7 Църква в  

с. Пороище 
с. Пороище, ул. „Райна Княгиня“ № 11 

Мария Колева  

5 куб.м. 

8 Църква в  

с. Топчии 

с. Топчии, ул. „Добри Чинтулов“ № 2 

Мирена Симова 

10 куб.м. 

9. Църква в с. 
Черковна 

с. Черковна, Георги Станчев Георгиев - 

кметски наместник 

5 куб.м. 

1.8 Мюсюлмански храмове 75 куб.м. 

1 Мюсюлмански 

храм в с. Дянково 

с. Дянково, ул. „Ивайло“ № 20 

Рахми Бейзат Ахмед  

         10 куб.м. 

2 Мюсюлмански 

храм в с. 
Киченица 

с. Киченица, ул. „Хан Кубрат“ № 2 

Мехмед Сеид  

10 куб.м. 

3 Мюсюлмански 

храм в с. 
Мортагоново 

с. Мортагоново, ул. „Рила“ № 4  

Реджеб Ахмедов 

5 куб.м. 

4 Мюсюлмански 

храм в с. 
Мортагоново 

с. Мортагоново, ул. „Йордан Йовков“  

№ 35 

Ахмед Кяишов  

5 куб.м. 

5 Мюсюлмански с. Недоклан, ул. „България“ № 2 5 куб.м. 



 126

храм в с. 
Недоклан 

Осман Сюлеиманов  

6 Мюсюлмански 

храм в с. 
Радинград 

с. Радинград, ул. „Бузлуджа“ № 16 

 Гюкан Емурла  

5 куб.м. 

7 Мюсюлмански 

храм в с. 
Раковски 

с. Раковски, ул. „Стара планина“ № 6 

Бехайдин Реджеб 

10 куб.м. 

8 Мюсюлмански 

храм в с. 
Ясеновец 

с. Ясеновец, ул. „Антим“ № 1 

Хюсеин  Черкез  
5 куб.м. 

9 Мюсюлмански 

храм в гр. 

Разград 

гр. Разград, бул. „Априлско въстание“ 

№ 13; Ахмед Мустафа  

20 куб.м. 

1.9 ЖНРО „Кармен“ 

гр. Разград 

гр.Разград ул. „Витоша“ № 3 

Цветанка Маринова  

7 куб.м. 

1.10 
 

Ветерани от войните 
60 куб.м. 

1 Господин Киров Канев – гр. Разград ул. „Венелин“ № 30А 4 куб.м. 

2 Дончо Петков Дончев - гр. Разград ул. „Витоша“ № 34 4 куб.м. 

3 Станчо Костов Станчев - гр. Разград бул. „България“ № 1, 

вх. А, ап.25 

4 куб.м. 

4 Живко Енчев Стоянов - гр. Разград ул. „Лозенград“ № 11 4 куб.м. 

5 Петър Рахнев Минков - гр. Разград бул. „Априлско 

въстание“ № 15, вх. Г, ап.36, 

4 куб.м. 

6 Марко Стоянов Марков – общ.Разград, с. Липник, ул. 

„Вапцаров“ № 34 

4 куб.м. 

7 Кунчо Иванов Димитров - гр. Разград, ж.к. „Орел“, бл.11, вх. 

Б, ап. 14,  

4 куб.м. 

8 Стоян Енчев Петров - общ.Разград, с. Гецово, ул. „Елин 

Пелин“ № 11 

4 куб.м. 

9 Димитър Дачев Неделчев - общ.Разград, с. Гецово, ул. 

„Патриарх Евтимий“ № 9 

4 куб.м. 

10 Добрин Димитров Градинаров - общ.Разград, с. 
Мортагоново, ул. „11 – ти септември“ № 38 

4 куб.м. 

11 Димитър Николов Николов - общ.Разград, с. Мортагоново, 

ул. „11 – ти септември“ № 27 

4 куб.м. 

12 Шишо Цонев Симеонов - общ.Разград, с. Побит Камък, ул. 

„М.Маринов“ № 52 

4 куб.м. 

13 Иван Пейков Цанев - общ.Разград, с. Балкански, ул. „Хан 

Крум“ № 20 

4 куб.м. 

14 Белчо Белчев Марко - общ.Разград, с. Балкански, ул. 

„М.Тодоров“ № 12 

4 куб.м. 

15 Неделчо Д.Йорданов - общ.Разград, с. Дряновец, ул. „Й. 

Стоянов“ № 42 

4 куб.м. 

 

1.11 
Военно инвалиди и военно пострадали 108 куб.м. 

1 Яна Трифонова Стоянова - гр. Разград, бл. „Триадица“ № 2, 

вх. Б, ап.3 

4 куб.м. 
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2 Георги Петров Иванов - общ.Разград, с. Дряновец, ул. 

„Трапезица“ № 11 

4 куб.м. 

3 Марин Николов Гявурджиков - гр. Разград ул. „Хр. 

Смирненски“ № 6 

4 куб.м. 

4 Валери Милев Иванов - гр. Разград ул. „Поборническа“ № 

22 

4 куб.м. 

5  Джанай Зюлфиева Себайдинова - общ.Разград, с. Раковски , 

ул. „Струма“ № 1 

4 куб.м. 

6 Камер Синанов Себайдинов - общ.Разград, с. Дряновец, ул. 

„Бачо Киро“ № 12 

4 куб.м. 

7 Насуф Мехмедов Хасанов - гр. Разград, ул. „Б. Йончев“ № 17 4 куб.м. 

8 Юджел Зекериев Яхов - общ.Разград, с. Липник, ул. 

„Марица“ № 47 

4 куб.м. 

9 Белгин Закир Сабри - общ.Разград, с. Дянково, ул. 

„Царевец“ № 13 

4 куб.м. 

10 Ремзи Назифов Ахмедов - гр. Разград, ул. „Н. Пенев“ № 6 4 куб.м. 

11 Ахмед Али Мустафа - общ.Разград, с. Стражец, ул. „Москва“ 

№ 10 

4 куб.м. 

12 Георги Вълчев Митев - общ.Разград, с. Ушинци, ул. „Девети 

Септември“ № 53 

4 куб.м. 

13 Иво Георгиев Иванов - гр. Разград, ул. „Щип“ № 4 4 куб.м. 

14 Яким Коев Якимов - общ.Разград, с. Побит Камък, ул. 

„Стара планина“ № 3 

4 куб.м. 

15 Христо Георгиев Георгиев - гр. Разград, ул. „Д.Сумпаров“ № 

79 

4 куб.м. 

16 Теофил Илиянов Симеонов - общ.Разград, с. Стражец, ул. 

„Слънчев бряг“ № 16 

4 куб.м. 

17 Тургай Идириз Селим - общ.Разград, с. Стражец, ул. „Владо 

Заимов“ № 40 

4 куб.м. 

18 Димитър Захариев Георгиев - общ.Разград, с. Гецово, ул. 

„Г.Дамянов“ № 9 

4 куб.м. 

19 Николай Тенев Кунев - гр. Разград, ж.к. „Орел“, бл.13, вх. Е, 

ап. 2, 

4 куб.м. 

20 Марин Атанасов Димов - гр. Разград, ж.к. „Орел“, бл.21, вх. 

А, ап. 10, 

4 куб.м. 

21 Райчо Илиев Илиев - гр. Разград, ул. „Жеравна“ № 112 4 куб.м. 

22 Иво Иванов Прокопиев - общ.Разград, с. Гецово, ул. 

„Патриарх Евтимий“ № 36 

4 куб.м. 

23 Румен Методиев Любенов - гр. Разград, ул. „Родопи“ № 8 4 куб.м. 

24 Софийка Дамянова Станева - гр. Разград, бул. „България“ 

№ 41, ет. 3, ап.5 

4 куб.м. 

25 Милка Генева Неделчева - гр. Разград, ж.к. „Орел“, бл.6, вх. 

И, ап. 1, 

4 куб.м. 

26 Метин Зекерие Кяшиф - гр. Разград, ул. „Марица“ № 47 4 куб.м. 

27 Руси Димитров Къев - гр. Разград, бул. „Освобождение“ № 

13 

4 куб.м. 
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С Т А Т И Я 12 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 83. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 
Разград 

Относно: Учредяване на сервитут за срок от 10 години с площ 

1700 кв. метра за изграждане на „Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски 

кът“ на ВЕЛ 20 kV „Ломци“ до нов трафопост тип БКТП 20/0.4 kV в 

ПИ с № 61710.815.27 по КК на гр. Разград“ през части  от 5 броя 

поземлени имоти в м.“Кованлък“– частна общинска собственост, 

горска територия в землището на гр. Разград, Община Разград.  

Заповядайте господин Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Благодаря госпожо Председател, 

Дами и господа, 

Постъпило е заявление от „БИОВЕТ” АД гр.Пещера, със седалище 

и управление гр.Пещера, Община Пещера, област Пазарджик, с което 

дружеството е поискало учредяване сервитут върху 5 общински имота 
подробно описани в заявлението. Приложени са необходимите скици, 

документация относно собствеността, публикации, които са правени. 

Общата площ е 1700 кв.м. за 10 години се изисква да бъде ползван 

сервитутът, а стойността е 3002 лв., която е заложена със самото решение. 
Затова и моля да приемете решение с, което...подробно са описани всички 

имоти да не ги чета. Затова и на основание на гореизложеното по чл.21, 

ал.1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 61, ал. 1, т. 1 и ал. 3, т. 4, от Закона за горите и 

заявление с вх. № подробно описан от „БИОВЕТ” АД, предлагам да вземете 
решение с което да дадете съгласие за учредяване на сервитут за срк от 10 

години за изграждане на “Кабелна линия” от 20 kV от ТП “Горски кът” до 

нов трафопост тип  БКТП 20/0.4 kV в ПИ с площ 1700 кв. метра, на обща 
стойност 3002.00 /три хиляди и два лева/  върху части от следните 
общински горски поземлени имоти: подробно изброени. Второ, възлага на 
Кмета на Община Разград да издаде заповед за учредяване на сервитута, и 

настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в седем дневен срок от приемането 

му. 

             

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Четири са постоянните комисии, 

които разгледаха докладната записка. Госпожо Салим съвместното 

заседание на ПК по управление на общинската собственост, приватизации 

и следприватизационен контрол и ПК по законност, превенция на 
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корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствените организации. 

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”. комисията по 

законност и с 10 гласа „ЗА”, също без „против” и „въздържали се” 

комисията по управление на общинската собственост, и двете комиси 

подкрепиха докладната. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината. 

 

Г-н Иво Димитров - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладната записка беше разгледана и подкрепена с 8 гласа „ЗА”, 

без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Господин Ахмедов ПК по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател,  

В постоянната комисия по околна среда докладната записка също 

беше подкрепена с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси? Това е следващата стъпка, преди 

взехме друго решение предхождащо и така по процедурата на следващия 

етап сме. Имате ли въпроси, неясноти? Становища, изказвания, корекции? 

Няма. Прекратявам дебата и поименно гласуваме.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

17. 02. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов +   

4. Добринка Иванова Монева +   
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5. Драгомир Атанасов Николов не участва   

6. Емине Муртаза Ахмед не участва   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов отсъства   

23. Нурбин Белгинов Османов не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов не участва   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 743 
 

 

В Общинска администрация е постъпило заявление с вх. № 26-

00-9/06.01.2015 г. от „БИОВЕТ” АД гр.Пещера, с ЕИК 112029879, 

седалище и адрес на управление гр.Пещера, Община Пещера, 

област Пазарджик, ул.”Петър Раков” № 39, с което дружеството е 
поискало учредяване сервитут върху части от следните общински 

поземлени имоти с идентификатори: 61710.815.7 – иглолистни 

дървесни видове,   61710.815.754 – поляна,  61710.816.11 - 

широколистни дървесни видове,   61710.816.24 - широколистни 

дървесни видове, 61710.816.755 – естествени ливади и  61710.816.835 - 

широколистни дървесни видове. Поземлен имот № 61710.816.755 е със 
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земеделско предназначение, а останалите 5 броя се намират 

територия.  

Към заявлението, съгласно разпоредбата на  чл. 63, ал. 2 от 

Закона на горите са приложени: 

1. Скица № 15-13167/14.01.2015 г. на поземлен имот с 
идентификатор 61710.815.7 в местността „Кованлък” по одобрената 

кадастрална карта на землището на гр.Разград, горска територия, 

начин на трайно ползване иглолистна гора с обща площ 995,225 дка - 

общинска частна собственост;  

2. Скица № 15-13173/14.01.2015 г. на поземлен имот с 
идентификатор 61710.815.754 в местността „Кованлък” по одобрената 

кадастрална карта на землището на гр.Разград, горска територия, 

начин на трайно ползване поляна с обща площ 12,290 дка - общинска 

частна собственост;  

3. Скица № 15-13176/14.01.2015 г. на поземлен имот с 
идентификатор 61710.816.11  в местността „Кованлък” по одобрената 

кадастрална карта на землището на гр.Разград, горска територия, 

начин на трайно ползване широколистна гора с обща площ 3,080 дка - 

общинска частна собственост;  

4. Скица № 15-13180/14.01.2015 г. на поземлен имот с 
идентификатор 61710.816.24  в местността „Кованлък” по одобрената 

кадастрална карта на землището на гр.Разград, горска територия, 

начин на трайно ползване широколистна гора с обща площ 25,774 дка 

- общинска частна собственост;  

5. Скица № 15-13191/14.01.2015 г. на поземлен имот с 
идентификатор 61710.816.835  в местността „Кованлък” по одобрената 

кадастрална карта на землището на гр.Разград, горска територия, 

начин на трайно ползване широколистна гора с обща площ 1126,078 

дка - общинска частна собственост;  

6. Скица № 15-366662/13.10.2014 г. на сграда / профилакториум/ 

с идентификатор 61710.815.27.1 -  собственост на  „БИОВЕТ” АД, 

гр.Пещера,  в поземлен имот с идентификатор 61710.815.27 в 

местността „Кованлък” по одобрената кадастрална карта на 

землището на гр.Разград, горска територия, начин на трайно ползване 
поляна с обща площ 2,719 дка; 

 7. Скица № 15-25334/22.01.2015 г. на  поземлен имот с 
идентификатор 61710.815.27 в местността „Кованлък” по одобрената 

кадастрална карта на землището на гр.Разград, горска територия, 

начин на трайно ползване поляна с обща площ 2,719 дка -  собственост 

на  „БИОВЕТ” АД,  гр.Пещера. 

8. Нотариален акт № 18 от 22.07.2005 г. за собственост на  сграда 

/профилакториум/ на „БИОВЕТ” АД. 
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9. Писмо с изх. № 1347/13.05.2014  г. от Регионална инспекция 

по околната среда и водите – Русе.  
10. Заповед № 862/17.07.2014 г.  на кмета на Община Разград,  с 

която на основание чл.61 от Закона за горите дава предварително 

съгласие за  учредяване на сервитут  на „Биовет” АД гр. Пещера, за 

изграждане на подземна кабелна линия на обект „Кабелна линия 20 

kV от ТП „Горски кът“ на ВЕЛ 20 kV „Ломци“ до нов трафопост тип 

БКТП 20/0.4 kV в ПИ с № 61710.815.27 по КК на гр. Разград“.  

11. Одобрен с Решение № 696/25.11.2014 г. на Общински съвет 

Разград подробен устройствен план – парцеларен  план за елементи на 

техническата инфраструктура извън границите на урбанизираната 

територия –  трасе с обща дължина  896.1 линейни метра - „Кабелна 

линия 20 kV от ТП „Горски кът“ на ВЕЛ 20 kV „Ломци“ до нов 

трафопост тип БКТП 20/0.4 kV в ПИ с № 61710.815.27 по КК на гр. 

Разград“. Сервитутът на трасето е  с площ 3586 кв.м., от които 1700 

кв.метра в общински горски имоти. 

12. Констативен акт от 23.01.2015 г., че Решение № 

696/25.11.2014 г. на Общински съвет Разград е публикувано в 

Държавен вестник бр.106/23.12.2014 г. и е влязло в сила.  

13. Оценки на  сервитута  по Наредбата за оценка на поземлени 

имоти в горски територии.  

От приложените документи се установява, че са налице всички 

законови условия за  учредяване на сервитут с площ 1700 кв.метра за 

обект „Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ на ВЕЛ 20 kV 

„Ломци“ до нов трафопост тип БКТП 20/0.4 kV в поземлен имот с 
идентификатор 61710.815.27 по КК на гр. Разград“, местността 

„Кованлък” с инвеститор „БИОВЕТ“ АД гр. Пещера  върху части от  

следните общински горски имоти: 

- поземлен имот с идентификатор 61710.815.7 в местността 

„Кованлък” по одобрената кадастрална карта на землището на гр. 

Разград, горска територия, начин на трайно ползване иглолистна гора 

с обща площ 995,2250 дка - общинска частна собственост - сервитут с 
площ 586 кв.метра. 

- поземлен имот с идентификатор 61710.815.754 в местността 

„Кованлък” по одобрената кадастрална карта на землището на гр. 

Разград, горска територия, начин на трайно ползване поляна с обща 

площ 12,290 дка - общинска частна собственост - сервитут с площ 55 

кв.метра. 

- поземлен имот с идентификатор 61710.816.11  в местност 

„Кованлък” по одобрената кадастрална карта на землището на 

гр.Разград, горска територия, начин на трайно ползване 
широколистна гора с обща площ 3,080 дка - общинска частна 

собственост и сервитут с площ 1 кв.метър. 
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- поземлен имот с идентификатор 61710.816.24  в местността 

„Кованлък” по одобрената кадастрална карта на землището на гр. 

Разград, горска територия, начин на трайно ползване широколистна 

гора с обща площ 25,774 дка - общинска частна собственост - сервитут 

с площ 904 кв.метра. 

- поземлен имот с идентификатор 61710.816.835  в местността 

„Кованлък” по одобрената кадастрална карта на землището на 

гр.Разград, горска територия, начин на трайно ползване 
широколистна гора с обща площ 1126,078 дка - общинска частна 

собственост - сервитут с площ 154 кв.метра. 

Съгласно приложените доклади на оценителя, цената за 

учредяване на  сервитута с обща площ 1700 кв.м.  за 10 години  е на 

обща стойност 3002.00 /три хиляди и два лева/, през  части   от  

следните горски имоти  - общинска собственост  в землището на 

гр.Разград,  община Разград: 
 

Имоти с №№ Площ на 

сервитута в 

кв.м. 

Оценка на 

сервитута 

в лв. 

61710.815.7 586  1009 

61710.815.754 55 84 

61710.816.11 1 2 

61710.816.24 904 1627 

61710.816.835 154 280 

 1700 3002 

 

На основание  гореизложеното и чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА и 

чл. 61, ал. 1, т. 1 и ал. 3, т. 4, от Закона за горите и заявление с вх. № 

26-00-9/06.01.2015 г. от „БИОВЕТ” АД гр.Пещера, Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Дава съгласие за учредяване на  сервитут за срок от 10 години 

за изграждане на „Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ на ВЕЛ 20 

kV „Ломци“ до нов трафопост тип БКТП 20/0.4 kV в ПИ с № 

61710.815.27 по КК на гр. Разград“ с площ 1700 кв. метра, на обща 

стойност 3002.00 /три хиляди и два лева/  върху части от следните 
общински горски поземлени имоти: 61710.815.7 – иглолистни дървесни 

видове, № 61710.815.754 – поляна,  61710.816.11 - широколистни 

дървесни видове,   ПИ № 61710.816.24 - широколистни дървесни 

видове, ПИ № ПИ № 61710.816.835 - широколистни дървесни видове в 
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землището на град Разград, местността „Кованлък” с инвеститор 

„БИОВЕТ“ АД гр. Пещера ,  съгласно приложения парцеларен план.  

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед за 

учредяване на сервитута.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград   в седем дневен срок от 
приемането му. 

 4. Настоящото решение подлежи  на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  , 
 

С Т А Т И Я 13 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Останаха ни още две докладни записки № 87 и № 88 тъй като имат 
идентично и свързано съдържание така както процедирахме на 
постоянните комисии предлагам да бъдат с оглед процесуалните норми 

представено съвместно от вносителя, а след това да ги гласуваме 

поотделно. Имате ли възражения? Няма. Господин Бояджиев имате думата. 

Докладна записка № 87. 

Докладна записка от Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на ред за определяне на позицията на 

Община Разград в заседанията на Общото събрание  на Асоциацията 

по В и К. 

 

Г-н Денчо Бояджиев - Кмет на община Разград 

Двете докладни записки касаят на практика механизма, по който 

трябва да се участва и да се гласува на заседание на създадена Асоциация 

по В и К на обособена територия, която включва общините Разград, 

Лозница, Цар Калоян, Попово, Опака, и я обслужва „Водоснабдяване- 
Дунав“ ЕООД. 

Първата докладна записка определя реда, по който да се заяви 

позицията на Община Разград в заседанията на Общото събрание на 
Асоциацията и проектът за решение е точно такъв, каква да бъде 
позицията, а именно позицията на представителя на общината- това е 
кметът, който задължително присъства, а когато той отсъства -заместник 

кмет, който е предложен от него, да се определя за всяко едно отделно 

заседание с изрично решение на Общинския съвет - така и трябва да бъде, 

тъй като проблематиката е различна.  

Втората докладна записка - това е вече каква да бъде конкретнта 
позицията, моята позиция когато гласувам по отделните точки от дневния 

ред на заседанието на 06.03/15 г.Като са казани нещата, които аз трябва да 
отразя ,тъй като има несъответствие, пропуснато е едно салдо от миналата 
година, платили сме за тази година вноската тя да влезе обезателно пак. В 
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края на краищата всяка една община, там сме на квотно присъствие трябва 
да защитава интересите. И Ви моля да потвърдите това то касае на 
практика моето поведение на самото заседание. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Ще помоля едни и същи са комисиите, 

които разгледаха докладната, председателите им да докладват и по двете. 

Госпожо Салим ,ПК по управление на общинската собственост, 
приватизации и следприватизационен контрол и ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации на 
съвместно заседание. 

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на ПК 

Интересното е, че по двете докладни записки гласуването протече по 

не идентичен начин затова ще докладвам поотделно двете докладни. 

Докладна записка с вх. № 87 гласуване: ПК по управление на общинската 
собственост с 10 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се”, ПК по 

законност  с  9 гласа „ЗА” също без  „против” и „въздържали се” . При 

докладна записка с вх. № 88 комисията по управление на общинската 
собственост с 9 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се”, а в комисията 
по законност с 8 гласа „ЗА” също без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянната комисия по бюджет, финанси и 

икономическа политика господин Стоянов имате думата. 

 

Г-н Петко Стоянов - Председател на ПК 

И двете докладни записки бяха подкрепени с 9 гласа „ЗА” без 
„против” и „въздържали се” в комисията по бюджет и финанси. 

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по устройство и развитие на територията, транспорт 
на Общината господин Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладните записки бяха разгледани и подкрепени единодушно с 8 

гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 
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Благодаря. И последната комисия по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство господин Ахмедов заповядайте. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов - Председател на ПК 

И в постоянната комисия по околна среда двете докладни записки 

бяха подкрепени с с 8 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Откривам дебат и по двете докладни записки. Имате 
думата първо за въпроси ако имате неясноти. Няма. Предложения, 

становища? Също няма. Прекратявам дебата и подлагам на електронно 

гласуване докладна записка № 87.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 744 

 

В съответствие с изискванията на Закона за водите, на 

територията на Област Разград е създадена Асоциация по В и К на 

обособена територия, която включва общините Разград, Лозница, Цар 

Калоян, Попово, Опака, обслужвана от „Водоснабдяване- Дунав“ 

ЕООД гр. Разград. 

Съгласно чл. 198е, ал. 3 от Закона за водите представителят на 

общината в Асоциацията е кметът на общината, а при невъзможност 

той да участва, Общинският съвет определя друг представител, като 

позицията и мандатът на представителя на общината на заседанията 

на Общото събрание на Асоциацията, предвид чл. 198е, ал. 5 от Закона 

за водите, се съгласуват по ред, определен от Общинския съвет. 

С Решение № 713, по Протокол № 40 от проведено на 29.06.2010 

г. заседание на Общински съвет Разград е определил като 

представител на Община Разград в Общото събрание на Асоциацията 

по В и К кмета на Община Разград- Денчо Стоянов Бояджиев, а в 

негово отсъствие- заместник-кмета- Любомир Цонев. 

В резултат на посоченото възниква необходимостта да се 
определи реда за определяне на позицията на Община Разград в 

заседанията на Общото събрание на Асоциацията по В и К. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т. 23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация  и 

чл.198е, ал. 5 от Закона за водите, Общински съвет Разград, с 24 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 
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1. Позицията на представителя на Община Разград в 

заседанията на Общото събрание на Асоциацията на В и К да се 
определя за всяко отделно заседание с изрично решение на Общински 

съвет Разград по отделните точки от дневния ред. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

С Т А Т И Я 14 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Подлагам на гласуване докладна записка с № 88. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на община 
Разград 

Относно: Участие в заседание на Общото събрание  на 

Асоциацията по В и К. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 745 

 

В съответствие с изискванията на Закона за водите, на 

територията на Област Разград е създадена Асоциация по В и К на 

обособена територия, която включва общините Разград, Лозница, Цар 

Калоян, Попово, Опака, обслужвана от „Водоснабдяване- Дунав“ 

ЕООД гр. Разград. 

С Решение № 744, по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 

г. заседание на Общински съвет Разград е прието позицията на 

представителя на Община Разград в заседанията на Общото събрание 
на Асоциацията на В и К да се определя за всяко отделно заседание с 
изрично решение на Общински съвет Разград по отделните точки от 

дневния ред. 

С писмо с изх. № 26-00-35 от 03.02.2015 г. Областният управител 

на Област Разград в качеството си на Председател на Асоциацията по 

В и К уведомява, че е свикано редовно заседание на Общото събрание 
на асоциацията на 06.03.2015 г. от 10.30 ч. в зала 712 на Областна 

администрация Разград при следния дневен ред: 

1. Приемане на годишен отчет за дейността на Асоциацията 

за 2014 г.; 
2. Приемане на отчет за изпълнение на бюджета на 

Асоциацията за 2014 г.; 
3. Приемане на бюджет на Асоциацията за 2015 г.; 
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4. Вземане на решение, съгласно чл. 34, ал. 3 от ПОДАВиК за 

вида на договора по чл. 198п, ал. 1 от Закона за водите за възлагане на 

дейностите за стопанисване, поддържане и експлоатация на Ви К 

системите и съоръженията, както и предоставянето на В и К услуги на 

потребителите в обособената територия, обслужвана  Водоснабдяване- 
Дунав ЕООД гр. Разград. 

5. Други. 

По т. 2 от дневния ред в предложения отчет за изпълнение на 

бюджета на Асоциацията за 2014 г. е отчетена наличност в края на 

2014 г. в размер на 1991.10 лв., представляваща внесена вноска от 

страна на държавата, от която са приспаднати извършените разходи. 

В посочения отчет не са отразени направените вноски от общините, в 

т.ч. и направената на  02.02.2015 г.вноска от Община Разград в размер  

на 1787.43 лв. 

По т. 3 от дневния ред в предложения бюджет на Асоциацията 

за 2015 г.: 
• в раздела „Приходи“ липсва наличния остатък от 2014 г., 

отразен в отчета за изпълнение на бюджета на Асоциацията за 2014 г., 
както и направените вноски от общините за 2014 г.; 

• в раздела „Разходи“, подраздел „Издръжка“ са посочени 

разходи, чиито размери са необосновани. 

С горепосоченото писмо са предложени и проектите за решения по  

отделните точки от дневния ред, както следва: 

По т. 1 от дневния ред Приемане на годишен отчет за дейността 

на Асоциацията за 2014 г.- Решение № 1- На основание чл. 198в, ал. 4, 

т. 10 от Закона за водите и чл. 9, ал. 2 от ПОДАВиК, членовете на 

Общото събрание на Асоциацията по В и К на обособената територия, 

обслужвана от Водоснабдяване- Дунав ЕООД гр. Разград, приемат 

годишния отчет за дейността на Асоциацията за 2014 г. 
По т. 2 от дневния ред Приемане на отчет за изпълнение на 

бюджета на Асоциацията за 2014 г.- Решение № 2- На основание чл. 9, 

ал. 2 от ПОДАВиК, членовете на Общото събрание на Асоциацията по 

В и К на обособената територия, обслужвана от Водоснабдяване- 
Дунав ЕООД гр. Разград, приемат отчета за изпълнението на бюджета 

на Асоциацията за 2014 г. 
По т. 3 от дневния ред Приемане на бюджета на Асоциацията за 

2015  г.- Решение № 3- На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за 

водите и чл. 21, ал. 1 от ПОДАВиК, членовете на Общото събрание на 

Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от 

Водоснабдяване- Дунав ЕООД гр. Разград, приемат бюджета на 

Асоциацията за 2015 г. 
По т. 4 от дневния ред Вземане на решение, съгласно чл. 34, ал. 3 

от ПОДАВиК за вида на договора по чл. 198п, ал. 1 от Закона за водите 
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за възлагане на дейностите за стопанисване, поддържане и 

експлоатация на Ви К системите и съоръженията, както и 

предоставянето на В и К услуги на потребителите в обособената 

територия, обслужвана  Водоснабдяване- Дунав ЕООД гр. Разград- 

Решение № 4- На основание чл. 34, ал. 3 от ПОДАВиК, във вр. с  чл. 

198о, ал. 1 от Закона за водите и чл. 34, ал. 1 и 2 от ПОДАВиК, 

членовете на Общото събрание на Асоциацията по В и К на 

обособената територия, обслужвана от Водоснабдяване- Дунав ЕООД 

гр. Разград, решиха: 

1. Възлагането на дейностите по чл. 198о, ал. 1 от Закона за 

водите да бъде по реда на чл. 198п, ал. 1, предл. Първо от Закона за 

водите. 
2. Договорът по чл. 198п, ал. 1, предл. Първо от Закона за 

водите да бъде сключен с настоящия В и К оператор „Водоснабдяване- 
Дунав“ ЕООД гр. Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т. 23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и 

Решение № 744, по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 г. 
заседание на Общински съвет Разград , във вр. с чл.198е, ал. 5 от 

Закона за водите, Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” 

– няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Възлага на представителя на Община Разград в заседаниито  

на Общото събрание на Асоциацията на В и К да гласува по отделните 
точки от дневния ред, както следва: 

По т. 1 от дневния ред Приемане на годишен отчет за дейността на  

Асоциацията за 2014 г.- Решение № 1- На основание чл. 198в, 

ал. 4, т. 10 от Закона за водите и чл. 9, ал. 2 от ПОДАВиК, членовете на 

Общото събрание на Асоциацията по В и К на обособената територия, 

обслужвана от Водоснабдяване- Дунав ЕООД гр. Разград, приемат 

годишния отчет за дейността на Асоциацията за 2014 г.- „за“. 

По т. 2 от дневния ред Приемане на отчет за изпълнение на 

бюджета на Асоциацията за 2014 г.- Решение № 2- На основание чл. 9, 

ал. 2 от ПОДАВиК, членовете на Общото събрание на Асоциацията по 

В и К на обособената територия, обслужвана от Водоснабдяване- 
Дунав ЕООД гр. Разград, приемат отчета за изпълнението на бюджета 

на Асоциацията за 2014 г.- Да направи предложение за допълнение на 

отчета с направените вноски от общините, в т.ч. и направената на  

02.02.2015 г.вноска от Община Разград в размер  на 1787.43 лв. и след 

коригирането на същия да гласува „за“. При неприемане на 

предложеното допълнение да гласува „въздържал се“. 
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По т. 3 от дневния ред Приемане на бюджета на Асоциацията за 

2015 г. - Решение № 3- На основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за 

водите и чл. 21, ал. 1 от ПОДАВиК, членовете на Общото събрание на 

Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от 

Водоснабдяване- Дунав ЕООД гр. Разград, приемат бюджета на 

Асоциацията за 2015 г.- Да направи предложение за допълнение в 

предложения бюджет на Асоциацията за 2015 г.: 
• в раздела „Приходи“ да се включи  наличния остатък от 

2014 г., отразен в отчета за изпълнение на бюджета на Асоциацията за 

2014 г., както и направените вноски от общините за 2014 г.; 
• в раздела „Разходи“, подраздел „Издръжка“ – да се 

представи подробна обосновка. 

След приемането на допълненията да гласува „за“. При 

неприемане на предложеното допълнение да гласува „въздържал се“. 

По т. 4 от дневния ред- Вземане на решение, съгласно чл. 34, ал. 

3 от ПОДАВиК за вида на договора по чл. 198п, ал. 1 от Закона за 

водите за възлагане на дейностите за стопанисване, поддържане и 

експлоатация на Ви К системите и съоръженията, както и 

предоставянето на В и К услуги на потребителите в обособената 

територия, обслужвана  Водоснабдяване- Дунав ЕООД гр. Разград- 

Решение № 4- На основание чл. 34, ал. 3 от ПОДАВиК, във вр. с  чл. 

198о, ал. 1 от Закона за водите и чл. 34, ал. 1 и 2 от ПОДАВиК, 

членовете на Общото събрание на Асоциацията по В и К на 

обособената територия, обслужвана от Водоснабдяване- Дунав ЕООД 

гр. Разград, решиха: 

1. Възлагането на дейностите по чл. 198о, ал. 1 от Закона за 

водите да бъде по реда на чл. 198п, ал. 1, предл. Първо от Закона за 

водите. 
2. Договорът по чл. 198п, ал. 1, предл. Първо от Закона за 

водите да бъде сключен с настоящия В и К оператор „Водоснабдяване- 
Дунав“ ЕООД гр. Разград. 

По посочената точка от дневния ред да гласува „за“. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

По точка втора на дневния ред Текущи няма материали. Искам само 

да ви уведомя, че от приемната на Министерски съвет ни изпратиха сигнал 

от гражданка, която поиска закупуване на жилище ,на което тя е наемател. 

Спомняте си, взехме решение да не изключваме това жилище от Раздела 
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“ЖИЛИЩА ПОД НАЕМ” и да го включим в “ЖИЛИЩА ЗА 

ПРОДАЖБА” ,поради, което и не сме гласували решение за разглеждане 
на тази сделка, на тази оферта за покупка на общинско жилише. Днес съм 

отговорила ,тъй като вчера дойде писмото от администрацията на 
Министерски съвет, че това е въпрос по законосъобразност и 

целесъобразност и, че след като не е гласувана Програмата и няма промяна 
в статута на жилището, няма и как да бъде гласувана продажбата. Много 

остро се жалва гражданката от нашето поведение, но в крайна сметка ние 

сме принципалът и волята на принципала трябва да е в съответствие с 
интереса на местната общност като цяло.  

Благодаря на всички за ползотворното участие1 Изморителната, но 

продуктивната днешна сесия приключи в 18:30 часа. 

На всички пожелавам приятна почивка! Този месец повече няма да 
имаме сесии ,следващата вече е през март.  

 

 

 

 

 

  ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 
/ Милена Цанева / 

       

   

   ПРОВЕРИЛ  СЕКРЕТАР:  /П/ Не се чете 

/ Теодор Ролев / 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


